
Onderwerp:
Wob-besluit

Bezoekadres:
Coolsingel 40, Rotterdam
Postadres: Postbus 70012
3000 KP, Rotterdam

Internet: rotterdam.nl

Inlichtingen:

Ons kenmerk: 531201-2020

Datum: 10 december 2020

Geachte heer/mevrouw ,

Wob-verzoek
Onlangs ontvingen wij van u een verzoek om informatie, kort gezegd, over de verkoop van het
recreatieoord Hoek van Holland.

Procedure
De ontvangst van uw verzoek is schriftelijk bevestigd.
Daarna is de behandeling van uw verzoek verdaagd, bij e-mail van 1 december jl.
Via dit bericht is ook reeds openbare informatie met u gedeeld.
Verder is in deze e-mail aangegeven dat er meerdere Wob verzoeken zijn ontvangen over dit
onderwerp, met veelal een iets andere reikwijdte. Dat wil zeggen dat het ene verzoek veel
beknopter is en daarmee op minder documenten ziet, dan het andere.
In samenhang bezien, is via verschillende Wob verzoeken gevraagd om de volgende
informatie. Financiële gegevens (jaarrekeningen en onderbouwing van het jaarlijkse tekort van
3,5 ton op de begroting van het recreatieoord), de RAR verslagen, communicatie tussen
wethouders Kasmi en Kurvers over de verkoop, alsmede vanuit deze wethouders
communicatie met het recreatieoord danwel potentiele kopers, danwel communicatie vanuit
eventuele overige collegeleden over de verkoop van het recreatieoord.
Vanuit efficiency en uniformiteit is ervoor gekozen om alle verzoekers een gelijkluidend besluit
te verzenden, aan de hand van dezelfde (totaal)set documenten.

Algemene toelichting
Voordat hieronder nader wordt ingegaan op de beoordeling zoals door ons college is gemaakt
op grond van de Wet openbaarheid van bestuur, hechten wij eraan het volgende mee te delen.

Zoals u bekend, hebben wij op 3 november jl. een principebesluit genomen over de verkoop
van het recreatieoord Hoek van Holland (overgang naar een nieuwe erfpachter) en de
gemeenteraad gevraagd in te stemmen met dit principebesluit.
Wij hebben gemerkt dat er veel reacties zijn gekomen zowel van de zijde van recreanten die
rechtstreeks via verkooprecreatieoordhvhMO@rotterdam.nl hun vragen aan de gemeente
gesteld hebben, als van de zijde van de Ombudsman Rotterdam, die van circa 100
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recreanten, vragen, opmerkingen en klachten over dit onderwerp heeft ontvangen1. Ook
diverse raadsfracties hebben zich met vragen over dit onderwerp tot het college gericht. De
hoeveelheid vragen die op de gemeente afkwam was dusdanig groot dat de gemeente extra
tijd nodig heeft gehad om de benodigde informatie te verzamelen en vragen te beantwoorden.
Zorgvuldigheid heeft hierbij vooropgestaan. Op de website staan de meest gestelde vragen,
misschien staat uw vraag daar al tussen: https://www.rotterdam.nl/vrije-tijd/camping-
recreatieoord-hvh/.

We zien dat veel recreanten met dezelfde vragen zitten. Bijvoorbeeld waarom het college van
B&W tot verkoop (uitgifte van de grond van het recreatieoord in erfpacht) besloten heeft, wat
er met hun huisje gaat gebeuren na de verkoop, hoe het vervolgproces eruit gaat zien en hoe
zij betrokken gaan worden door de nieuwe erfpachter/ exploitant bij de plannen voor het
recreatieoord. Deze en andere vragen zullen aan bod komen tijdens een digitale bijeenkomst
die de gemeente organiseert 14 december. De specialisten van het projectteam en de
wethouders Bas Kurvers en Said Kasmi lichten deze avond de verkoop toe en beantwoorden
uw vragen. We vinden het belangrijk om de wensen van de recreanten te horen, zodat we die
waar mogelijk kunnen meegeven aan de belangstellende partijen bij de aanbesteding.

Wettelijke kader
Uw verzoek wordt aangemerkt als een verzoek in de zin van Wet openbaarheid van bestuur
(Wob)

Inventarisatie en beoordeling
Op basis van uw verzoek zijn er 56 documenten aangetroffen.
Deze documenten zijn opgenomen in een inventarisatielijst die als bijlage bij dit besluit is
gevoegd.
Per document is in de inventarisatielijst aangegeven hoe wij deze hebben beoordeeld en in
hoeverre het document al dan niet (gedeeltelijk) openbaar kan worden gemaakt. Alle
documenten zijn afzonderlijk beoordeeld op grond van de Wob.
Indien wij van een document openbaarmaking weigeren, is in de inventarisatielijst aangegeven
op welke gronden wij de informatie weigeren.
Deze weigering motiveren wij hieronder per uitzondering- en beperkingsgrond.

Zienswijze
Dit besluit ziet ook op documenten waarbij derde-belanghebbenden betrokken zijn bij de
openbaarmaking van de door u verzochte documenten. Op grond van artikel 6 lid 3 Wob
juncto artikel 4:8 van de Algemene wet bestuursrecht (Awb) zijn zij in de gelegenheid gesteld
hierover hun zienswijze te geven. Wij hebben hun zienswijze ontvangen binnen de gestelde
termijn. Deze zienswijze hebben wij in onze belangenafweging meegenomen.

Buiten scope aanvraag (art. 3 Wob)

1 Zie ook de reactie vanuit het College aan de Gemeentelijke Ombudsman:
https://rotterdam.raadsinformatie.nl/document/9494703/1/s20bb017862_6_56468_tds.

https://www.rotterdam.nl/vrije-tijd/camping-recreatieoord-hvh/
https://www.rotterdam.nl/vrije-tijd/camping-recreatieoord-hvh/
https://rotterdam.raadsinformatie.nl/document/9494703/1/s20bb017862_6_56468_tds
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Voor zover informatie binnen de aangetroffen documenten ziet op een andere dan de door u
aangegeven bestuurlijke aangelegenheid, wordt deze niet openbaar gemaakt omdat deze
buiten de reikwijdte van het verzoek valt.
Het gaat hierbij bijvoorbeeld om verslagen van combistaven met wethouders, waarbij over
meerdere dossiers is gesproken. De passages die niet zien op de verkoop van het
recreatieoord van Hoek van Holland zijn uit deze documenten verwijderd.

Economische of financiële belangen (art. 10, tweede lid, onder b Wob)
Op grond van artikel 10, tweede lid, onder b, Wob blijft verstrekking van informatie achterwege
voor zover het belang daarvan niet opweegt tegen de economische of financiële belangen van
de gemeente.
Deze uitzonderingsgrond is onder meer aan de orde in gevallen waarin er sprake is van een
privaatrechtelijke relatie tussen de overheid en een derde dan wel waarin de overheid
voornemens is een privaatrechtelijke relatie aan te gaan. Het gaat dan bijvoorbeeld om
overheidsopdrachten of (voorgenomen) vastgoedtransacties.
De documenten of delen van de documenten die wij niet openbaar maken, zien op de
financiële/economische belangen van de gemeente (bijvoorbeeld jaarrekeningen).
De betreffende documenten of delen van de documenten bevatten bedrijfsgevoelige
(financiële) informatie met betrekking tot de exploitatie van het Recreatieoord Hoek van
Holland. Openbaarmaking van deze gegevens kan ertoe leiden dat de financiële of
economische belangen van de gemeente worden geschaad. Dit klemt temeer daar wij op
3 november jl. een principebesluit hebben genomen over de verkoop van het recreatieoord
Hoek van Holland (overgang naar een nieuwe erfpachter). In dat licht is het van belang de
toekomstige positie van de gemeente te bewaken. Uit de uitspraak van de Afdeling
Bestuursrechtspraak van de Raad van State (ABRvS) van 20 juni 2018,
ECLI:NL:RVS:2018:2045, volgt dat in een dergelijk verband niet is vereist dat er al sprake is
van een actuele aanbesteding; in dit kader is reeds voldoende, dat er een reële mogelijkheid
bestaat dat in de toekomst wordt besloten tot een aanbesteding.

Gelet op het bovenstaande menen wij dat in de hier bedoelde gevallen de economische en
financiële belangen van de gemeente zwaarder wegen dan het belang van openbaarheid.

Bedrijfs- en fabricagegegevens betreft, die door natuurlijke personen of rechtspersonen
vertrouwelijk zijn medegedeeld (art 10, eerste lid, sub c Wob)
Artikel 10, eerste lid, aanhef en onder c, van de Wob bepaalt dat het verstrekken van
informatie achterwege blijft voor zover dit bedrijfs- en fabricagegegevens betreft, die door
natuurlijke personen of rechtspersonen vertrouwelijk aan de overheid zijn meegedeeld. Uit de
gevraagde gegevens kunnen wetenswaardigheden worden gelezen of afgeleid met betrekking
tot de technische bedrijfsvoering, het productieproces, of de afzet van de producten, of de
kring van afnemers en leveranciers, dan wel de financiële huishouding van het bedrijf
betreffen, welke informatie vertrouwelijk aan de gemeente is medegedeeld. De betreffende
gegevens zijn aan het bestuursorgaan verstrekt in contacten welke door de betrokken
bedrijven/instellingen redelijkerwijs als vertrouwelijk mochten worden beschouwd. Het betreft
voorts informatie waarvan openbaarmaking de belangen van de betreffende partij negatief zou
beïnvloeden. Het betreft hier de adviezen die in het kader van de marktverkenning zijn
verstrekt.
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Persoonlijke levenssfeer (art. 10, tweede lid, onder e Wob)
Op grond van artikel 10, tweede lid, aanhef en onder e, van de Wob blijft verstrekking van
informatie achterwege voor zover het belang daarvan niet opweegt tegen het belang dat de
persoonlijke levenssfeer wordt geëerbiedigd. In de geïnventariseerde documenten staan
persoonsgegevens, zoals namen, e-mailadressen en telefoongegevens. Wij zijn van mening
dat ten aanzien van deze gegevens het belang dat de persoonlijke levenssfeer wordt
geëerbiedigd, zwaarder moet wegen dan het belang van openbaarheid. In casu is hierbij mede
van belang dat het niet gaat om het opgeven van een naam aan een individuele burger die
met een ambtenaar in contact treedt, maar om openbaarmaking in de zin van de Wob. Wij
betrekken daarbij ook dat het niet openbaar maken van de persoonlijke gegevens niets afdoet
aan de mate waarin informatie openbaar wordt gemaakt over de bestuurlijke aangelegenheid.
Voor zover het de persoonsgegevens van ambtenaren betreft is hierbij het volgende van
belang. Weliswaar kan, waar het gaat om het beroepshalve functioneren van ambtenaren,
slechts in beperkte mate een beroep worden gedaan op het belang van eerbiediging van hun
persoonlijke levenssfeer, maar dit ligt anders indien het betreft het openbaar maken van
namen en telefoonnummers van ambtenaren. Dit zijn immers persoonsgegevens en het
belang van eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer kan zich tegen het openbaar maken
daarvan verzetten. Daarbij is van belang dat het hier niet gaat om het opgeven van een naam
en telefoonnummer aan een individuele burger die met een ambtenaar in contact treedt, maar
om openbaarmaking in de zin van de Wob en dus aan eenieder. Bovendien betreft het hier
geen ambtenaren die wegens hun functie in de openbaarheid treden. In dit verband wordt
verwezen naar ABRvS 31 januari 2018, ECLI:NL:RVS:2018:321.
Het belang van eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer weegt bij deze documenten, gelet
op het bovenstaande, zwaarder dan het belang van openbaarheid.

Gelet op het voorgaande zijn in de (deels) openbaar te maken documenten (ex artikel 10 lid 2
sub e Wob) alle tot de persoon herleidbare informatie zoals namen (en afkortingen daarvan),
persoonlijke identificatienummers zoals opgenomen op identiteitskaarten, functiebenamingen,
doorkiesnummers en e-mailadressen van de betrokkenen, zoals ambtenaren en externe
adviseurs en burgers, onleesbaar gemaakt.

Onevenredige benadeling (art. 10, tweede lid, onder g Wob)
Op grond van artikel 10, tweede lid, aanhef en onder g, van de Wob wordt geen informatie
verstrekt voor zover het belang van openbaarmaking niet opweegt tegen het belang van het
voorkomen van onevenredige bevoordeling of benadeling van bij de aangelegenheid
betrokken natuurlijke personen of rechtspersonen dan wel derden. De door u verzochte
documenten bevatten informatie met betrekking tot derden (zoals partijen betrokken bij de
marktverkenning), rechtspersonen (de gemeente), dan wel natuurlijke personen.
Openbaarmaking van deze informatie zou leiden tot onevenredige benadeling voor de
hierboven genoemde partijen. Daarenboven achten wij artikel 10, lid 2, onder g van de Wob,
van toepassing omdat uit de gevraagde stukken informatie is te herleiden die de positie van de
gemeente als belanghebbende kan benadelen. Als deze informatie in de openbaarheid wordt
gebracht, dan zou dit in de toekomst belemmerend kunnen zijn voor het verdere traject
rondom besluitvorming van dit dossier. Het is voor de gemeente Rotterdam en voor derden
van belang dat contacten op vertrouwelijke basis kunnen plaatsvinden zodat openhartig
informatie uitgewisseld kan worden. Als partijen er rekening mee moeten houden dat
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dergelijke informatie bij een Wob-verzoek alsnog openbaar wordt gemaakt, zullen zij zich in de
toekomst terughoudender opstellen bij het verstrekken van informatie. Hierdoor wordt het
belang van een zorgvuldige beleidsvoorbereiding en het belang van een zorgvuldige
belangenafweging van de gemeente geschaad. Daarnaast zou openbaarmaking van deze
gegevens vergaand inzicht geven in de bedrijfsvoering van de gemeente Rotterdam, in haar
hoedanigheid van eigenaar en exploitant van Recreatieoord Hoek van Holland.
Het belang van openbaarmaking van deze gegevens weegt niet op tegen het belang van het
voorkomen van onevenredige benadeling van derden, rechtspersonen (de gemeente), dan wel
natuurlijke personen.

Intern beraad (Art. 11 lid 1 Wob)
Artikel 11, eerste lid, van de Wob bepaalt dat in geval van een verzoek om informatie uit
documenten, opgesteld ten behoeve van intern beraad, geen informatie wordt verstrekt over
daarin opgenomen persoonlijke beleidsopvattingen. De onderhavige documenten betreft
interne correspondentie. Deze documenten zijn bij uitstek bestemd voor intern beraad en
bevatten persoonlijke beleidsopvattingen. Het gaat hier bijvoorbeeld om de verslagen van de
combistaf Maatschappelijk Vastgoed.

Wij achten het voorts niet in het belang van een goede en democratische bestuursvoering
indien de standpunten van ambtenaren zelfstandig worden betrokken in de publieke discussie.
Goed en professioneel functioneren van de gemeente Rotterdam met onder meer
medewerkers van andere betrokken (overheids)instellingen brengt met zich mee dat zij
moeten kunnen beschikken over de ruimte een dergelijk overleg te hebben zonder hierin door
openbaarheid daarvan gehinderd te worden.
Wij zien dan ook geen aanleiding om met toepassing van artikel 11, tweede lid, van de Wob in
niet tot personen herleidbare vorm informatie te verstrekken over deze persoonlijke
beleidsopvattingen.

De persoonlijke beleidsopvattingen zijn in een aantal documenten zoals opgenomen op de
inventarislijst zodanig met de feiten verweven dat na verwijdering van de persoonlijke
beleidsopvatting en de overige te weigeren passages op de gronden zoals hiervoor
omschreven, een onleesbaar, nietszeggend en onsamenhangend geheel zou resteren,
hetgeen zich niet voor openbaarmaking leent. Openbaarmaking wordt om die reden integraal
geweigerd.

Art. 55 Gemeentewet
Ten aanzien van een aantal documenten die zien op collegevergaderingen (agendaposten en
aantekeningen), wordt de openbaarmaking geweigerd met een verwijzing naar artikel 55 van
de Gemeentewet en het Reglement van orde voor de vergaderingen en andere
werkzaamheden van burgemeester en wethouders van Rotterdam. Op deze documenten is op
grond van artikel 55 Gemeentewet geheimhouding opgelegd.
De bepalingen met betrekking tot het opleggen van geheimhouding zijn aan te merken als een
bijzondere geheimhoudingsregeling, waarvoor de Wob als algemene regeling wijkt (artikel 55
Gemeentewet jo. artikel 2, eerste lid, Wob).
Om die reden wordt een aantal documenten zoals nader omschreven op de inventarislijst
integraal niet verstrekt.
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Artikel 2.57 Aanbestedingswet 2012 (Aw)
De Aw is een wet in formele zin als bedoeld in artikel 2 van de Wob en kent in artikel 2.57 een
bijzondere openbaarmakingsregeling, specifiek voor informatie in het kader van een
aanbestedingsprocedure, die prevaleert aan de algemene openbaarmakingsregeling in de
Wob (ABRvS 28 augustus 2013, ECLI:NL:RVS:2013:888). Indien de geheimhoudingsplichten
in de Aw geen beletsel vormen voor het verstrekken van informatie dient aan de hand van de
criteria van de Wob te worden bezien of er andere belangen spelen die aan openbaarmaking
in de weg staan (Kamerstukken II 2009/10, 32 440 nr. 3, blz. 69-70). Voor uw verzoek
betekent dit dat eerst moet worden beoordeeld of de informatie onder artikel 2.57 Aw valt. Is
dat niet het geval, dan moet worden beoordeeld of op deze informatie een van de
uitzonderingsgronden in artikel 10 en 11 van de Wob van toepassing is.

Op grond van artikel 2.57, tweede lid, Aw, maakt een aanbestedende dienst (in dit geval de
gemeente), onverminderd het in die wet bepaalde, geen informatie openbaar uit
aanbestedingsstukken of andere documenten die de dienst heeft opgesteld in verband met
een (voorgenomen) aanbestedingsprocedure, indien die informatie kan worden gebruikt om de
mededinging te vervalsen.

De door u verzochte documenten bevatten informatie met betrekking tot de voorgenomen
aanbestedingsprocedure, die na een instemmend besluit van de gemeenteraad zal
plaatsvinden. Daarbij gaat het onder meer om informatie met betrekking tot de procedure en
de onderhandelingen. Deze informatie kan worden gebruikt om de mededinging te vervalsen.
Dat brengt mee dat deze informatie niet openbaar wordt gemaakt op grond van artikel 2.57,
tweede lid, van de Aw.

Openbare documenten
Naar aanleiding van uw Wob-verzoek is ten aanzien van een aantal geïnventariseerde
documenten gebleken dat deze reeds openbaar zijn. Vanuit volledigheid zijn deze
documenten wel opgenomen op de inventarislijst.
De Wob is niet van toepassing op openbare documenten.

U kunt deze openbare documenten vinden via https://rotterdam.raadsinformatie.nl/.

BESLUIT

Met inachtneming van het voorgaande,

tot

• (deels) openbaarmaking van 25 documenten, zoals benoemd in de inventarislijst
• weigering van openbaarmaking van 26 documenten, zoals benoemd in de inventarislijst.

https://rotterdam.raadsinformatie.nl/
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Wij gaan ervan uit u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. Hoogachtend,

Het college van burgemeester en wethouders
Namens deze,

Niet eens met deze beslissing?

Dan kunt u, of een andere belanghebbende, een bezwaarschrift indienen. Dit moet binnen zes weken na de
bekendmaking van het besluit. U stuurt het bezwaarschrift naar:

Het college van burgemeester en wethouders
t.a.v. de Algemene Bezwaarschriftencommissie
Postbus 1011, 3000 BA te ROTTERDAM
Faxnummer Algemene Bezwaarschriftencommissie: (010) 267 63 00.

In het bezwaarschrift moet in ieder geval staan:
§ uw naam, adres en handtekening;
§ uw telefoonnummer zodat contact met u opgenomen kan worden om samen met u te

bespreken wat de beste aanpak van uw bezwaarschrift is;
§ de datum waarop u bezwaar maakt;
§ een omschrijving van het besluit waartegen u bezwaar maakt;
§ de reden(en) van uw bezwaar.

U wordt verzocht tevens een kopie van dit besluit mee te zenden.

U kunt uw bezwaarschrift via internet ook digitaal indienen.
Zie: http://www.rotterdam.nl/product:bezwaar_indienen
Hiervoor is een DigiD of een E-herkenning voor bedrijven nodig.
U kunt het bezwaarschrift niet op een andere digitale wijze, bijvoorbeeld per e-mail, indienen.

U kunt, indien u een bezwaarschrift bij het college heeft ingediend, een verzoek om voorlopige voorziening
(o.a. schorsing) indienen bij:
Rechtbank Rotterdam, sector Bestuursrecht, Postbus 50951, 3007 BM te ROTTERDAM.
Voor een dergelijk verzoek is griffierecht verschuldigd.
Verdere informatie kunt u vinden op de website van de rechtbank Rotterdam:
www.rechtspraak/nl/Gerechten/Rotterdam...

V.J.M. Roozen
Gemeentesecretaris

http://www.rotterdam.nl/product:bezwaar_indienen
http://www.rechtspraak/nl/Gerechten/Rotterdam
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Inventarisatielijst Weigeringsgronden
Wetsartikel Kern
Art. 3 WOB (code buiten reikwijdte) Buiten scope aanvraag
Art. 10 lid 1 sub a WOB (code 1a) Gevaar voor de eenheid van de kroon
Art. 10 lid 1 sub b WOB (code 1b) Mogelijke schade aan de veiligheid van de Staat

WOB-verzoek: onderwerp beschrijven Art. 10 lid 1 sub c WOB (code 1c) Bedrijfs- en fabricagegegevens
Zaaknummer: e-Suite kenmerk Art. 10 lid 1 sub d WOB (code 1d) Bijzondere persoonsgegevens

Art. 10 lid 2 sub a WOB (code 2a) Internationale betrekkingen
Cluster: Art. 10 lid 2 sub b WOB (code 2b) Economische- of financiele belangen

Art. 10 lid 2 sub c WOB (code 2c) De opsporing en vervolging van strafbare feiten
voor intern gebruik Art. 10 lid 2 sub d WOB (code 2d) Inspectie, controle en toezicht door bestuursorganen

Nr Datum Type document + onderwerp Beoordeling WOB-weigeringsgrond zienswijze Art. 10 lid 2 sub e WOB (gelakt zonder code) Eerbieding persoonlijke levenssfeer
1 Agendapost 20bb016171_20bb016171 Niet openbaar art. 55 GemW Art. 10 lid 2 sub f  WOB (code 2f) Belang van geadresseerde om al eerste kennis te nemen

1.1 Bijlage 4 communicatieplan_20bb016175 Niet openbaar art. 55 GemW
2 Bijlage 3 Brief aan recreanten HvH_20bb016174 Reeds openbaar Art. 10 lid 2 sub g WOB (code 2g) Onevenredige bevoordeling/benadeling
3 Bijlage 1 Raadsvoorstel_20bb016172 Reeds openbaar Art. 11 lid 1 WOB (code 11) Intern beraad, persoonlijke beleidsopvattingen
4 Brief aan Gebiedscommissie kenmerk 20bb16173 Reeds openbaar Art. 53 Gemeentewet Geheimhouding
5 nvt Aanvullende vragen stedenbouw t.b.v. marktconsultatie Niet openbaar Art. 11 lid 1 Wob Art. 54 Gemeentewet Geheimhouding
6 12-2-2020 Verkoopverkenning Niet Openbaar Art. 10 lid 2 sub b WOB jo Art. 11 lid 1 Wob Art. 55 Gemeentewet Geheimhouding
7 25-7-2020 marktconsultatie Niet Openbaar Art. 10 lid 2 sub E jo Art. 10 lid 2 sub b WOB jo Art. 10 lid 1 sub C Wob jo Art. 10 lid 2 sub G Wob Art. 2.57 Aanbestedingswet 2012 Vertrouwelijk verstrekt i.h.k.v. aanbesteding
8 jul-20 marktconsultatie Niet Openbaar Art. 10 lid 2 sub E jo Art. 10 lid 2 sub b WOB jo Art. 10 lid 1 sub C Wob jo Art. 10 lid 2 sub G Wob Art. 28 Rechtsvordering Bijzondere regeling
9 13-2-2020 Oplegnotitie combistaf Niet openbaar Art. 10 lid 2 sub e WOB jo Art. 11 lid 1 Wob Art. 7:4 Awb Verzoek/aanvraag ikv artikel 7:4, vierde lid, Awb

10 nvt Exploitatieoverzicht Niet Openbaar Art. 10 lid 2 sub b WOB jo Art. 10 lid 2 sub G Wob Wet politiegegevens Bijzondere regeling
11 28-7-2020 marktconsultatie Niet Openbaar Art. 10 lid 2 sub E jo Art. 10 lid 2 sub b WOB jo Art. 10 lid 1 sub C Wob jo Art. 10 lid 2 sub G Wob
12 20-7-2020 vertrouwelijk verslag marktconsultatie Niet Openbaar Art. 10 lid 2 sub b WOB jo Art. 10 lid 1 sub C Wob jo Art. 10 lid 2 sub G Wob
13 14-3-2020 Voortgangsnotitie Niet Openbaar Art. 10 lid 2 sub b WOB jo Art. 11 lid 1 Wob Beoordeling
14 20150108 Verslag overlegvergadering Deels Openbaar Art. 10 lid 2 sub e WOB Reeds Openbaar
15 20150209 Verslag overlegvergadering Deels Openbaar Art. 10 lid 2 sub e WOB Openbaar
16 20150312 Verslag overlegvergadering Deels Openbaar Art. 10 lid 2 sub e WOB Deels Openbaar
17 20150507 Verslag overlegvergadering Deels Openbaar Art. 10 lid 2 sub e WOB Niet Openbaar
18 20150528 Verslag overlegvergadering Deels Openbaar Art. 10 lid 2 sub e WOB
19 20150716 Verslag overlegvergadering Deels Openbaar Art. 10 lid 2 sub e WOB
20 20160206 Verslag RAR 6 februari Deels Openbaar Art. 10 lid 2 sub e WOB
21 20160324 Verslag overlegvergadering Deels Openbaar Art. 10 lid 2 sub e WOB
22 20160425 Verslag overlegvergadering Deels Openbaar Art. 10 lid 2 sub e WOB
23 20160524 definitief Verslag overlegvergadering Deels Openbaar Art. 10 lid 2 sub e WOB
24 20160825 getekend definitief verslag overlegvergadering RAR getekend Deels Openbaar Art. 10 lid 2 sub e WOB
25 20161013 Definitief Verslag overlegvergadering RAR (v2) Deels Openbaar Art. 10 lid 2 sub e WOB
26 verslag pag 3 163 oktober 2016 Deels Openbaar Art. 10 lid 2 sub e WOB
27 20170316 definitief verslag overlegvergadering RAR get. Deels Openbaar Art. 10 lid 2 sub e WOB
28 20170501 definitief verslag overlegvergadering RAR get Deels Openbaar Art. 10 lid 2 sub e WOB
29 20170601 definitief verslag overlegvergadering RAR (1 juni 2017) Deels Openbaar Art. 10 lid 2 sub e WOB
30 20170705 definitief verslag overlegvergadering RAR Deels Openbaar Art. 10 lid 2 sub e WOB
31 20170727 definitief verslag overlegvergadering RAR Deels Openbaar Art. 10 lid 2 sub e WOB
32 20170916 definitief verslag overlegvergadering RAR (16 september 2017) Deels Openbaar Art. 10 lid 2 sub e WOB
33 30102018 verslag overlegvergadering RAR (30 oktober 2018) Deels Openbaar Art. 10 lid 2 sub e WOB
34 Verslag overlegvergadering RAR 17 maart 2018 Deels Openbaar Art. 10 lid 2 sub e WOB
35 Verslag overlegvergadering RAR (4 mei 2019) met aanpassingen Deels Openbaar Art. 10 lid 2 sub e WOB
36 Verslag overlegvergadering RAR (28 september 2019) Deels Openbaar Art. 10 lid 2 sub e WOB
37 Verslag overlegvergadering RAR 16 maart 2019 Deels Openbaar Art. 10 lid 2 sub e WOB
38 Verslag overlegvergadering RAR (4 juli 2020) Deels Openbaar Art. 10 lid 2 sub e WOB
39 Allonge Wierstraat 100 getekend Niet openbaar Art. 10 lid 2 sub b WOB, Art. 10 lid 2 sub g WOB
40 26-10-2020 CHO SenC 31-12-2020 getekend Niet openbaar Art. 10 lid 2 sub b WOB, Art. 10 lid 2 sub g WOB
42 Jaarrekening Recreatieoord 2016 Niet openbaar Art. 10 lid 2 sub b WOB, Art. 10 lid 2 sub g WOB
43 Jaarrekening Recreatieoord 2017 Niet openbaar Art. 10 lid 2 sub b WOB, Art. 10 lid 2 sub g WOB
44 Jaarrekening Recreatieoord 2018 Niet openbaar Art. 10 lid 2 sub b WOB, Art. 10 lid 2 sub g WOB
45 Jaarrekening Recreatieoord 2019 Niet openbaar Art. 10 lid 2 sub b WOB, Art. 10 lid 2 sub g WOB
46 18-11-2019 KDH 2019 Wierstraat 100 (2173) Niet openbaar Art. 10 lid 2 sub b WOB, Art. 10 lid 2 sub g WOB
47 Verslag Combistaf 16 juni 2020 alleen RO HvH tbv beantwoording WOB Niet openbaar Art. 10 lid 2 sub e WOB, Art. 11 lid 1 WOB
48 Verslag combistaf Maatschappelijk Vastgoed 2 september 2020 alleen RO HvH tbvb beantwoording WOB Niet openbaar Art. 10 lid 2 sub e WOB, Art. 11 lid 1 WOB
49 Verslag combistaf Maatschappelijk Vastgoed 11 juni 2020 alleen RO HvH tbv beantwoording WOB Niet openbaar Art. 10 lid 2 sub e WOB, Art. 11 lid 1 WOB
50 Verslag combistaf Maatschappelijk Vastgoed 18 maart 2020 alleen RO HvH tbv beantwoording WOB Niet openbaar Art. 10 lid 2 sub e WOB, Art. 11 lid 1 WOB
51 Verslag combistaf Maatschappelijk Vastgoed 23 januari 2020 alleen RO HvH tbv beantwoording WOB Niet openbaar Art. 10 lid 2 sub e WOB, Art. 11 lid 1 WOB
52 Verslag combistaf Maatschappelijk Vastgoed 28 april 2020 alleen RO HvH tbv beantwoording WOB Niet openbaar Art. 10 lid 2 sub b WOB, Art. 10 lid 2 sub e WOB, Art. 11 lid 1 WOB
53 Verslag combistaf Maatschappelijk Vastgoed 13 oktober 2020 alleen RO HvH tbv beantwoording WOB Niet openbaar Art. 10 lid 2 sub e WOB, Art. 11 lid 1 WOB
54 Verslag combistaf Maatschappelijk Vastgoed HvH 2 december 2019 alleen RO HvH tbv beantwoording WOB Niet openbaar Art. 10 lid 2 sub e WOB, Art. 11 lid 1 WOB
55 18-nov-20 Brief wethouders OCT en BWEG aan commissies kenmerk 20MO05038 - 20bb017359 Reeds openbaar
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Verslag Recreanten Adviesraad, dd. 8 januari 2015 
 

Aanwezig 

 

Leden van de Raad 

 Voorzitter 

  lid RAR 

 lid RAR 

 lid RAR  

 

SenC  

  

  

 

Afwezig met kennisgeving 

  

  

 

 

1.  Opening 

De voorzitter opent de vergaderingen en heet een ieder welkom. De agenda wordt 

overeenkomstig vastgesteld. 

 

2. Mededelingen 
Van S&C zijde doet de heer  verslag van de stand van zaken m.b.t. de exploita-

tie van eetcafé . Er heeft een kennismakingsgesprek plaatsgevonden met de kandidaat 

die door de huidige exploitant, de heer , is voorgedragen voor overname van 

de huurovereenkomst. 

Deze kandidaat heeft het voornemen een ‘Aziatisch georiënteerde’ horecavoorziening te ex-

ploiteren, die het gehele jaar open zal zijn en naast de exploitatie van het eetcafé een afhaal- 

en bezorgservice wil opzetten.  

In het gesprek is de kandidaat gewezen op de voorwaarden, die S&C aan de in de plaats stel-

ling verbindt – BIBOB procedure, betaling van een waarborgsom en volledige betaling van d 

openstaande schuld – en het feit dat de over te nemen huurovereenkomst loopt tot en met 31 

december 2016. De kandidaat moet er rekening mee houden dat S&C de overeenkomst niet 

zal verlengen, omdat deze zich beraadt op het te voeren horecabeleid. 

In reactiemop deze mededeling stellen de gekozen leden op zich geen bezwaar te hebben 

tegen de plannen van deze ondernemer, maar stelt als voorwaarde dat de horecavoorziening 

een goede kwaliteit moet hebben en daadwerkelijk bij moet dragen aan en goede sfeer op de 

camping. 

  

3. Ingekomen brieven en/of mails 

De brief van wethouder Visser aan de raadscommissie ZOCS, voorheen commissie FIBS, 

over de te houden enquête en met datum 8 januari 2015, nemen de gekozen leder ter kennis-

neming aan. 

 

4. Concept-verslag van de vorige vergadering, gehouden op 25 september 2014 

Op bladzijde 2 wordt onder punt 6, de derde zin in de tweede alinea als volgt gewijzigd: “De 

gekozen leden zijn het met S&C eens dat de recreant, die extra vierkante meters in gebruik 

heeft, daar ook in redelijkheid voor moet betalen”. 

Bij agendapunt 8, rondvraag, worden de volgende stellingen alsnog vermeld: 
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- Desgevraagd zijn de gekozen leden van mening dat een goede horecavoorziening op de 

camping niet mag ontbreken. 

- naar aanleiding van de slechte ervaringen, die de heer  met de dienst Stadsontwik-

keling van de gemeente heeft opgedaan, heeft de voorzitter contact met Stadsontwikkeling 

opgenomen. 

 

5. Voortgang projecten beheer 

 Nieuw recreatiepaviljoen. 

Na een weergave van de feitelijke stand van zaken – de bouw is begonnen -  komt de inventa-

riscommissie ter sprake. De heer  stelt dat er een algemeen beeld is, dat er aan 

geen enkele wens van de gebruikers of de RAR tegemoet is gekomen en er van enige in-

spraak geen sprake meer kan zijn, omdat alles al beslist zou zijn. Hij bestrijdt dit beeld en stelt 

dat er wel degelijk (nog) ruimte is. 

 stelt als lid van de bouwcommissie dat het wat hem betreft onduidelijk is wat 

nu precies de taak is van deze bouwcommissie.  Dit leid tot frustratie vanuit de bouwcommis-

sie omdat deze de indruk heeft nauwelijks serieus te worden genomen.   

Feit blijft dat de er niet veel meer aan te veranderen is.  Wat rest is de inrichting van het ge-

bouw. Laten we daarom duidelijk afspreken wat er van deze inventariscommissie verwacht 

wordt zodat er geen misverstanden ontstaan. 

 

De heer  vraagt zich af of er zicht is op de voortgang en of eventuele (nieuwe) wensen 

niet tot vertraging zullen leiden. 

De heer  antwoordt, dat er wel zicht is op de voortgang, maar dat de oplevering 

niet voor of op 1 maart kan plaatsvinden. Wel is het nu hoog tijd de inventariscommissie te 

laten starten. De heer  zal daartoe de vertegenwoordigers van de activiteitenvereni-

gingen uitnodigen. 

De heer  zal mw.  informeren en haar vragen contact met de heer 

 op te nemen over de te nemen vervolgstappen. 

 

Parkeerbeleid 

De heer   opent de discussie met een terugblik. Het afgelopen seizoen is begonnen 

met het vervangen van de oude parkeersleutels door parkeerkaarten. De volgende stap is het 

invoeren van een laag seizoen kaart voor degene, die nog geen parkeerkaart hebben. Deze 

kaart geeft toegang tot de parkeerplaatsen, afhankelijk van de datum en de werkelijke bezet-

ting. In het hoogseizoen (juli/augustus) geeft de kaart geen toegang, omdat dan (vrijwel) alle 

parkeerplekken bezet zijn. 

Ca 30 parkeerplaatsen zullen worden gereserveerd voor gasten van de recreanten. Deze re-

geling vervangt dan het voormalige dagparkeren. 

Uiteindelijk zullen alle recreanten een kaart krijgen, waarmee zij zich kunnen legitimeren en 

waarmee zij toegang kunne krijgen tot algemene voorzieningen als de doucheruimten op de 

camping. 

Naar aanleiding van deze introductie merken de gekozen leden op dat de maximale parkeer-

tijd, die nu op de kaart geprogrammeerd is, te kort is en adviseert deze termijn te verlengen  

tot drie kwartier. 

De voorzitter vraagt of er ook plannen zijn parkeerplaatsen te voorzien van oplaadpunten voor 

elektrische auto’s en wijst er op dat deze punten waarschijnlijk kosteloos te realiseren zijn. 

 

Uitgifte vrije kavels. 

De notitie geeft op zich geen reden tot discussie. Gelet opde tijd wordt afgesproken dat de 

notitie alsnog per mail zal worden  gezonden en de gekozen leden daarop alsnog binnen 2 

weken per email zullen reageren. 

 

6. voortgang invoering nieuwe huurovereenkomst 
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De mail van mw. , de , waarin zij de gekozen leden bedankt voor hun 

betrokkenheid  bij het tot stand komen van de huurovereenkomst 2014, uitleg geeft over de 

houding van de gemeente t.o.v. het zekerheidsplan van de stichting RAZ  en waarin zij ant-

woord geeft op nog openstaande vragen, wordt met instemming aanvaard. 

De heer  kijkt positief terug op de voorlichtingsavonden. Op deze avonden is ook het 

kavelbeleid aangekondigd. Met betrekking tot dit beleid geeft de heer  aan graag nog 

met S&C te spreken over de invulling van dit beleid. Ter voldoening aan dit verzoek zal de 

heer  een afspraak maken met de betrokken S&C medewerkers om na te gaan 

welke oppervlakte afwijkingen worden gecorrigeerd en op welke wijze dat dan zal gebeuren. 

De bijeenkomst zal bij voorkeur op het recreatieoord zelf plaatsvinden. 

De voorzitter vraagt wat het beleid is m.b.t. recreanten, die ondanks de geboden verbeteringen 

de huurovereenkomst niet tekenen. De heer  antwoordt, dat S&C zich niet kan 

voorstellen dat uiteindelijk iet alle recreanten de nieuwe huurovereenkomst zullen sluiten, 

maar in theorie is het mogelijk dat er recreanten zullen zijn die de bestaande situatie willen 

behouden. Er zal een moment komen, waarop een einde komt aan het oude kampeerregle-

ment. 

De voorzitter vindt dat het zo langzamerhand wel tijd wordt dat S&C dit ook aan de recreanten 

bekend maakt. E heer  heeft daar begrip voor, maar wil dit zeker niet nu doen, 

omdat dat uitgelegd zou kunne  worden als een pressiemiddel en dat wil de gemeente zeker 

niet. Uitsluitend de optimale zekerheid, die de huurovereenkomst de recreant biedt, moet het 

argument zijn de huurovereenkomst aan te gaan.  

 

7. nieuwe huurovereenkomst t.b.v. vaste staanplaatsen op de camping. 

De afspraak is, dat aan deze huurovereenkomst zal worden gewerkt, als de huurovereen-

komst voor het recreatieoord is ingevoerd. Om te voorkomen dat de overeenkomst voor de 

staplaatsen op de camping aan de aandacht ontsnapt, is het onderwerp geagendeerd. 

 

 Protocol normen bij verkoop. (ingebracht door de heer ) 

De heer  betoogt dat het hoogtijd wordt dat er op de Camping werk wordt gemaakt 

van een aantal maatregelen die het kwaliteitsniveau  moet verbeteren.  Na een toelichting op 

deze stelling stelt de heer  voor de heer  te vragen hier een notitie 

over te schrijven. De RAR stemt in met dit voorstel en de heer  verklaart zich bereid 

die te schrijven. 

 

8. Enquête m.b.t. de toekomst van het recreatieoord en de camping 

De heer  geeft aan op welke wijze t het advies van de gekozen leden is ver-

werkt in de opzet van de enquête. Vervolgens presenteert hij een planning die voorziet in uit-

voering van de enquête in de periode vóór 31 januari 2015 en het bekend worden van de uit-

slag half februari. 

 

 

9. horecabeleid 

behoudens hetgeen onder Mededelingen is besproken, zal dit agendapunt in een volgende 

vergadering worden besproken 

 

10. rondvraag 

De heer  vraagt de gekozen leden een bijdrage voor de eerstvolgende Cam-

pingstof aan te leveren. Tijdens de voorlichtingsavonden werd door recreanten regelmatig 

opgemerkt dat de RAR weinig zichtbaar is. Wellicht is de bijdrage aan de Campingstof een 

mogelijkheid daar iets mee/tegen te doen. 

De heer  herinnert zich de vraag van de gekozen leden het openingsseizoen 

van de camping gelijk te trekken aan dat van het recreatieoord. Onlangs werd hem het idee 

voorgelegd de campingrecreanten de mogelijkheid te bieden zelf de periodes van 1 tot 15 
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maart en 15 oktober tot 1 november bij te huren. Desgevraagd reageren de gekozen leden 

positief op dit idee. De heer  zal de mogelijkheid extra periodes bij te huren 

verder uitwerken. 

 

11. sluiting 

De volgende overlegvergadering is gepland op 12 februari. Vrij kort daarop is de maarverga-

dering voorzien. De gekozen leden stellen voor de februarivergadering te laten vervallen. Al-

dus wordt besloten. 

Ruim in blessuretijd sluit de voorzitter de vergadering 

 

 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van 8 januari 2015 

 

 

 

 

(voorzitter Recreanten Adviesraad) 
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Verslag Recreanten Adviesraad, dd. 9 februari 2015 
 

Aanwezig 

 

Leden van de Raad 

 Voorzitter 

  lid RAR 

  lid RAR 

 lid RAR 

 

SenC  

  

 

Afwezig met kennisgeving 

    

   

  

 

 

1.  Opening 

De voorzitter opent de vergaderingen heet een ieder welkom. Er zal een praktische agenda 

worden afgewerkt. 

 

2. Conceptverslag van de vergadering van 8 januari.  

De leden zullen hun eventuele opmerkingen uiterlijk 11 januari aan  sturen, 

zodat het verslag kan worden vastgesteld. 

 
3. Ingekomen brieven en/of mails 

De RAR besluit de mail van de advocaat van een recreant, waarvan we een afschrift kregen, 

op de site te zetten, omdat deze zeer informatief is. 

 

4. Mededelingen 

SenC meldt dat de enquete-termijn is gesloten en de drempel van > 50% reactie is gehaald. 

De RAR is benieuwd naar de uitslag. 

 

 en  zullen een afspraak maken over de uitvoering van het beleid 

voor de vrije stroken en kavels dat eerder werd vastgesteld 

 

en  zullen een stukje voor campingstof maken 

 

Deze middag is de inrichtingscommissie – 2 leden van de RAR en vertegenwoordigers van de 

aktiviteitenverenigingen – voor het nieuwe recreatiegebouw bij elkaar geweest met 

. Er zijn keuzes gemaakt over toe te passen materialen en kleuren. 

Men betreurt het dat de vereniging RAZ verstek laat gaan bij deze overleggen. 12 februari is 

het volgende overleg op het Vasteland. 

 

Het legionellaplan 2015 en verder, waarin het leidingwatersysteem beschreven is en procedu-

res ter voorkoming van Legionellabesmetting zij opgenomen, is opgeleverd door . Alle 

locaties zijn in beeld gebracht en per locatie is een handboek gemaakt. 
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5. Lopende zaken 

Naar aanleiding van een aantal klachten en verbeterpunten vastgelegd in een brief van recre-

anten in september 2014 zijn een aantal maatregelen genomen. Dit heeft o.a. geleid tot her-

ziening van de eisen die aan (vast) personeel worden gesteld; een MBO+ nivo en een recrea-

tieve achtergrond.  Binnenkort worden 3 mensen aangesteld. 

Iedereen die een formulier heeft ingeleverd wordt per brief nader geinformeerd. 

 

Horeca. Over de horeca vergunningen zijn afspraken gemaakt op basis van het gemeentelijk 

horecabeleid voor dit gebied.  zal dit uitschrijven voor de RAR. 

Over de manier waarop het beheer van de horeca in het recreatiegebouw geregeld gaat wor-

den krijgt de RAR binnenkort een voorstel, dat ook met de verenigingen besproken wordt. De 

vergunningen zullen er op tijd zijn. 

De RAR benadrukt het belang van kunnen draaien zodra het recreatieoord open gaat. 

 

Eind februari worden er 3 huisjes gesloopt waarvoor alle procedures ( o.a. asbest ) netjes zijn 

doorlopen. Na de sloop zal de beheerder aangeven of de kavels opnieuw uitgegeven worden 

of aan de aanpalende buren worden aangeboden. 

 

Het lijkt er op dat er weer een inbraakgolf(je) is. De RAR dringt er op aan dat aangifte wordt 

gedaan door wie dat overkomt, zodat er voldoende politieaandacht zal zijn. 

 

Internet. Volgende week zijn alle versterkers vervangen en is het kabelsysteem geschikt voor 

internet.  Of het dan allemaal gaat werken hangt ook van de provider af. 

De RAR vreest dat het nog wel eens tegen kan vallen en dringt aan op snelle keuzes bij SenC 

en een hele goede communicatie met de recreanten. 

 

Parkeerbeleid. Volgende week gaat er proefgedraaid worden met het nieuwe parkeerbeleid. 

De RAR is blij met bijvoorbeeld de aangepaste bezoektijd naar 45 minuten. Maar ook hier 

geldt: leg het heel goed uit. Het nieuwe beleid moet nog gecommuniceerd worden. 

 Op de agenda van de volgende vergadering: Uitgifte parkeerkaarten. Geen vriendjespolitiek! 

 

6. Camping 

 heeft op verzoek een notitie over de toekomst van de camping geschreven. De 

RAR heeft daar waardering voor. Belangrijk is dat met SenC wordt besproken wat daar de 

visie op de camping is. Dit wordt een hoofdagendapunt van de vergadering van maart. 

 

7. Sluiting 

De volgende vergadering staat gepland op donderdag 12 maart. 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van 12 maart 2015 

 

 

 

 

 

(voorzitter Recreanten Adviesraad) 
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Verslag Recreanten Adviesraad, dd. 12 maart 2015 
 

Aanwezig 

 

Leden van de Raad 

 Voorzitter 

  lid RAR 

 lid RAR 

  lid RAR  

  lid RAR 

  lid RAR 

 

SenC  

  

  

 

 

1.  Opening 

De voorzitter opent de vergaderingen en heet een ieder welkom. De agenda wordt aangevuld 

met de uitslag van de enquête naar de toekomst van het recreatieoord 

 

2. Mededelingen 
De heer  deelt mee dat hij een nieuwe baan heeft gevonden en wordt daar door de 

aanwezigen mee gefeliciteerd. 

Van S&C zijde doet de heer  verslag van de stand van zaken m.b.t. de huur-

overeenkomsten. De overeenkomsten met recreanten, die geen wijziging in de oppervlakte of 

achterstand in de betaling hebben is verzonden. 

Stadsontwikkeling heeft het voornemen het aantal parkeerplaatsen op de schelpweg te beper-

ken. S&C heeft SO gewezen op het feit dat het recreatieoord zelf al te weinig parkeercapaciteit 

heeft en daardoor de druk op de omliggende woonwijk zal toenemen.  vult 

aan, dat  in opdracht van SO onderzoekt, of de parkeercapaciteit op het recreatie-

oord zelf kan worden verhoogd door een efficiëntere indeling van de beschikbare ruimte. 

Op de vraag van de heer  vraagt, of de RAR hierin nog iets kan betekenen, antwoordt 

de heer  dat hij nog een aantal opties met SO bespreekt, maar als daar aanlei-

ding toe is, zal hij zeker van het aanbod van de RAR gebruik maken. 

De heer  stelt voor de op naam gestelde mindervaliden parkeerplaatsen om te zetten 

in algemene parkeerplaatsen voor mindervaliden. Dit voorstel en de aanbeveling van de voor-

zitter ook de mogelijkheden voor oplaadpunten voor elektrisch aangedreven auto’s  zullen in 

de plannen worden meegenomen. 

De heer  heeft bemerkt, dat verenigingen meerdere over parkeerkaarten beschikken  

en vindt dat een oneigenlijk gebruik van de parkeerkaart. De heer  geeft aan, dat in 

een enkel geval een tweede kaart is verstrekt in afwachting van het definitieve parkeerbeleid. 

Deze situaties noemt hij de ‘specials’ waarover de RAR advies zal worden gevraagd, als de 

invoering van de nieuwe parkeerkaarten is afgerond. 

De heer  deelt mee, dat de verhuizing van de administratie en de receptie t.b.v. de 

recreatiewoningen is vertraagd als gevolg van problemen met de aanleg van telefoon- en da-

taverbindingen. 
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3. Ingekomen brieven en/of mails 

De heer  heeft van de heer  een mail ontvangen, waarin hij vraagt om een 

vergelijking van de huurovereenkomst met het zekerheidsplan van de RAZ. Zie verder punt. 6. 

 

4. Verslagen 

Na wijziging van de ondertekeningsdatum worden de verslagen van de overlegvergaderingen, 

gehouden op 8 januari 2015 en 9 februari 2015 vastgesteld. 

 

5. Voortgang projecten beheer 

Nieuw recreatiepaviljoen. 

De bouw vordert gestaag en de inventariscommissie komt geregeld bijeen om zowel de inven-

taris als het toekomstig beheer van het gebouw te bespreken. 

De heer  beklaagt zich over de houding van SO en de heer  vult aan dat de 

leden van de inventariscommissie in het verleden nooit serieus genomen zijn. 

De heer  erkent dat de gang van zaken tot voor kort inderdaad niet de schoon-

heidsprijs verdient, maar dat S&C er veel aan gelegen is een nieuw recreatiegebouw te reali-

seren dat voldoet aan de wensen van de gebruikers. Er wordt intensief overleg gevoerd. Dat 

heeft niet alleen geleid tot de inwilliging van een groot aantal wensen, maar ook tot een afna-

me van het wantrouwen dat er tussen de verenigingen van oudsher is. Vooral de gesprekken 

over het toekomstige beheer vinden in een positieve sfeer plaats. 

Aktielijst van het beheer. 

- Via de heer  is een aantal klachten van de campingrecreanten ontvangen, De 

klachten zijn goeddeels afgehandeld. N.a.v. de mededeling van Stelconplaten zijn opgehoogd 

geeft de heer  aan, dat dit voor het gebouw van Tasman nog niet is gedaan, zegt de 

heer  toe daar alsnog werk van e laten maken. 

- Een extern bureau is ingehuurd om een nieuwe legionella beheersplan te maken. 

- ten behoeve van de jeugd en jongeren zal het project ‘Zomeraanpak’ ook dit jaar weer wor-

den uitgevoerd. Het project bestaat onder meer uit een activiteitenpakket, uitgevoerd door 

professionals van het stedelijk jongerenwerk. 

- In de afgelopen winterperiode zijn 12 inbraakpogingen geregistreerd. Dat is aanzienlijk min-

der dan in de vorige winterperiode. Vooruitlopend op de evaluatie, die de heer  de 

volgende vergadering zal aanbieden, schetst hij in hoofdlijnen zijn beeld van het functioneren 

van de winterwacht. 

- Er is veel snoeiwerk verricht: bossnoei, oude kale struiken en heggen zijn vervangen. 

- Op het recreatiegebouw, de receptie en het voormalig unitkantoor worden WiFi punten ge-

plaatst. Het bereik is afhankelijk van de directe omgeving, maar vast staat dat hiermee geen 

volledige dekking wordt bereikt. 

- In de centrale antenne inrichting (CAI) zijn alle versterkers vervangen. Daarmee is de CAI 

geschikt voor de doorgifte van internet. S%C zal UPC benaderen om na te gaan of die ook de 

verbinding met het internet kan realiseren. Namens de RAR zullen de heer , de heer 

 en de heer  aanschuiven. 

 

6. voortgang invoering nieuwe huurovereenkomst 

Zoals bij de mededelingen aangegeven, is het eerste pakket huurovereenkomsten naar de 

recreanten verzonden. Twee aspecten blijven de RAR echter bezig houden. 

Wat als een recreant niet tekent? S&C heeft daar tot op heden niet anders op geantwoord dan 

dat de nieuwe overeenkomst voor de recreant zo veel gunstiger dan de huidige mondelinge 

overeenkomst is en dat de recreant zichzelf daarom benadeelt, als hij niet zou tekenen. 

Voor een recreant kan de van oudsher aanwezige achterdocht tegen de gemeente echter zo 

groot zijn, dat die achterdocht het wint van de feitelijke voordelen en hij op deze emotionele 

grond niet tekent. Vroeg of laat ‘moet de gemeente daar wat mee’. 
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Tweede aspect is het zekerheidsplan van de stichting RAZ.  Op de vraag, waarom S&C niet 

reageert op de beweringen van de RAZ, volgt steevast het antwoord dat de recreant zelf ver-

antwoordelijk is voor zijn keuze.  

Als recreanten via het zekerheidsplan het vermeend recht van opstal vestigen, zal de gemeen-

te tegen hen persoonlijk gerechtelijke procedures starten. Het feit dat vooral oudere, minder 

draagkrachtige recreanten daarmee op onvoorziene kosten worden gejaagd, baart S&C nog 

de meeste zorgen.  

Vooralsnog zijn er geen inschrijvingen van een vermeend recht van opstal gedaan.  

  

7. Notitie camping 

De uitslag van de in januari gehouden enquête over het beheer van het recreatieoord – 62% 

van de recreanten heeft gereageerd en 96,7% wil het beheer houden zoals het nu is – laat 

geen twijfel bestaan. Naar de mening van de gekozen leden kunnen de raad en het college 

niet om deze uitslag heen. Het is in ieder geval reden de notitie uitvoerig te bespreken. De 

gekozen leden zouden dat graag doen in een aparte overlegvergadering, waar de 

. Mw. , deel neemt. Afgesproken wordt de eerstvolgende vergadering daarvoor te 

reserveren. 

 

8. horecabeleid 

- Eetcafé . S&C is in gesprek met een partij, die de overeenkomst van de heer 

 wil overnemen. Het is echter niet realistisch te verwachten dat de overname, en de 

daarna te treffen voorbereidingen, nog zullen leiden tot openstelling in dit seizoen. 

De heer  vraagt om een overleg tussen de nieuwe exploitant en de kampeervereni-

ging Tasman, om herhaling van de problemen, die met de heer  zijn ontstaan, te 

voorkomen. 

- Snackbar ‘ ’. Ook de onderhandelingen met de heer  over de 

snackbar verlopen uiterst moeizaam. S&C onderzoekt alternatieve mogelijkheden, voor het 

geval dat ook met de heer  geen overeenstemming wordt bereikt. 

- de stukken m.b.t. het nieuwe recreatiegebouw worden ter kennisname aangenomen. 

 

9. rondvraag 

De heer  vraagt of de gekozen leden een voorkeur hebben voor een restaurant, 

waar op 16 mei a.s. het etentje zal worden gehouden. Unicum wordt genoemd. 

 

10. sluiting 

De volgende overlegvergadering is gepland op 30 april 2015.  

Vervolgens sluit de voorzitter de vergadering 

 

 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van 7 mei 2015 

 

 

 

 

 

(voorzitter Recreanten Adviesraad) 
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Verslag Recreanten Adviesraad, dd. 7 mei 2015 
 

Aanwezig 

 

Leden van de Raad 

 Voorzitter 

  lid RAR 

 lid RAR 

  lid RAR 

  lid RAR 

 

SenC  

,  

  

  

 

Afwezig 

  

 

1.  Opening 

De voorzitter heet een ieder welkom, constateert de afwezigheid van de heer  en 

opent de vergadering.  

 

2. Mededelingen 
 Van de gekozen leden: 

- De heer  maakt melding van een klacht van een recreant, die bij het milieustation een 

verfblik in wilde leveren en te horen kreeg dat hij het blik wel bij het reguliere afval kon gooien. 

De regeling voor de aanname van chemisch afval is gewijzigd, omdat het personeel van het 

recreatieoord niet bevoegd is tot het aannemen van chemisch afval. Recreanten kunnen bij de 

receptie een pasje afhalen, waarmee chemisch afval gratis kan worden aangeboden bij het 

gemeentelijk milieustation in Hoek van Holland. Het door het personeelslid gegeven antwoord 

is niet alleen onjuist, maar ook uiterst ongepast. Hij zal daar op worden aangesproken. 

Van S&C zijde : 

- De invoering van de nieuwe huurovereenkomsten verloopt voorspoedig. Ruim 20% is onder-

tekend retour ontvangen. 

Naar aanleiding van deze mededeling meldt de heer  dat een recreant na ca 4 weken  

zijn overeenkomst  met de handtekening van de verhuurder nog niet retour ontvangen heeft. 

 legt uit dat de verwerking van de contracten enige tijd vergt en vraagt hier begrip 

voor. 

- de invulling van de horecavoorzieningen verloopt uiterst moeizaam. Voor het eetcafé  

is S&C in gesprek met een kandidaat voor de in-de-plaats-stelling, die niet zelf de exploitatie 

zal doen, maar daarvoor een aparte rechtspersoon in het leven wil roepen. Het is er S&C alles 

aan gelegen ook in dat geval de juiste personen met de juiste vergunningen te hebben. Daar-

bij komt, dat met de kandidaat nog veel afspraken over onderhoud en de kwaliteit van de ho-

recavoorziening moeten worden gemaakt. Al met al verwacht S&C niet dat het eetcafé nog dit 

seizoen geopend zal zijn. 

Der onderhandelingen over  de snackbar op het recreatieoord zijn volledig stukgelopen. 

 is nu benaderd om een mobiele snackbar te exploiteren. 

Naar aanleiding van de mededelingen over de horeca geven de gekozen leden de volgende 

adviezen en overwegingen: 

- zijn pop-up restaurants een alternatief? 
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- zet een advertentie in het vakblad “Ambulante Handel” 

 

3. Ingekomen brieven en/of mails 

Het verslag van het gesprek met deskundigen over de CAI en internetmogelijkheden wordt ter 

kennisname aangenomen. 

 

4. concept-verslag van de vergadering, gehouden op 12 maart 2015 

De onder punt 3 vermelde mail van de heer  is niet afkomstig van het gekozen lid, de 

heer , maar van het voormalig RAR lid, de heer  en gezonden aan de 

heer . Na wijziging wordt het verslag alsnog vastgesteld. 
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5. notitie Camping. 

Daartoe door de voorzitter uitgenodigd, leidt mw.  de discussie in. Zij vertelt dat S&C,. 

na ontvangt van de opdracht van het college de exploitatie op orde te brengen, veel heeft ge-

daan. Dat blijkt onder meer uit de fysieke toestand van de camping. 

Ook de politieke bemoeienis is tot een redelijk niveau (belangstellend, maar op afstand) is 

teruggebracht. Dat komt niet alleen door de inzet van S&C, maar ook door het harde gegeven 

dat de exploitatie van het recreatieoord en de camping kostenneutraal verloopt. De politiek is 

op zoek naar financiële besparingen en vindt die niet op het oord en de camping. 

S&C krijgt nu langzamerhand de gelegenheid over een visie na te denken en oriënteert zich 

nu  op de toeristische ontwikkelingen, waarin steeds meer nadruk komt te liggen op luxe kam-

peren. Campers, grotere (sta)caravans, bijzondere vormen van verblijf (Tipi, Pipowagen). 

StadsOntwikkeling is bezig met de ontwikkeling van een visie op toerisme met als motto; 

“Hoek van Holland: vier seizoenen badplaats” en wil daarmee concurreren tegen badplaatsen 

als Scheveningen. 

S&C gaat uit van de volgende gegevens: 

- de inrichting van de camping is verouderd 

- splitsing van de camping en het recreatieoord is niet aan de orde. Daarentegen is een betere 

afstemming, waarin beider sterke aspecten worden uitgebaat, wel het onderzoeken waard. 

- de te ontwikkelen visie heeft betrekking op de middellange termijn: de komende 10 jaar  

- S&C wil zowel met het recreatieoord als de camping meerdere specifieke doelgroepen be-

dienen. 

- S&C moet kostenneutraal exploiteren en heeft geen mogelijkheid te investeren of te reserve-

ren. 

Op het laatste uitgangspunt reageert de heer  met de vraag of  die kostenneutraliteit 

wordt gerekend op de onderdelen Camping en Recreatieoord apart, of op het geheel van re-

creatieoord en camping. Mw.  antwoordt, dat het recreatieoord en de camping ook fi-

nancieel als één geheel worden gezien, maar het is volgens haar nog maar de vraag of dat zo 

moet blijven. 

De heer  vindt het tijd worden een aantal zaken tegen het licht te houden. Zo worden 

er heel weinig losse kampeerplaatsen verhuurd. De recreanten op de Camping hebben sterk 

het idee dat zij een flink deel van het verlies in deze sector betalen. Dit kan de reden zijn, 

waarom de campingrecreanten enige honderden euro’s meer betalen dande huisjes bezitters.  

 

De voorzitter vat de inleiding als volgt samen: S&C houdt rekening met de belangen van de 

bestaande huurders, maar wil ook aansluiten op de keuzes van het gebied (“4 seizoenenbad-

plaats”) en de toeristische markt (luxe vormen van kamperen). 

Mw.  stelt voor in samenspraak met de RAR  een aantal toekomstscenario’s uit te wer-

ken en daarbij vooral de financiële gevolgen in beeld te brengen. 

In reactie daarop stelt de voorzitter dat één en ander niet mag leiden tot uit stel van het tegen-

gaan van de gewenste kwaliteitsverbeteringen. Met de toevoeging dat het uitwerken van sce-

nario’s betekent dat we afspraken maken en die ook zullen handhaven, stelt mw.  voor: 

1. de keuzemogelijkheden (scenario’s) opstellen 

2. de beste optie kiezen 

3. vaststellen, welke huurovereenkomst het beste bij de gekozen optie past. 

Met betrekking tot de huurovereenkomst adviseren de gekozen leden niet te wachten, maar 

reeds nu de huurovereenkomst voor de camping te vernieuwen. Mw.  geeft daarop aan, 

dat de juridische situatie voor de camping wezenlijk anders kan liggen dan voor de recreanten 

op het oord. Daar is de invoering van de huurovereenkomst mede bedoeld om de gevolgen 

van natrekking voor de recreant optimaal te beperken. Bij stacaravans is die natrekking er in 

beginsel niet, maar het kan wel. In dat geval is de campingrecreant geen eigenaar van de 

stacaravan meer . 
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De heer  stelt dat het de campingrecreant niet gaat om het economisch eigendom op 

zich, maar om het veilig stellen van zijn investeringen. Naar zijn mening is het hoog nodig dat 

de campingrecreanten weten dat hun investeringen veilig zijn. Dat stimuleert hen te investeren 

in hun eigendommen en daarmee verbetert de algehele kwaliteit van de Camping. 

De heer  dringt ook aan op een betere controle bij doorverkoop en aankoop van bui-

tenaf. Het hoeft niet nieuw, maar wel veilig en netjes. Vanuit S&C wordt min of meer gesugge-

reerd dat e.e.a. niet mogelijk is omdat de Gemeente Rotterdam –S&C niet de beheerder van 

het Recreatieoord is maar alleen de verhuurder van de grond.  schrikt daarvan 

en vindt dat hier snel duidelijkheid moet komen. 

 

Het agendapunt wordt afgesloten met de volgende afspraken: 

- S&C zal het initiatief nemen om zowel met de scenario’s als met de vernieuwing van de 

huurovereenkomst aan de slag te gaan. 

- Los van deze initiatieven zal S&C werk maken van handhaving op basis van de bestaande 

wet- en regelgeving. 

- Vóór eind juni komt S&C met voorstellen. 

 

6. rondvraag 

De heer  vraagt wat de wethouder, c.q. de Gemeenteraad, met de uitslag van de enquête 

naar de toekomst van het recreatieoord zal gaan doen. 

Mw.  antwoordt dat de wethouder van de uitslag kennis heeft genomen. Hij heeft er 

verder geen acties aan verbonden, ook omdat er nu geen druk van recreanten is. Hij heeft de 

Raad natuurlijk wel geïnformeerd. De Raad was immers opdrachtgever voor de enquête. 

De voorzitter vraagt een afschrift van de wethoudersbrief aan de Raad. Deze zal worden na-

gezonden. 

De heer  kondigt notities over het verloop van de winternacht in het afgelopen sei-

zoen en over handhaving aan. Voorts deelt hij mee dat hij als gevolg van de invoering van de 

nieuwe huurovereenkomsten door veelal oude recreanten wordt benaderd, die hun recreatie-

woning soms al jaren geleden hebben overgedragen aan één van hun kinderen, maar dit nooit 

formeel hebben laten vastleggen. Desgevraagd adviseren de gekozen leden hem deze over-

drachten alsnog te legaliseren. Datzelfde geldt voor de parkeervergunning. 

De overige ‘specials’, bijzondere situaties m.b.t. het parkeren, zullen in een volgende vergade-

ring worden besproken. 

V.w.b. het nieuwe recreatiegebouw geeft de heer  aan geschrokken te zijn, omdat op 

essentiële punten bij de bouw is afgeweken van het bestek en StadsOntwikkeling daar niet 

adequaat op heeft gereageerd. Als voorbeeld geeft hij de bouw van de raampartij in de kopge-

vel aan. De situatie is nu niet veilig. Mw.  zegt toe nat te zullen laten gaan, wat wel en 

wat niet is gedaan en stelt dat deze problemen vóór de opening van het gebouw zo opgelost 

moeten zijn, dat van een onveilige situatie geen sprak meer is. 

De heer  vraagt naar de stand van zaken m.b.t. facturering. De facturen voor de staan-

plaatstarieven en overige vaste componenten is onlangs verzonden. 

Op zijn vraag naar de stand van zaken m.b.t. de verbouwing van de recreatiewoning van een 

recreant antwoordt S&C, dat er nader onderzoek is gedaan en de uitslag daarvan binnenkort 

wordt verwacht. Daarna kan de slepende discussie over de erfgrens worden afgerond. 

De heer  vraagt of er toch geen mogelijkheden zijn contant af te rekenen. Mw. 

 antwoordt dat het vaak om grote bedragen gaat en daarmee de veiligheid in het geding is. 

Dit, en het willen beperken van de mogelijkheid van fraude door zowel de recreant als het 

personeel, is reden contante betalingen niet toe te staan. 

 

7. sluiting 

Met de vaststelling van 28 mei 2015, 18.30 uur als moment van de volgende vergadering en 

het verzoek aan de heer  dan een vergaderschema voor te leggen, wordt de 

vergadering gesloten. 
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Vastgesteld in de vergadering van 16 juli 2015 

 

 

 

 

(voorzitter Recreanten Adviesraad) 
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Verslag Recreanten Adviesraad, dd. 28 mei 2015 
 

Aanwezig 

 

Leden van de Raad 

  lid RAR 

 lid RAR 

  lid RAR 

  lid RAR 

 lid RAR  

 

SenC  

  

  

 

Afwezig 

  

 

1.  Opening 

De heer  zal deze vergadering als voorzitter optreden en opent de vergadering.  

 

2. Mededelingen 
Van de gekozen leden: 

- De heer  krijgt regelmatig vragen over de nieuwe huurovereenkomst en vraagt naar 

de mogelijkheid van het houden van spreekuren. De heer  antwoordt, dat spreek-

uren in voorbereiding zijn, die zullen worden gehouden op woensdagavonden het voormalig 

bureau strandzaken. 

Van S&C zijde : 

- Met betrekking tot de horecavoorzieningen deelt de heer  mee dat hij in ge-

sprek is met  voor de inzet van een mobiele snackbar en dat t.b.v. het eetcafé 

 de gesprekken met een kandidaat voor een in de plaats stelling gaande zijn. De heer 

 spreekt zijn ernstige zorgen over de horeca uit. Hij herhaalt zijn advies een advertentie in 

het vakblad  te plaatsen. 

De heer  meldt dat ook hij in gesprek is met een kandidaat voor de mobiele snack-

bar. 

- met betrekking tot het zekerheidsplan van de RAZ deelt de heer  mee dat het 

kadaster is begonnen met het toewijzen van nieuwe kadastrale nummers als voorbereiding op 

eventuele inschrijvingen. 

- De vereniging/stichting RAZ heeft positief gereageerd op de specificatie, die in de nieuwe 

facturen is aangebracht, maar stelt tegelijk een aantal zaken aan de orde. S&C heeft daar, 

zoals altijd, op gereageerd door de RAZ door te verwijzen naar de RAR. 

De heer  geeft aan dat hij de factuur zeer verwarrend vond, omdat er ook een voor-

beeldfactuur is verzonden. In reactie op de daar op volgende discussie   meld de heer 

, dat facturen voor verzending worden gecontroleerd en in geval van fouten of twijfel 

wordt aangehouden. De heer  zegt toe hiervan een overzicht te verstrekken.. 

 

3. Ingekomen brieven en/of mails 

Er zijn geen brieven en/of e-mails ontvangen. 

 

4. concept-verslag van de vergadering, gehouden op 7 mei 2015 
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De heer  vraagt zijn eventuele opmerkingen alsnog per mail te mogen aanleveren. 

De heer  zal deze alsnog verwerken in het tweede concept. 

 

5. beheerszaken. 

- Timmerloods: De houten schuren, die aan de Timmerloods, tegenover het eetcafé , 

zijn gebouwd, zullen worden gesloopt. Het omliggende terrein, waarop onder meer de pers-

container voor het afval van de camping staat, zal opnieuw worden ingericht. 

De heer  dringt er op aan dat na een eventuele sloop van gebouwen of voorzieningen 

zo snel mogelijk een uitnodigende aanblik wordt gerealiseerd. 

- Toezicht door Stadsbeheer: De heer  heeft regulier overleg met gemeentelijke 

diensten, die zich bezig houden met de buitenruimte. In dit overleg si nu afgesproken dat de 

dienst Stadstoezicht  nadrukkelijk en consequent toezicht zal houden op het verkeer en milieu 

op de Wierstraat, de Stuifkenszandweg en de parkeerplaatsen. 

- Tot op heden was eetcafé  mauw betrokken bij de activiteiten rond de Strandzes-

daagse, Omdat gesloten is, is de heer  in gesprek met de kampeervereni-

ging Tasman en de exploitant van de supermarkt. 

- Ter bestrijding van de overlast door jongeren is ook dit jaar een project opgezet met het Ste-

delijk jongerenwerk en de stichting E25. Vanaf 1 juni starten de activiteiten van beide organi-

saties op het recreatieoord. 

- Naast de mogelijkheid de receptie te benaderen worden in het voormalig unitkantoor aparte 

spreekuren in het leven geroepen voor zaken die de buitenruimte of de administratie betreffen. 

In deze spreekuren kan langer en indringender worden stilgestaan bij de onderwerpen die de 

recreanten daar aankaarten. 

- de problemen met de intercom, die bij de slagbomen zijn geplaatst, zijn opgelost. De vraag of 

de nachtportier de intercom ook kan beantwoorden als hij is weggeroepen of zijn ronde doet, 

leidt tot een diepgaande discussie over de bevoegdheden van de nachtportier, met name 

wanneer hij moet optreden tegen recreanten, die zich niet aan de regels houden. De heer 

 geeft aan dat hij het onacceptabel vindt, dat de nachtportier niet adequaat kan optreden, 

omdat hij niet of onvoldoende gemachtigd is. De heren  en  zullen 

met een voorstel komen, waarin dit probleem wordt verholpen. 

-  doet een onderzoek naar de mogelijkheden de bestaande parkeercapaciteit te 

vergroten. De heer  verwacht rond half juni de eerste rapportage van . 

Desgevraagd deelt de heer  mee, dat ook aandacht aan parkeerplekken voor min-

dervaliden en de gewenste laadpalen zal worden besteed. 

- de Speeltuin bij het nieuwe recreatiegebouw is besteld en zal eind juni worden geplaatst. 

In het najaar zal om het terrein van het recreatiegebouw een ligusterhaag worden geplant. 

- De ARBO wet schrijft voor dat van het recreatieoord een risico inventarisatie en -evaluatie 

wordt gemaakt. Deze RIE wordt nu opgesteld. 

-  heeft meegedeeld dat een schakelkast tijdelijk zal worden uitge-

schakeld om het nieuwe recreatiegebouw definitief op het elektriciteitsnet te kunnen aanslui-

ten. Omdat deze kast ook een groot aantal recreatiewoningen van stroom voorziet, maken de 

gekozen leden daar ernstig bezwaar tegen. De heer  heeft echter al bedongen dat 

de stroomvoorziening door een aggregaat wordt overgenomen. 

- in het parkeerbeleid zijn tot op heden voor kleine zelfstandigen als aannemers en huisartsen 

uitzonderingen op het beleid toegepast. Deze uitzonderingen zullen langs natuurlijk verloop 

worden afgebouwd. 

- De tweede kaart voor de activiteitenverenigingen worden wellicht als tweede persoonlijke 

kaart gebruikt. De pasjes zullen alleen nog worden verstrekt onder de uitdrukkelijke voorwaar-

de dat ze uitsluitend voor verenigingsactiviteiten en niet meer voor persoonlijke doeleinden 

mogen worden gebruikt. 

 

6. notitie evaluatie winterwacht 
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De heer  geeft een toelichting op de evaluatie. Eén van de zorgen,die hij heeft, is het 

feit dat het aantal inbraken, of pogingen daartoe, aanmerkelijk hoger is dan het aantal aangif-

tes. Omdat de politie zich baseert op het aantal aangiftes, kan de politie de conclusie trekken 

dat het met de inbraken in de winter op het recreatieoord wel mee valt en er daarom minder 

aandacht voor het recreatieoord (en de regeling) zal zijn. 

Tweede kanttekening van de heer  is, dat de inzet of kwaliteit van de deelnemers 

sterk uiteen loopt. Een (te) klein deel zet zich volledig in om de aanwezigheid van onbevoeg-

den en de inbraken tegen te gaan, anderen doen daar vrijwel niets aan. 

De evaluatie wordt ter kennisneming aangenomen. 

Vooruitlopend op de vaststelling van de regeling voor de winter 2015-2016 zal de heer 

 de werving van deelnemers starten. 

 

7. initiatief tot wijziging van het bestemmingsplan 

Het huidige bestemmingsplan stelt strenge regels voor de minimale afstand tussen bouwwer-

ken onderling en tot de erfgrens en maken het vrijwel ondoenlijk op de bestaande kavels een 

nieuwe recreatiewoning of stacaravan te plaatsen. Dat is voor S&C reden geweest contact op 

te nemen met de dienst Stadsontwikkeling, met de bedoeling de regels te verruimen. 

De gekozen leden adviseren de in artikel 6, lid 3a vermelde nokhoogte te beperken tot maxi-

maal 2,5 m. 

Het voorstel aan art. 6 een lid 3c toe te voegen, waarin de maximale oppervlakte van de be-

bouwingen te beperken tot maximaal 27 m2 wordt door de gekozen leden niet gesteund. De 

oppervlakte van de stacaravans, die nu op de markt zijn bedraagt al ca 30 m2. Dan blijft er 

geen mogelijkheid meer over zelfs een kleine berging voor tuinartikelen te plaatsen. 

 

8. vergaderschema 

De heer  geeft aan, dat het aantal vergaderingen aanzienlijk meer is dan in het reglement 

is voorzien. Als de actualiteit (invoering van nieuwe huurovereenkomst) dat vraagt, is hij na-

tuurlijk bereid vaker bijeen te komen, maar hij wil het aantal vergaderingen nu iets beperken. 

Hij stelt voor alleen tijdens het zomerseizoen bijeen te komen en een aantal data op afroep af 

te spreken. D.w.z. op die data gaan de vergaderingen niet door, tenzij één of meer van de 

deelnemers aan de overlegvergaderingen aangeeft wel bijeen te willen komen.  

Zijn voorstel leidt tot het volgende schema: 

- donderdag 16 juli, overlegvergadering op afroep 

- donderdag 20 augustus, reguliere overlegvergadering 

- 24 september, overlegvergadering op afroep. 

- 22 oktober, reguliere overlegvergadering 

- 24 maart 2016, reguliere overlegvergadering 

- 28 april 2016, overlegvergadering op afroep 

- 26 mei 2016  

 

9. rondvraag 

- De heer  vraagt of het klopt dat recreanten ook in de wintermaanden in hun recreatie-

woning zouden mogen verblijven. De heer  antwoordt dat het bestemmingsplan 

een permanent verblijf verbiedt. Om aan het bestemmingsplan te voldoen, is het seizoen vast-

gesteld op de periode van 1 maart tot 1 november voor het recreatieoord en op 15 maart tot 

15 oktober voor de camping en zijn deze periodes ook in de huurovereenkomsten opgeno-

men. In de tussenliggende periode is het recreatieoord voor recreanten gesloten. Ook al zou-

den recreanten op basis van een huurovereenkomst of een vermeend recht van opstal in hun 

recreatiewoning of huisje willen verblijven; het toegangsverbod maakt dat onmogelijk. 

- De heer  vraagt naar de stand van zaken m.b.t. de CAI.  

In de informatiebijeenkomst was afgesproken dat de leverancier nadere informatie zou aanle-

veren over een aan te leggen glasvezelverbinding, het plaatsen van een aantal “verdeeldo-

zen”. een provider en de kosten van die provider. Daarnaast zou de leverancier een nauwkeu-
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riger inschatting maken van de te verwachten technische overgangsproblemen a.g.v. ondeug-

delijk materiaal in de huisjes en caravans. Deze informatie is nog niet ontvangen. De heer 

 zal daar navraag naar doen. 

- De heer  heeft geconstateerd dat dezelfde verslagen van de RAR meerdere keren op 

de website vermeld staan wen vraagt of daar een reden voor is. Er is geen reden voor. De 

dubbeling is waarschijnlijk het gevolg van het feit dat de website opnieuw is opgezet. De heer 

 zal de heer  doorgeven om welke verslagen het gaat. 

- De heer  constateert dat de communicatie nog niet lekker loopt. Hij vraagt of het 

mogelijk is voorafgaand aan het hoogseizoen een algemene folder of nieuwsbrief te versprei-

den, waarin alle relevante informatie in één keer wordt aangeboden. De heer  zal 

aan dit verzoek gehoor geven. 

 

10. sluiting 

De heer  sluit de vergadering. 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van 16 juli 2015 

 

 

 

 

(voorzitter Recreanten Adviesraad) 
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Verslag Recreanten Adviesraad, dd. 16 juli 2015 
 

Aanwezig 

 

Leden van de Raad 

 Voorzitter 

  lid RAR 

 lid RAR 

SenC  

  

  

 

Afwezig 

  

  

  

 

1.  Opening 

Mede vanwege de kleine opkomst stelt de voorzitter voor de agenda als volgt te beperken: 

2. mededelingen 

3. verslagen vorige vergaderingen 

4.  bestemmingsplan 

5. beheer 

6. rondvraag  

en het onderwerp Meerjaren Onderhouds Prognose naar de volgende vergadering door te 

schuiven. Daarop vooruitlopend zal de heer  bij de heer  nagaan of hij de 

recreant, die op het herstel van de beschoeiing heeft gereageerd, al heeft geantwoord. 

De directe aanleiding voor deze vergadering is een brief van een recreant over het vervangen 

van de beschoeiing. De schrijver stelt dat onnodig nog goede beschoeiingsdelen zijn 

vervangen 

De heer  legt uit, dat er wel degelijk noodzaak was de bewuste beschoeiingen te 

vervangen omdat er weliswaar goede stukken beschoeiing tussen zaten maar er bij de 

schouw teveel slechte stukken tussen bleken te zitten. Jammer dat niet de gehele RAR van 

deze reactie op de hoogte is gesteld,  want  daardoor was de directe noodzaak voor een 

vergadering zoals gezegd verdwenen. 

Afgesproken is dat voordat een ingelaste vergadering definitief wordt vastgesteld er eerst 

wordt geïnventariseerd wie aanwezig kunnen zijn en of deze zinvol is.  

 

 

2. Mededelingen 
Van de gekozen leden: 

- geen 

Van S&C zijde : 

- De heer  deelt mee, dat het  is ingehuurd om aanbevelingen 

te doen en te werken aan een kwaliteitsverbetering in bedrijfsvoering en personeel. 

- met betrekking tot het zekerheidsplan van de RAZ deelt de heer  mee dat na 

het toewijzen van nieuwe kadastrale nummers als voorbereiding op eventuele inschrijvingen 

geen nieuwe acties hebben plaatsgevonden. Waarschijnlijk is het feit dat de notaris zich heeft 

teruggetrokken daar de oorzaak van. 
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- Van de stichting RAZ heeft S&C een mail /brief ontvangen, waarin de RAZ stelt dat ten on-

recht BTW is geheven op de huur. S&C heeft alvorens inhoudelijk te antwoorden, de belas-

tingdienst naar zijn standpunt gevraagd. De heer  hoopt hier, met de reactie van 

de belastingdienst, in de volgende vergadering op terug te komen. 

 

De heer  kon tot ieders vreugde vertellen dat er vanaf vrijdag 20 juli gedurende 

de vakantieperiode een Patatkraam aanwezig zal zijn van 17.00 tot 22.00 uur. Deze wordt 

gestationeerd voor de Patattent . 

Betreffende  kon hij melden dat onze ‘oosterse kandidaat’ was afgehaakt. 

 

 

3. Verslagen vorige vergaderingen 

De verslagen worden goedgekeurd, vastgesteld en door de voorzitter ondertekend. 

Naar aanleiding van het verslag dd. 28 mei 2015 geeft de heer  een toelichting op de 

Arbo risico inventarisatie en –evaluatie en wordt de afspraak gemaakt, dat in de volgende 

vergadering het nieuwe personeelslid  aan de gekozen leden zal worden voor-

gesteld. 

 

4.  initiatief tot wijziging van het bestemmingsplan 

 

De heer  stelt voor eerst de huurovereenkomst met de campingrecreanten vast te 

stellen en daarna  te bezien wat er in het bestemmingsplan gewijzigd moet worden. 

De voorzitter stelt daar tegenover eerst met Stadsontwikkeling (SO) te bekijken welke moge-

lijkheden er zijn. Uiteraard  is het duidelijk dat de aanleiding om het bestemmingsplan te wijzi-

gen allereerst was, het voorkomen van huisjes met een 2e woonlaag. Het blijft echter jammer 

dat de aanbevelingen, die de RAR in 2012 heeft aangedragen, niet in het bestemmingsplan 

zijn opgenomen en dat de huurovereenkomst niet in het bestemmingsplan is geïmplemen-

teerd. Een gemiste kans wat ons betreft. 

De heer  vindt het bestemmingsplan voor de Camping volstrekt onrealistisch, omdat 

alleen het kampeermiddel wordt benoemd.  vindt dit een gevaarlijke en onwenselijke situ-

atie en licht dit toe met een voorbeeld waaruit blijkt dat de Gemeente nu al misbruikt maakt 

van de huidige situatie. Het gaat hier over een geschil betreffende een aanbouw van een re-

creant, die  deze onlangs heeft geplaatst. In een brief naar de advocaat van deze recreant 

wijst de gemeente er volgens de heer  op,  dat er volgens het bestemmingsplan niets 

anders dan een kampeermiddel mag worden geplaatst.  Dat dit volstrek in strijd met de actuele 

situatie is, is volgens  alles zeggend. Dit vraagt om duidelijkheid. Hij heeft hier 

nadrukkelijk contact over gezocht en gehad met  en wat hem betreft heeft dit absolute 

prioriteit. 

De heer  stelt dat niet de bestaande situatie, maar het bestemmingsplan bepa-

lend leidend is. Daarom is het voor S&C van belang dat het bestemmingsplan zo wordt gewij-

zigd dat én de bestaande situatie legaal is én de brandveiligheid gewaarbord blijft. 

De voorzitter vult aan dat hiermee de mogelijkheid er is de zaken, die de gekozen leden ten 

behoeve van de wijziging in 2012 hebben voorgesteld, maar niet zijn overgenomen, alsnog op 

te laten nemen. Zij biedt tevens aan haar contacten te raadplegen als daarmee één en ander 

kan worden bespoedigd. 

 

5. beheer 

- CAI/Wifi. De heer  geeft de stand van zaken weer. Hij kondigt de tweede bijeen-

komst aan, waarin met deskundigen de vervolgstappen zullen worden besproken. 

-Parkeerbeleid:  heeft onderzoek gedaan naar de mogelijkheden efficiënter gebruik te 

maken van de bestaande parkeerlocaties. Als gevolg van personeelswisseling heeft  

de resultaten nog niet gepresenteerd. In de eerstvolgende vergadering zullen deze worden 
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besproken. Ook de herstructurering van de Schelpweg en de parkeerdruk aldaar zullen dan ter 

sprake worden gebracht. 

- zandhoop op de parkeerplaats. Bij de herinrichting van het terrein rond het nieuwe recreatie-

gebouw is een hoeveelheid grond tijdelijk opgeslagen op de parkeerplaats. Deze grond is nu 

verspreid. 

- na het plaatsen van de nieuwe speeltuin bij het recreatiegebouw bleek dat het onderliggende 

zand gemakkelijk verstuift en ernstige hinder voor omwonenden veroorzaakt. 

De heer  werkt aan een oplossing voor dit probleem. 

- het personeel, dat op het milieueiland werkt, is daar niet volgens wettelijk voorschrift voro 

opgeleid. Dat gebeurt nu alsnog. Daarnaast zal dit personeel stage lopen op milieustation 

. 

- , het werkgelegenheidsproject, dat vorig jaar aanvullende diensten verleende in het 

beheer van het buitenterrein, is er dit jaar niet meer. De taken worden nu deels gedaan door  

Clienten van de reclassering. 

- De houten schuren bij de timmerwerkplaats zijn gesloopt. Het naastliggende terrein zal wor-

den gereconstrueerd. 

 

6. Rondvraag 

 merkt op dat er op dit op de camping een milde vorm van anarchie heerst. En 

het alarmerende is dat in een aantal gevallen het management aan tools ontbreekt  om be-

langrijke zaken te beheren. Waar alle partijen het over eens zijn is dat er een plan van aanpak 

dient te komen gekoppeld aan een actuele visie. Ook het gegeven dat het ‘korte kamperen’ 

zwaar onder druk staat omdat deze doelgroep massaal wegblijft. Dit zet de totale exploitatie 

van de Camping onder druk. Hier dient  dus gecorrigeerd  te worden.  

 

 vraagt of er ook contacten zijn met de gebiedscommissie die een gebiedsvisie 

ontwikkeld betreffende de toeristische ontwikkelingen in Hoek van Holland.  bevestigd 

dit. Het zou goed zijn als de RAR op de hoogte zou worden gesteld met de ontwikkelingen 

dien hier uit voort (kunnen) vloeien. 

 stelt voor dat er een advies bureau wordt ingeschakeld om een plan van aanpak te ont-

wikkelen.  zegt dat zij dan zelf eerst moeten uitmaken wat zij eigenlijk willen. 

 

 waarschuwt ervoor dat dit zaken zijn die je aan professionals moet over laten 

omdat de recreatieve markt zeer complex is   en het wat hem betreft niet verstandig is om zelf 

te gaan hobbyen.  zegt namens S&C dat zij eerst eens willen bekijken wat zij( 

????) zelf willen voordat er überhaupt externe partijen in betrokken zullen worden. 

 

De heer  vraagt vervolgens of en zo ja hoe er wordt geschouwd, als een stacaravan 

te koop wordt aangeboden. Hij vindt dat als de veiligheid in gevaar is en/of  de aanblik onac-

ceptabel is, er geen verkoop moet kunnen plaatsvinden. In dat geval moet er geen nieuwe 

huurovereenkomst worden aangegaan en moet de huidige huurder worden aangeschreven en 

zal er naar een oplossing moeten worden gezocht.  Dit geld volgens hem niet alleen voor de 

caravans maar zeker ook voor de huisjes. 

De heren  en  antwoorden dat het inderdaad is voorgekomen dat ca-

ravans ondanks de slechte staat toch zijn verkocht, maar dat daar nu beter op wordt gecontro-

leerd. Zij onderschrijven het standpunt van de heer  dat de verkoop van de caravan 

en het afsluiten van een huurovereenkomst met de nieuwe huurder dan achterwege moet 

blijven. 

 

7. sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering. 
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Vastgesteld in de vergadering van 16 juli 2015 

 

 

 

 

(voorzitter Recreanten Adviesraad) 



RAR-bijeenkomst 6 februari 2016,    
 
aanwezig:  
afwezig:  (met bericht van afwezigheid) 
 
De RAR is 6/2 bijeen geweest om na het winterseizoen de draad weer op te pakken. 
Dat eerder geplande bijeenkomsten niet doorgingen, ligt deels aan de RAR zelf en 
veroorzaakte dat onderwerpen zijn blijven liggen. Een aantal daarvan zijn 6/2 besproken; 
hier volgend de weerslag daarvan (de camping wordt in bijgaande notitie behandeld): 
 

- Met het nieuwe RAR-reglement en de verlenging huidige zittingstermijn gaat de RAR 
akkoord mits de termijnen van Dhr.  en Dhr.  ook worden verlengd; 
 

- De laatste informatie m.b.t. de aanleg van WiFi. vindt de RAR zeer teleurstellend. Het 
heeft ruim zes maanden geduurd om de bij S&C de reeds bekende kosten om te 
zetten in een concreet voorstel voor de recreanten. Een voorstel dat, naar mening 
van de RAR,  te duur is. Zeker in vergelijking met de voorziening door de RAZ wordt 
verzorgd. Een enquête naar mogelijk aantal deelnemers vindt de RAR, over het 
voorliggend voorstel, niet relevant.  
De RAR stelt daarom voor de WiFi-voorziening technisch anders op te lossen, d.w.z. 
zonder de “kabel” en voortgaan met de huidige gratis voorziening (receptie, 
recreatiegebouw en camping) en die iets uit te breiden, te versterken en gratis te 
houden. 
Blijft de vraag hoe naar de recreanten te communiceren? Door S&C zijn 
verwachtingen gewekt en uitspraken gedaan. De RAR vindt dat de recreanten aan 
het begin van het nieuwe seizoen op de hoogte moeten worden gebracht van de 
stand van zaken. Als S&C dat niet doet, kan de RAR dat via haar website naar de 
recreanten te communiceren; 
 

- De RAR vraagt zich af of er al definitieve besluiten zijn genomen m.b.t. een patat-
voorziening en mogelijk nieuwe horeca in ?  
Als er besluiten zijn genomen, wanneer vindt dan implementatie plaats?  
 

- Eerder is afgesproken dat bij aan aanvang van het seizoen de RAR geïnformeerd 
wordt over de onderhoudsplanning/beheerplan voor het komende jaar. De RAR zou 
deze informatie gaarne willen ontvangen; 
 

- Ook zou uiterlijk begin seizoen 2016 het nieuwe parkeerbeleid zijn geïmplementeerd. 
Onderzoek van  was hierbij het uitgangspunt en sommige eerder 
uitgegeven parkeerpassen zouden kritisch worden herbekeken.  
Op 6/2 is op het parkeerterrein zelve niets te zien en van een kritische beoordeling 
van uitgegeven passen in de RAR nog niets bekend. De RAR vraagt zich dus af wat 
de stand van zaken is? Ook hier zijn verwachtingen gewekt en toezeggingen gedaan 
en ook hier vraagt de RAR zich af hoe S&C hierover gaat communiceren? 
 

- De RAR vraagt zich af wat de stand van zaken is m.b.t. het nieuwe bestemmingsplan 
en de tijdsplanning daarbij? 
 

- Gezien de personeelswisselingen bij S&C vraagt de RAR zich af wie haar directe 
gesprekspartner(s) zal (zullen) worden? 
 

- Ontwikkelingen m.b.t. de BTW-kwestie, de recht-van-opstal-kwestie en de mate van 
ondertekening van de nieuwe huurovereenkomst voor de huisjes, neemt de RAR 
voor kennisgeving aan. De RAR stelt het op prijs hierover tijdig (en vertrouwelijk) te 
worden geïnformeerd. 
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Verslag Recreanten Adviesraad, dd. 24 maart 2016 
 

Aanwezig 

 

Leden van de Raad 

 Voorzitter 

  lid RAR 

 lid RAR 

  lid RAR 

  lid RAR 

 lid RAR 

 

SenC  

   

 . 

  

  

 

  

 

1.  Opening 

Er zijn voorafgaande aan de vergadering agenda’s aangeleverd door S&C en de heer 

. Beide agenda’s bevatten zo veel punten, dat daaruit een keuze gemaakt moet worden. 

De heer  is het daar niet mee eens en wil zijn standpunt in het verslag vermeld zien. 

Hij wenst de door hem ingediende agenda te volgen. 

De voorzitter vindt het onacceptabel dat de heer  zelf een agenda heeft opgesteld en 

er op staat dat deze wordt gevolgd. Mw.  stelt dat het de bevoegdheid van de voorzitter 

is de agenda, na de leden gehoord te hebben, vast te stellen. 

Op de constatering van de heer , dat de schouw van de camping niet op de agenda(s) 

staat, reageert de voorzitter met het voornemen deze eerst intern, niet in aanwezigheid van 

S&C medewerkers, te willen bespreken.  

De voorzitter stelt voor in ieder geval de volgende agendapunten in deze vergadering te 

bespreken: 

- voorstellen van de nieuwe contactpersonen 

- wifi/internet 

- camping 

- notitie handhavingsbeleid 

Mocht er tijd over zijn, dan zal de stand van zaken (punt 4 van het agendavoorstel) aan de 

orde worden gesteld 

 

2. voorstellen van de nieuwe contactpersonen 

Mw.  stelt de heer , , voor als haar plaatsvervanger. Hij zal de taken met 

betrekking tot het Recreatieoord van haar overnemen. 

De heer , , 

. Daar 

komt nu de samenwerking met de RAR bij. 

De heer  vraagt naar de reden, waarom zowel Mw  als dhr.  

voor het laatst aan de RAR vergadering deelneemt. Mw.  antwoordt, dat S&C druk 

bezig is met de voorbereiding van het Sportbedrijf, waarin een groot deel van S&C zal worden 
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ondergebracht1. Deze voorbereiding vraagt zo veel inzet van medewerkers, dat een 

herverdeling van taken en de inzet van extra personeel noodzakelijk is.  

De heren  en  spreken hun zorg uit en vragen of het niet te voorkomen is, dat 

beiden tegelijk uit de RAR stappen. Mw.  geeft aan dat dat niet kan, omdat er grote druk 

op de voorbereidingen van het Sportbedrijf staat. 

De zorg betreft voornamelijk de overdracht van het ‘collectief geheugen’. De heren geven als 

voorbeeld de afspraken m.b.t. het gedogen van serres en overkappingen op de camping. Als 

beide medewerkers tegelijk vertrekken, is er een groot risico dat straks niemand meer van 

deze afspraken op de hoogte is. Mw.  antwoordt, dat de heer  wel de 

RAR verlaat, maar verder bij het recreatieoord betrokken blijft en zijn kennis overdraagt. 

Mw.  begrijpt de zorg en verklaart zich bereid met de gekozen leden te overleggen hoe 

deze afspraken op papier gezet en veilig gesteld kunnen worden. 

Ook de heer  woont de overlegvergadering voor het laatst bij. Zijn taken zijn reeds 

door de heer  overgenomen en de heer  concentreert zich nog op een 

aantal projecten. 

Mw.  en de heer  ontvangen dankwoorden met bijpassend cadeautje, maar 

later zal nog een moment worden geprikt voor een meer officieel afscheid. De heer 

 za de vergaderingen niet meer bijwonen, maar blijft betrokken bij het recreatieoord. 

S&C zal een nieuwe adreslijst aan de gekozen leden sturen, waarop de contactgegevens van 

de nieuwe deelnemers vermeld staan. 

 

3. Internet en Wifi. 
De heer  geeft een toelichting op het aanbod voor internet. 

Het internet signaal komt via de CAI kabel het recreatiehuisje of de stacaravan binnen. Daar 

kan het signaal met een model/router worden opgepikt. Dit modem geeft dient ook als Wifi 

toegangspunt, zodat ook draadloos internet voor de recreant beschikbaar is. De toegang tot 

internet wordt niet, zoals gebruikelijk, met een smartcard geregeld, maar met codes. Per deel-

nemer worden vier codes beschikbaar gesteld. 

Voor ca. € 85, - per jaar en de eenmalige aanschaf van het modem (ca. € 180,-) kunnen de 

recreanten over deze internetaansluiting beschikken. Om het systeem betaalbaar te houden is 

de deelname van ten minste 200 recreanten noodzakelijk. 

De gekozen leden vinden de kosten acceptabel en adviseren nu snel met de inventarisatie te 

beginnen. De conceptbrief aan de recreanten zal aan de gekozen leden worden gemaild. 

 

4. camping. 

De gekozen leden hebben zich voorgenomen eerst zelf over de toekomst van de camping te 

overleggen. Daarop vooruitlopend zijn bij de bespreking van de notitie handhaving voorne-

mens uitgesproken. Zie aldaar. 

 

5. Notitie handhavingsbeleid. 

Op haar vraag, hoe dit onderwerp te bespreken reageert de heer  met de medede-

ling dat hij zijn opmerkingen reeds naar de gekozen leden van de RAR heeft gezonden, Hij zal 

zijn opmerkingen alsnog naar S&C mailen.  

Hij stelt voor dat de gekozen leden met een éénduidige reactie komen. 

Vervolgens uit hij zijn ongenoegen over het Kampeerreglement voor de camping en de Recron 

voorwaarden. Ook deze notitie brengt hem tot de conclusie, dat de campingrecreanten feitelijk 

 
1 Voor de goede orde: Het College en de Gemeenteraad hebben nog niet definitief besloten tot 

de vorming van het Sportbedrijf. Besluitvorming vindt onder meer plaats op basis van de 

bevindingen, die uit de voorbereiding van het Sportbedrijf zullen volgen. 
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rechteloos zijn. Hij spreekt uitdrukkelijk uit, dat dit zo niet langer kan en zegt ook andere ma-

nieren te overwegen om aan deze rechteloosheid een einde te maken. 

Mw.  wijst er op, dat de notitie niet voor niets een concept is, dat aan de RAR ter advi-

sering is voorgelegd. Voor wat betreft de vermeende rechteloosheid zegt zij, dat het huidige 

bestemmingsplan nauwelijks ruimte biedt om goed op de wensen van de campingrecreanten 

tegemoet te komen. S&C geen of nauwelijks invloed heeft op de inhoud van het bestem-

mingsplan. 

De voorzitter ziet dat er verschil is tussen het handhavingsbeleid en de werkelijkheid en vraagt 

zich af, hoe we het handhavingsbeleid en de werkelijkheid zo bij elkaar kunnen brengen, dat 

aan de wensen van de heer  tegemoet kan worden gekomen. De heer 

herhaalt zijn eerder uitgesproken wens de rechtspositie van de campingrecreanten gelijk te 

trekken aan die van de recreanten op het recreatieoord, die de huurovereenkomst 2015 heb-

ben gesloten. 

De heer  mist in de notitie een beschrijving van die werkelijkheid en de geschiedenis, die 

daaraan vooraf is gegaan. Hij stelt dat er op grote schaal afwijkingen ten opzichte van het 

bestemmingsplan zijn, die jarenlang zijn gedoogd en waarop jarenlang niet is gehandhaafd. 

een goede administratie van de gedoogde afwijkingen ontbreekt. Hoe denkt S&C het handha-

vingsbeleid aan de recreanten uit te leggen, als er niets over de huidige situatie wordt ge-

schreven? Zo vraagt hij zich af. 

De heer  vult het standpunt van de heer  aan met de mededeling, dat dit ook 

voor de recreanten op het recreatieoord geldt. 

De heer  adviseert S&C met de recreanten in gesprek te gaan. “Leg uit wat je wilt en 

trek samen op”, zo geeft hij S&C mee. 

Er volgt een uitgebreide discussie over het bestemmingsplan, die uiteindelijk leidt tot de con-

clusie dat de gekozen leden en S&C hetzelfde willen: een bestemmingsplan, dat aansluit bij de 

huidige situatie op de camping en het oord. 

De heer  deelt mee, dat de gesprekken, die de heer  met het cluster Stadsontwik-

keling voert over wijziging van het bestemmingsplan op middellange termijn moeten leiden tot 

het wegnemen van de huidige knelpunten en wijst er op, dat het wijzigen van een bestem-

mingsplan een proces is, dat zomaar twee jaar kan duren. 

Op de langere termijn ziet de heer  voor zich dat de camping wordt ingepast in de ge-

biedsvisie, die nu door SO wordt ontwikkeld. 

Terugkerend naar de notitie handhavingsbeleid oppert de heer  de gedachte dat als je 

iets van de recreanten vraagt, je ook iets moet bieden. Hij adviseert alles in een kader, een 

toekomstperspectief te plaatsen. 

Ter afronding van de discussie worden de volgende afspraken gemaakt: 

- De RAR vergadert eerst intern over de toekomst van de camping.  

- Aansluitend zal een “denktank” werkgroep van RAR leden en S&C medewerkers wor-

den geformeerd, die de visie verder uitwerken. 

Parallel aan deze afspraken zullen de heren , ,  en  het relevante 

proces uitschrijven. 

Voor zover het de handhaving betreft, stelt de heer  voor dat wat er nu staat, wordt 

gedoogd. Als er een caravan of huisje wordt verkocht is dat het moment, waarop de tot dan 

gedoogde illegale bouwwerken moeten worden verwijderd of in de staat moeten worden ge-

bracht zoals de regelgeving het voorschrijft 

 

6. bespreking stand van zaken 

- zekerheidsplan. 

De heer deelt mee, dat nog in de maand maart de dagvaarding zal worden betekend 

aan de eerste twee recreanten, die een vermeend recht van opstal op grond van verjaring 

hebben laten inschrijven. 
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gelet op de omvang van de dagvaarding verwacht S&C dat een vonnis er niet voor de komen-

de zomer. Mocht deze procedure tot in hoogste instantie worden gevoerd, dan kan het tot ca. 

8 jaar duren voordat er een definitief vonnis is geveld. 

 

- BTW kwestie 

Op dit moment worden betalingen aan recreanten gedaan, die zich daarvoor hebben gemeld. 

Op de vraag van de heer  of de stichting RAZ nog iets gaat doen, wordt geantwoord dat 

als de RAZ iets gaat doen, dat niet via S&C zal lopen. 

 

- spelregels RAR. 

Onlangs zijn de nieuwe regels door de directeur S&C vastgesteld. In deze regels is vastge-

legd, dat de zittingstermijn voor gekozen leden wordt gesteld op vier jaar en de termijn voor 

huidige leden met een jaar wordt verlengd. In dit kader vraagt de heer  of de 

gekozen leden of zij in stemmen met deze verlenging. Alle gekozen leden stemmen in. 

 

- Risico inventarisatie en – evaluatie. 

De heer  licht toe, dat de ARBO wet voorschrift dat periodiek een inventarisatie 

wordt gemaakt van de ARBO risico’s en een evaluatie van eerder genomen maatregelen. 

In dit verband is een HBO stagiaire bezig met het herschrijven van het ontruimingsplan. 

 

- Milieustation 

De heer  legt uit, dat de S&C medewerkers niet over de benodigde opleiding en 

certificaten beschikken om klein chemisch afval in te mogen zamelen. Daarom is de inzame-

ling per direct gestopt. De heer  en de heer zijn met  in gesprek om 

na te gaan welke alternatieven kunnen worden geboden. 

 

- eetcafé  en de snackbar 

Het faillissement van de laatste exploitant van het eetcafé is uitgesproken. Stadsontwikkeling, 

eigenaar van het pand, zal een technisch onderzoek laten verrichten om te bezien, wat er met 

het gebouw kan/moet gebeuren. De toekomst van het gebouw zal worden betrokken bij de 

campingvisie. 

De heer  deelt mee dat de snackbar wordt verplaatst naar de voormalige toko en de 

oude zal worden gesloopt. Het streven is de nieuwe snackbar op 1 mei operationeel te heb-

ben. Tot dat moment zal de mobiele snackbar op de Terp worden opengesteld. 

 

- parkeren 

De heer  geeft als volgt uitleg: 

Hij is betrokken bij het inrichtingsplan Schelpweg, dat binnenkort zal worden uitgevoerd. Het 

plan voorziet in het opheffen van een deel van de parkeerplaatsen. Dat zal zijn invloed hebben 

op het parkeren op en om het recreatieoord. Voor de recreanten zal een aparte informatie-

avond worden belegd. 

De inventarisatie die door was uitgevoerd heeft de mogelijkheid aan het licht ge-

bracht 30 tot 50 extra parkeerplaatsen te realiseren. Bij herinrichting van de parkeerplaatsen 

zal worden gewerkt volgens het ‘Rotterdams model’. 

De ingebruikname van nieuwe software voor de slagbomen heeft het mogelijk gemaakt in het 

laagseizoen parkeren mogelijk te maken. Het is nu voor alle recreanten mogelijk een parkeer-

vergunning voor het laagseizoen te verkrijgen. 

In de loop der jaren is er vervuiling van de wachtlijst voor parkeervergunningen ontstaan. De 

wachtlijst zal worden opgeschoond. 

De heer  stelt voor het parkeerbeleid na de herinrichting van de parkeerplaatsen op-

nieuw te formulieren. De heer  onderschrijft dit voorstel, maar wijst er op dat een nieuw 

parkeerbeleid vooraf goed kenbaar gemaakt moet worden. 
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De situatie rond parkeerplaatsen voor in/mindervaliden roept vragen op. De heer  zegt 

de gekozen leden toe hier nader onderzoek naar te (laten) doen. 

Om inzicht te krijgen in de betaling voor gereserveerd parkeerplaatsen, zijn de kettingen en 

palen deels verwijderd. Naar aanleiding daarvan heeft een aantal recreanten zich gemeld en 

zijn voor hen palen en kettingen teruggeplaatst. Bij een ander deel van de gereserveerde 

plekken is dat nog niet gebeurd. Daar zal deze ‘piepregeling’ alsnog worden uitgevoerd. 

De ruimte die daarna alsnog vrij komt, zal aan het bestand algemene parkeerplaatsen worden 

toegevoegd. 

 

-  recreatiegebouw 

De heer  meldt, dat hij lange tijd geleden een aantal gebreken aan het recreatiege-

bouw heeft doorgegeven, die nog niet zijn hersteld. Hij doelt met name op de ontruimingsbord-

jes aan plafonds, die een verkeerde vluchtroute aangeven. 

Hoewel deze melding eigenlijk niet in de RAR thuishoort, dergelijke gebreken moeten aan het 

beheer worden gemeld, zal Dhr.  ze alsnog opnemen. 

Voorts geeft de heer  aan dat de vereniging RAZ, één van de deelnemende activitei-

tenverenigingen, heeft besloten alleen nog de kinderactiviteiten op zaterdagochtend in het 

recreatiegebouw te organiseren. De overige activiteiten zullen buiten het recreatieoord plaats-

vinden. Hij vindt dat kwalijk en wijt het aan de gekozen beheersvorm die de Gemeente Rotter-

dam voor ogen heeft, waarin alle activiteitenverenigingen op basis van gelijkwaardigheid en 

samen het recreatiegebouw moeten beheren. 

De heer  stelt dat verenigingen niet samenwerken, omdat er van oudsher on-

derling wantrouwen is. Desondanks wordt geprobeerd de verenigingen tegelijk aan tafel te 

krijgen. 

 

7. Overleg in de toekomst 

De heer  stelt voor in het openingsseizoen maandelijks een overlegvergadering te 

houden en in de winterperiode niet bijeen te komen. 

De heer  vindt dat te veel 

De heer  stelt voor één keer per twee maanden een overlegvergadering te houden 

en tussendoor meer in subgroepen te werken. 

Voor de korte termijn wordt besloten maandelijks een overlegvergadering te beleggen op: 

 

dinsdag  26 april 2016  17:30 uur 

dinsdag  24 mei 2016  17:30 uur 

donderdag   23 juni 2016  17:30 uur 

donderdag 28 juli 2016  17:30 uur 

donderdag  25 augustus 2016 17:30 uur 

donderdag  22 september 2016 17:30 uur (voorzitter afwezig) 

donderdag  13 oktober 2016 17:30 uur 

 

8. rondvraag  

De heer  vraagt of het aantal facturen per jaar teruggebracht kan worden naar twee. 

De heer  legt uit, dat dat ook het streven is. Het streven te komen tot goede specifi-

caties en onverwachte wijzigingen, zoals die van het BTW percentage, hebben tot extra factu-

ren geleid. 

De heer  zou graag het Kampeerreglement voor de Camping verbranden. Omdat het 

Kampeerreglement deel uitmaakt van de huurovereenkomst, raadt S&C hem aan dat niet te 

doen. 

Dhr.  vraagt of de aktielijst aangevuld en opnieuw ingevoerd kan worden. S&C zal aan dit 

verzoek voldoen. 

Dhr.  vraagt aan de heren  en  naar de betaling van de door hem t.b.v. de 

RAR ingehuurde externe ondersteuning is gedaan. Zij antwoorden dat de betaling is gedaan. 
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Dhr.  vraagt of de slagbomen vanaf 05:00 uur geopend kunnen worden, omdat er een 

recreant is, die op dat tijdstip aan het werk moet. De heer  zal dit verder afhandelen. 

Mw.  informeert de gekozen leden over de positieve bijdrage die een externe coach, 

, aan de bedrijfsvoering van het recreatieoord heeft geleverd en geeft de RAR 

in overweging ook van zijn diensten gebruik te maken. De voorzitter vult aan, dat zij reeds 

contact met hem heeft gehad. De gekozen leden reageren geïnteresseerd en de voorzitter zal 

de behoefte verder inventariseren. 

De heer  maakt van de gelegenheid gebruik een kort dankwoordje uit te spreken. Hij 

kijkt met plezier terug op zijn tijd en de samenwerking, die hij met de RAR heeft gehad. 

De heer heeft de stukken m.b.t. het groot onderhoud niet ontvangen. De heer 

 heft deze stukken eerder aan alle RAR leden verzonden, maar zal dat nogmaals 

aan de heer  doen. 

De heer  vraagt naar het jaarverslag 2014 van het recreatiegebouw. Omdat de heer 

 de vraag in de ‘wij-vorm’ stelt, vraagt de heer  of hij namens de ver-

eniging RAZ spreekt, of namens de RAR. De heer  antwoordt, de vraag als RAR lid te 

stellen. 

 

 Andere gekozen leden vragen zich af of het controleren van dit jaarverslag van een activitei-

tenvereniging een taak van de RAR is. Op de vraag van de heer  is geen duidelijk 

antwoord gegeven. 

 

 

9. sluiting 

Om 21:20 uur sluit de voorzitter de vergadering, na alle aanwezigen een wel thuis te hebben 

gewenst. 

 

Vastgesteld in de vergadering van 26 april 2016 

 

 

 

 

(voorzitter Recreanten Adviesraad) 
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Verslag Recreanten Adviesraad, dd. 26 april 2016 
 

Aanwezig 

 

Leden van de Raad 

 Voorzitter 

  lid RAR 

 lid RAR 

  lid RAR 

  lid RAR 

 

SenC  

  

  

  

 

gast: 

 bedrijfskundige, coach. 

 

afwezig met kennisgeving 

  

 
1.  Coaching door de heer  

 is door de gemeente aangetrokken om een bijdrage te leveren aan de 

verbetering van de exploitatie van het recreatieoord. Omdat de RAR in die verbetering een 

belangrijke rol speelt, is  gevraagd daarbij ook aandacht aan de RAR te schenken. 

Desgevraagd introduceert hij zich door te vertellen over zijn werkwijze – geen rapporten 

schrijven, wel de dagelijks praktijk aanvullen  met adviezen en helpen die adviezen door te 

voeren – en zijn ervaringen in zowel het bedrijfsleven als overheden. 

De heer  reageert daarop met zijn constatering dat de invloed van  zeker effect 

heeft en op de camping al zichtbaar is. 

Op de vraagt van de voorzitter, wat hij concreet aan de RAR kan bijdragen, antwoordt  

dat hij breed inzetbaar is. o kan hij ondersteunen bij politieke en ambtelijke processen, maar 

ook kan hij bijdragen aan het verbeteren van de samenwerking en/of de bereikbaarheid van de 

RAR door de recreanten. 

De heer  stelt vooral behoefte te hebben aan ‘handjes’, met name op het gebied van 

communicatie. Hij denkt daarbij vooral aan goed doordachte communicatie t.b.v. het 

handhaven, die wel van de gemeente moet komen, maar waarin de RAR een belangrijke rol 

kan spelen. 

 zal één en ander in een ‘plannetje’ beschrijven, waarmee de ondersteuning door  

concreet vorm kan krijgen. 

 

2. Opening en vaststelling agenda 

De heer  stelt voor het onderwerp Asbestverwijdering van daken te agenderen, de 

heer  stelt voor de interne communicatie te bespreken. (zie rondvraag) 
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3. Mededelingen 
van de gekozen leden: er zijn er geen mededelingen gedaan 
van SenC zijde 
- Bestemmingsplan 
de heer  zal de stand van zaken in een notitie verwerken en aan de RAR voorleggen. 
Naar aanleiding van dit onderwerp stelt de heer  de maximaal toegestane oppervlakte 
van de recreatiewoningen aan de orde. Hoewel die kortgeleden is verruimd van 36 naar 42 m2 
ziet hij die toch graag op 45 m2. De heer  ziet het bestemmingsplan niet als ene moge-
lijkheid die te vergroten, maar ziet de wijzigingen van het plan als en aanpassing aan de huidi-
ge wensen van de recreanten. Het plan moet dan ook geen keurslijf zijn, maar juist meer mo-
gelijk maken. 
De voorzitter merkt op, dat er in het verleden veel over de maximale oppervlakte is gesproken 
en het er niet duidelijker op is geworden. Er is echter wel behoefte aan duidelijkheid. 
Naast het voornemen het bestemmingsplan aan te passen is er nog wel het huidige plan. De 
gekozen leden dringen er op aan op het bestaande plan niet al te rigoureus te handhaven. 
Het bestemmingsplan bevat voor de camping andere regels dan voor het recreatieoord, maar 
ook daar is dringend behoefte aan minder beperkende regelgeving. 
De heer  wil graag zo veel mogelijk zekerheid voor de toekomst op langere termijn. De 
heer  wijst op het verschil in (brandweer)voorschriften tussen het campingdeel en het 
huisjesdeel. Als de optie om ook op het campingdeel huisjes te plaatsen open moet zijn, moet 
daar dus in het bestemmingsplan al rekening mee gehouden worden. 
Besloten wordt de notitie van de heer  af te wachten en die vervolgens te agenderen. De 
heer  verwacht de notitie op korte termijn klaar te hebben, want vóór de zomer moeten 
de wensen van de RAR en het recreatieoord wel vast staan. 
Het gespreksonderwerp buigt om naar de eigen visie en de gebiedsvisie. De heer  stelt 
dat  er in de toekomst ruimte moet zijn om huisje op de camping te bouwen, maar daar is dan 
wel een heel andere infrastructuur voor nodig.  
De heer  heeft contact gehad met de gebiedscommissie gehad om te vragen naar de 
gebiedsvisie. Hij is vervolgens doorverwezen naar een website, waarop veel informatie te vin-
den is. De voorzitter verwacht echter een omgekeerde actie: een gebiedscommissie, die met 
de RAR contact opneemt, alvorens zelf tot een advies te komen. 
De heer  heeft onlangs gesproken met de  binnen SO, die zich met de ge-
biedsvisie bezig houdt. Deze verwacht een looptijd van ten minste vier jaar. De heer  
stelt dan ook voor daar niet lijdzaam op te wachten, maar zelf te beginnen met het uitwerken 
van scenario’s. 
De heer  is niet aanwezig, maar heeft wel schriftelijk de vraag gesteld, wat hij moet 
denken van de ‘pop-up’ camping, waarvoor een evenementenvergunning is aangevraagd. De 
heer  heeft dit onderzocht en weet te melden dat het gaat om een tijdelijke camping 
zonder voorzieningen.  
Op de vraag van de heer t, of S&C en/of het recreatieoord bij dit initiatief betrokken is, 
antwoordt de heer , dat zij alleen ambtelijke contacten met collegae onderhouden en niet 
bij de pop-up camping betrokken zijn. 
De voorzitter adviseert de informatie, die nu bekend is, via een Campingstof, de kabelkrant en 
websites te publiceren. 
- Milieustation 
De heer  voert overleg met het cluster Stads Beheer, maar tot op heden zonder aanmer-
kelijk resultaat. 
De heer  stelt de vraag of de medewerkers van S&C, maar ook de vrijwilligers, die hij 
daar heeft aangetroffen, wel bevoegd zijn. Daar antwoordt de heer  op, dat de vrij-
willigers zeker niet bevoegd zijn en inmiddels de toegang tot het milieustation is ontzegd. Het 
voorstel van de heer  de mogelijkheden van een ‘tegelbank’ te onderzoeken, wordt 
aangenomen. 
- snackbar 
Ter aanvulling op de informatie, die de gekozen leden per e-mail van de heer  heb-
ben ontvangen, deelt de heer  mee, dat de snackbar in de voormalige Toko niet op 
1 mei klaar zal zijn. In afwachting daarvan zal de exploitant vanuit een verkoopwagen werken, 
die op het parkeerveldje naast  wordt geplaatst. 
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De heer  deelt mee dat de gemeente met de exploitant een intentieovereenkomst is ge-
sloten. Deze overeenkomst stelt hem in de gelegenheid de benodigde vergunningen aan te 
vragen, in afwachting van een definitieve overeenkomst. 
De voorzitter constateert dat de heer  de door de gekozen leden gestelde vragen 
keurig heeft beantwoordt, maar vraagt de gekozen leden of zij dergelijke gedetailleerde infor-
matie wel wil weten. Het gaat er de gekozen leden om, dat er een goede exploitant komt, die 
zonder overlast werkt. De gemeente staat op hetzelfde standpunt en streeft daar dan ook 
naar. 
- parkeren 
De heer  meldt, dat de wachtlijst is opgeschoond. Er staan nog 81 wachtenden op 
de lijst. Een deel van de wachtenden maakt gebruik van de laagseizoenkaart of maakt gebruik 
van de gelegenheid tot kort parkeren. Het kleine aantal recreanten, dat op de lijst staat en nog 
geen parkeermogelijkheid heeft, zal worden gebeld met de vraag of zij op de lijst willen blijven. 
De heer  heeft de situatie m.b.t. de invalidenparkeerplaatsen onderzocht. Van de 29 
plaatsen zijn er 6 met een onbekend kenteken. Van de wel bekende platen zal de eigenaar 
worden gevraagd een geldige invalidenkaart te overleggen. 
De heer  heeft de indruk dat ook in het hoogseizoen slechts een gedeelte van de 
plaatsen wordt gebruikt. Hij stelt voor deze op te heffen en aan het bestand algemene par-
keerplaatsen toe te voegen. De heer  geeft in overweging dat niet nu te doen, maar eerst 
het seizoen af te wachten. Dan moet bekend zijn hoe vaak ze zijn gebruikt. 
De heer  adviseert tenslotte ook onderzoek te doen naar het aantal dubbel uitgegeven 
parkeerpassen. De heer  gaat hiermee aan de slag. 
De heer  vult aan, dat de bestaande plaatsen niet volgens gemeentelijk voorschrift zijn 
aangelegd. Bij de herinrichting van de parkeerplaatsen zullen ze opnieuw, maar dan volgens 
‘de Rotterdamse stijl’ worden aangelegd. De toewijzing van deze plaatsen zal dan ook volgens 
gemeentelijk voorschrift en door de daartoe bevoegde gemeentelijke instantie worden gere-
geld. 
- Beheer/gebruik Recreatiegebouw  
De heer  deelt mee dat hij met de heer  een aparte afspraak heeft ge-
maakt om naar de cijfers 2014 te kijken. Mocht er aanleiding toe zijn, dan kan dit onderwerp 
alsnog worden besproken. 
 
4. Ingekomen brieven en/of mails 
De e-mail over de correspondentie tussen de stichting RAZ en de gemeente, die eerder aan 
de gekozen leden is gezonden, wordt ter kennisneming aangenomen. 
Het schouwrapport van de camping, opgesteld door de gekozen leden, zal worden verwerkt in 
het advies omtrent het handhavingsbeleid en in de visie op de toekomst van de camping 
 
5. concept verslag van de vergadering, gehouden op 24 maart 2016 
 De heer  mist de toezegging van mw.  om de afspraken, die destijds mondeling 
zijn gemaakt, alsnog schriftelijk vast te leggen. De heer  zich dat mw.  
inderdaad heeft toegezegd daarover nader met de RAR over te willen praten en ze vervolgens 
goed vast te leggen. Hij zal dit alsnog in het verslag opnemen. De voorzitter vraagt hem het 
gewijzigde verslag alsnog ter ondertekening aan te bieden. 
 
6.  Visie op het recreatieoord 
De heer  doet mondeling verslag van het gesprek, dat hij met de heren  en 

 had. Afgesproken is met die gesprekken door te gaan.  

De visie op het recreatieoord zal worden ingebracht bij de gesprekken over het nieuwe be-

stemmingsplan en over de nieuwe gebiedsvisie “Hoek van Holland, vier seizoenen badplaats”. 

De voorzitter dringt er bij de gekozen leden op aan vooral vast te houden aan de wens het 

eigen karakter van het recreatieoord te behouden. Dat kan prima via het bestemmingsplan. 

Een concrete afspraak is, dat de huurovereenkomst, die nu met de campingrecreanten is toe-

gepast, zal worden vergeleken met die van het recreatieoord. Dit als eerste stap naar de reali-

satie van een nieuwe huurovereenkomst voor de campingrecreanten. 

De heer  meldt, dat hij regelmatig met de heer  over verschillende vormen 

van handhaving. Hij zegt toe daarvan in de RAR vergaderingen verslag te doen. 

 

7. Handhavingsbeleid 
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De heer  deelt mee dat de reactie van de gekozen leden op zich klaar is, maar nog niet 

door alle leden is goedgekeurd. Omdat vier van de vijf gekozen leden aanwezig zijn, gebeurt 

dat alsnog ter vergadering, bij meerderheid van stemmen. 

Vooruitlopend op verzending geeft de heer  een samenvatting. De gekozen leden staan 

een geleidelijke invoering vanaf een vooraf te bepalen datum voor. Een goed doordacht com-

municatieplan is vereist voor een zinvolle invoering. Met betrekking tot de gestelde prioriteiten 

maken de gekozen leden vooral zorgen over de handhaving op het gebied van bouwactivitei-

ten, omdat die de meest ingrijpende gevolgen voor de recreant kan hebben. 

De heer  stelt voor niet alleen t.b.v. de camping nauwe contacten te onderhouden, maar 

de gesprekken, zoals de heer  die voor de camping met de heer  voert, 

ook voor het recreatieoord te organiseren.  

In grote lijnen zien de gekozen leden het vervolg, v.w.b. de handhaving op bouwen, als volgt: 

- een nieuwe schouw van het recreatieoord en bespreken van de schouw van de camping 

- de bestaande regels naast elkaar leggen en bepalen wat de norm wordt 

- invoering van de handhaving in de tijd uitzetten 

- het huidige concept handhavingsbeleid vertalen naar een publieksvriendelijke versie 

- communicatieplan opstellen en uitvoeren 

- voor het einde van dit openingsseizoen moet alles helder zijn. 

 

8. actielijst 

Van de volgende punten zijn ontwikkelingen gemeld.  

  

Volgnr   Actie Bijzonderheden 

3   CAI en WiFi realise-

ren 

Er komen veel klachten over storingen binnen. Er is 

een stappenplan gemaakt om deze op te lossen. 

Er zijn ca 140 aanmeldingen voor internet ontvan-

gen. Wel zijn er vragen en twijfels over de snelheid. 

De heren  en  zullen daar na-

vraag naar laten doen. een besluit over de defini-

tieve start zal pas na de mei vakantie worden ge-

nomen. 

5   Maatregelen tegen 

overlast van hon-

den op de uitlaat-

strook 

De heer  heeft ze in voorbereiding 

 

afgedaan: de punten 1,2, 4, 7 tot en met 14, 17, 18, 20 

lopende punten: 6, 15, 19 

 

9. Rondvraag en sluiting 

- De heer  vraagt, of hij de schouw van de camping aan de heer  mag voorleggen. 

De heer  antwoordt, dat dat mag, mede omdat het past in het streven samen op te rek-

ken. 

- De  heer  vraagt of het nabellen van recreanten, die de huurovereenkomst (nog) niet 

hebben ondertekend, heeft geleid tot meer ondertekende overeenkomsten. De heer  

antwoord, dat dat nauwelijks het geval is. Hij vermoedt dat veel recreanten toch de ontwikke-

lingen m.b.t. het zekerheidsplan afwachten. 

- de heer  vraagt naar de stand van zaken m.b.t. het zekerheidsplan. De heer  ant-

woordt, dat de eerste dagvaarding is betekend. In het algemeen kan worden gezegd, dat de 
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gemeente rekening houdt met een langdurig proces. Hij zegt toe de heer  zo mogelijk 

nader te informeren. 

- De heer  vraagt, wanneer de eerstvolgende Campingstof verschijnt. De heer 

 antwoordt dat de deadline voor het inleveren van copy is gesteld op 10 mei. In deze editie 

zal geschreven onder meer worden over het internet en de bestrijding van hondenpoep. 

- De heer  stelt aan de orde dat uiterlijk in 2024 alle asbesthoudende daken moeten 

zijn vervangen en er vanaf 2018 sancties kunnen worden opgelegd. Hij vraagt S&C of deze 

een gecoördineerde actie op touw kan zetten om tot vervanging van de daken te komen. De 

heren  en  zeggen toe hier nader onderzoek naar te doen en zullen er op 

terug komen. 

- De heer  herinnert de aanwezigen aan zijn wens over de interne communicatie 

afspraken te maken. (zie 2). Om spanningen te voorkomen stelt hij voor alle interne communi-

catie via de voorzitter te laten lopen. De voorzitter verklaart zich bereid die rol op zich te ne-

men, maar wil er wel nog een keer met alle gekozen leden over praten. 

Op de vraag van de heer  of er een termijn kan worden afgesproken, waarbinnen elk 

gekozen lid moet hebben gereageerd, reageerden de overige leden positief. Tot een concrete 

afspraak kwam het niet. 

  

Om ca. 20:00 uur sluit de voorzitter de vergadering, na alle aanwezigen een wel thuis te heb-

ben gewenst. 

 

Vastgesteld in de vergadering van 24 mei 2016 

 

 

 

 

(voorzitter Recreanten Adviesraad) 
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Aanwezig 

 

Leden van de Raad 

 Voorzitter 

  lid RAR 

 lid RAR 

  lid RAR 

 lid RAR 

 

SenC  

  

  

 

 

gast: 

 bedrijfskundige, coach. 

 

afwezig met kennisgeving 

   

 

 

1. Opening en vaststelling agenda 

Voorzitter geeft aan dat de heer  zich heeft afgemeld voor de vergadering. De heer 

 is iets verlaat en sluit na 5 min aan. De heer  vraagt of het onderwerp –asbest- 

nog als agendapunt moet worden opgenomen. Voorzitter geeft aan dat dit meegenomen kan 

worden in de mededelingen. De heer  heeft een korte presentatie voorbereid met zijn 

“plan” voor ondersteuning aan de RAR. Hiervoor wordt aan het einde van de vergadering 

ruimte gereserveerd. Voorzitter stelt de agenda vast conform. 

 

2. Mededelingen 

van de gekozen leden: er zijn er geen mededelingen gedaan 

van SenC zijde: 

- Milieustation: 

De heer  stelt met betrekking tot het milieustation een 2 sporenbeleid voor. Een voor de 

lange termijn en een korte termijn oplossing. De lange termijnplanning kan als uitkomst 

hebben – uitbesteden van het milieustation. Voor de korte termijn wordt er ingezet op het 

scholen van de medewerkers. Deze krijgen een training op regulier milieustation en zullen 

daarnaast ondersteuning krijgen in de vorm van kennis (van deskundige op afstand). 

Vanuit de RAR zijn er 2 vragen: Hoe zit het met ondergrondse vuilopvang en KCA (klein 

chemisch afval)? Vooral verfafval is nu een probleem. De heer  geeft aan dat deze beide 

onderwerpen onderdeel uitmaken van de lange termijnplanning. 

De heer  meldt dat de tegelbank in gebruik is. 

- snackbar 

De heer  deelt mee dat er in de meterkast in der daad een asbestplaat zit. Deze 

wordt verwijderd. De werkzaamheden voor de komende weken zijn: verplaatsen van deur met 

kozijn, afwerken van de wand, bakoven plaatsen en ventilatie aanbrengen. De verzwaring van 

de elektra is naar achteren geschoven (i.v.m. asbestsanering).  

De heer  geeft aan dat de planning fors afwijkt van de praktijk, de streefdatum wordt 

zo niet gehaald. Daarnaast geeft hij aan dat de gekozen uitwerking voor de toiletgroep 
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(dames/heren met voorportaal niet aan de wetgeving voldoet. Hiervan wordt kennis genomen 

en zal worden doorgegeven aan de . De zorg van de RAR-leden, dat het proces 

traag verloopt, wordt gedeeld. De heer  geeft voorts aan dat de mobiele snackkar nu 

tijdelijk naar ieders tevredenheid bij “café ” staat. De heer  geeft aan dat de 

benodigde vergunningen door de exploitant van de snackbar zijn aangevraagd bij directie 

veilig. S&C is hierin geen partij en kan heeft hier geen invloed uitoefenen om proces te 

versnellen. 

- parkeren 

De heer  meldt dat de eerste acties al resultaat hebben gehad. Er zijn, bij de 

parkeerplaats van het nieuwe “kamp”, 4 invalide parkeerplaatsen (op kenteken) vrijgekomen. 

Dit worden niet direct gewone parkeerplaatsen. Er vindt controle plaats op de 

invalideparkeerkaart en van alle invalideparkeerkaarten wordt een kopie gemaakt. Uit de 

inventarisatie van de invalideparkeerder blijkt dat er voldoende algemene invalide 

parkeerplaatsen zijn. Er komen geen algemene invalideparkeerplaatsen bij.  

Alle beugel- en kettingplaatsen, op de parkeerplaats van het nieuwe “kamp” zijn verhuurd. 

Hiervoor komen wel nieuwe kettingen en sloten i.v.m. beheer op orde. 

De heer  vraagt of het parkeerterrein nu nog wordt geüpgraded? De heer  geeft 

aan dat het parkeren in Hoek van Holland gratis wordt (waardoor de behoefte aan parkeren 

wijzigt) en er op dit moment geen financiële dekking voor de herinrichting is. De heer 

zegt toe dat het pan dat voor deze herinrichting gemaakt is, aan de RAR-leden ter kennisname 

zal worden aangeboden.  

- WiFi 

DE heer  geeft aan dat er nu 185 aanmeldingen zijn ontvangen. Dat aantal ligt onder de 

afgesproken grens. Toch is dit voor S&C niet direct een reden om dit project te stoppen. De 

heer  geeft aan dat als de kwaliteit goed is S&C met dit aantal de WiFi alsnog zal 

uitrollen. Met betrekking tot de kwaliteit geeft de heer  aan dat er een praktijktest zal 

worden gehouden bij een park met een vergelijkbare inrichting (Port Zeelande). Aan de RAR 

wordt gevraagd hierbij aanwezig te zijn. De heer  geeft aan dat hij en de heer  

hierbij aanwezig willen zijn. Voorts is het advies van de RAR om ook gebruikers uit te vragen 

naar hun ervaringen. De heer  zal dit kortsluiten met de . 

Van de bevindingen en de conclusies zullen de RAR-leden op de hoogte worden gebracht. De 

heer  vraagt of er nu harde data kunnen worden afgesproken. Ook de heer  

vraagt om de vaart er in te houden. De heer  geeft aan eerst de praktijktest af te 

wachten, indien dit goed verloopt, zal de WiFi gefaseerd worden ingevoerd. Op de vraag hoe 

het zit met de bekabeling geeft de heer  aan dat daar waar het nodig is deze wordt 

aangepast. 

–  campingstof 

De heer  geeft aan dat de campingstof klaar ligt voor de verzending. 

Vanuit de RAR wordt geadviseerd om hierin toch iets op te nemen over de WiFi. Geef info dat 

S&C samen met enkele RAR-leden de kwaliteit gaan testen. Geeft info over de stand van 

zaken, bijvoorbeeld dat binnen 2 weken duidelijk is of de gewenste kwaliteit goed is om door te 

gaan. De heer  neemt dit advies mee. 

- Asbest 

De heer  signaleert dat er recreanten asbest verwijderen van hun huisje en vermoedt 

dat dit niet volgens de wet- en regelgeving verloopt. Kan hierover ook een bericht in de 

campingstof worden opgenomen?  

De heer  heeft eerder gevraagd of er een vorm van samenwerking mogelijk is bij de 

sanering van de daken. 

De heer  geeft aan dat hij als RAR lid niets met de asbest daken te maken wil hebben. 

Hij wijst erop dat het niet zomaar verwijderd kan worden daar zitten nog wel wat haken en 
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ogen aan. Hij vindt het geen taak van de RAR. De heer  geeft aan dat S&C eerst 

e.e.a. wil uitzoeken voordat hierover richting de recreanten wordt gecommuniceerd. Asbest op 

en in de huisjes is de verantwoordelijkheid van de recreanten zelf. De heer  geeft aan dat 

S&C mee zal denken aan het informeren van de recreanten. Samen met de heer  zal 

hiernaar gekeken worden. 

 

3. Ingekomen brieven en/of mails 

De heer  geeft aan dat hij een bericht heeft doorgezonden over de huur van een 

smartcard. De recreant geeft aan al borg te hebben betaald en nu geen huur voor de sleutel 

wil betalen. De heer  legt uit dat er borg wordt betaald voor de “sleutel” (smartcard). 

Deze was vroeger  fl25,- en is nu vast gesteld op €20,-. Deze borg krijgt men terug als de 

sleutel: wordt ingeleverd. De ontvangen factuur (2016) is niet de huur van de smartcard maar 

de jaarnota voor het parkeren (waarvoor de smartcard wordt gebruikt). De heer  geeft 

een tip: pas de omschrijving aan! (Tip van ). 

 

4. Concept verslag van de vergadering, gehouden op 26 april 2016 

Voorzitter geeft aan dat zij een opmerking van de heer  in het verslag mist. De heer 

 geeft aan dat zijn punt op een andere plaats in het verslag voldoende is benadrukt. 

Hij geeft aan dat er voor hem geen behoefte is voor een aanpassing van het verslag. Het 

verslag is hierbij goedgekeurd. 

 

5. Bestemmingsplan 

De toegezonden notitie geeft de stand van zaken aan. De heer  geeft toelichting op de 

slag die gemaakt is voor het huisjes deel van het recreatieoord en de stand van zaken voor de 

camping.. De RAR-leden (  en ) vragen hoe het zit met de verdunning waar in 

het verleden over gesproken is (voormalige deelgemeente). Is het nu mogelijk dat alles tegen 

elkaar wordt gebouwd? Huidige plan staat verdunning dat niet in de weg, maar verdunning 

kost geld. Huidige voorstel geeft de mogelijkheid om huidige bebouwing in stand te houden. 

Kleinschalige kavels. De heer  vult aan dat het huidige sociale beeld zo ook 

gehandhaafd blijft. De heer  vraagt of de ontheffing (mogelijkheid om 1 meter van de 

kavelgrens te bouwen) als uitzondering kan worden toegepast. Nee, indien de recreant voldoet 

aan de voorwaarden zal Bouw en Woningtoezicht de vergunning moeten verlenen. 

Op de vraag wat is er afgesproken over de afmetingen van bergingen is niet direct een 

antwoord voorhanden. Dit wordt uitgezocht ( ). 

Bestemmingsplan is voor een periode van 10 jaar. Voorliggende plan is enkel een aanpassing 

op het consoliderende bestemmingsplan. De heer  geeft aan dat voor het campingdeel 

er in samenspraak met de RAR overeenstemming moet komen wat wij met de camping willen. 

Nu liften we mee met een actualisering van het bestemmingsplan op kleine schaal, maar er zal 

nagedacht moeten worden over de lange termijn. 

 
6. Aktielijst 

Punten van de actielijst zijn besproken. In de kolom stand van zaken is de inhoud geactuali-

seerd. Zaken die gereed zijn, zijn doormiddel van een groene kleur zichtbaar gemaakt. 

 

7. Presentatie van  

De heer l  geeft een presentatie. Hieronder enkele korte teksten van de presentatie: 

  Recreant centraal, betere communicatie, dialoog en accountability. 

 RAR en ambtelijke sturing samen laten lopen richting succesvolle vernieuwing. 

 Klant centraal vanuit gemeente. 
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 Hoe gaan wij van B naar A, analyse huidige versus gewenste situatie, welke stappen 

en in welke volgorde. Hoe te borgen, backlog. 

 RAR laten participeren <> recreanten platform (vergroten draagvlak). 

 

9. Rondvraag en sluiting 

- De heer  vraagt of het mogelijk is om een spreekuur voor de camping te krijgen. 

Een soort van informatie bijeenkomst. Een algemeen praatje met de recreanten. De voorzitter 

geeft aan dat wij misschien dan iets verder moeten zijn met de ideeën. Over ca 1 maand moe-

ten de contouren hiervan zichtbaar zijn. 

- De heer  heeft een vraag over het Japanse knoopkruid. Dit is aanwezig , met name in 

de Uithoek en Boeier (het is een plaag – woekerkruid). De heer  heeft hiervoor reeds 

een hulpvraag uitgezet. De wijze van bestrijding van het kruid wordt uitgezocht (Gif of/niet). 

- De heer  vraagt hoe het verder gaat met het zekerheidsplan. De heer  geeft aan 

dat dit proces voor S&C bij de advocaat ligt en de verdere ontwikkelingen afwacht. 

 

Om ca. 20:15 uur sluit de voorzitter de vergadering, na alle aanwezigen een wel thuis te heb-

ben gewenst.  

 

Vastgesteld in de vergadering van 28 juli 2016 

 

 

 

(voorzitter Recreanten Adviesraad) 
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Aanwezig 

 

Leden van de Raad 

 Voorzitter 

 lid RAR 

 lid RAR 

Dhr. R. Noffki   lid RAR 

  lid RAR 

 

SenC  

  

   

 

gast: - 

 

afwezig met kennisgeving 

  

  

 

 
1. Opening en vaststelling agenda 
Nadat de voorzitter de vergadering heeft geopend en de agenda is vastgesteld vraagt de heer 

 kort het woord. Hij heeft een aardigheidje voor de RAR-leden meegenomen dat hij wil 
uitdelen, als dank voor de inzet over het afgelopen periode. 
 
2. Mededelingen 
van de gekozen leden:  

- Rioleringswerkzaamheden: 
De RAR-leden vragen zich af waarom het riool nu moet worden doorgespoten. Dat is naar 
zegge 2 jaar geleden ook al gedaan. En de wijze van uitvoering (houding en gedrag) door de 
aannemer liet te wensen over. 
SenC geeft aan dat er dit jaar geld is gereserveerd, uitstel brengt extra kosten met zich mee. 
Verder is er een directe relatie met de werkzaamheden aan het riool Schelpweg (start maart 
2017). Het idee is dat er extra luchtdagen komen zodat de recreanten erbij kunnen zijn als ze 
dat willen en er een goede planning per staat komt. Komende week is er nog afstemming met 
de aannemer. Afgesproken wordt dat als het mogelijk is de werkzaamheden tot maart uit te 
stellen, we dat doen. Dit is nog geen belofte dat dat ook gaat lukken!  

- Straatverlichting oude kamp: 
Er is geconstateerd dat de staatverlichting twee weken niet naar behoren heeft gewerkt. De 
tijdschakelaars stonden niet juist afgesteld. De beheerder heeft dit handmatig opgelost maar 
er wordt door de RAR een kritische noot over de ambtelijke besluitvorming bij SO afgegeven. 
SenC geeft aan dat hierover afspraken zijn gemaakt en er vroegtijdiger wordt opgeschaald. 

- Uitrol Wifi:  
Vanuit SenC ligt er een informatieve brief voor de deelnemers aan het project. Er wordt bij de 
uitrol een combinatie gezocht de rioleringswerkzaamheden. De RAR zal voor maandag op 
deze concept brief reageren, zodat deze verzonden kan worden. 

- Electrakasten: 
De electrakasten zitten op slot. Wat is hier het doel van? De RAR geeft aan dat er bij 
calamiteit (doorslaan van stop) er vanuit de receptie onvoldoende ondersteuning wordt 
verleend om het probleem te herstellen. Of een service opzetten voor storingen of de kasten 
open zetten (dan wel de sleutel tijdelijk uitgeven). 
SenC geeft aan dat er komend seizoen een sleutelkast (sleutelplan) komt bij de receptie met 
een logboek voor het uitlenen van de sleutel(s). 

- Beheer recreatiegebouw:  
Is het beheer van het recreatiegebouw nu geregeld? 
SenC geeft aan dat zij al langer pogingen onderneemt om met alle verenigingen in gesprek te 
komen. Dit is nog niet gelukt omdat de RAZ niet op uitnodigingen reageert. SenC gaat nu 
doorpakken met de overige verenigingen/gebruikers om voor het komend seizoen tot een 
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beheersovereenkomst te komen. SenC wacht de ontwikkelingen binnen de RAZ nog even af. 
Misschien komt er vernieuwing in het RAZ-bestuur en is een nieuwe poging vruchtbaar. De 
heer  geeft aan dat de RAZ niet komt als het beheer op de huidige wijze wordt 
geregeld. 
 
van SenC zijde: 

- Geen. 
 
3. Ingekomen brieven en/of mails 

- Er zijn geen ingekomen brieven en/of mail. 
 
4. Concept verslag van de vorige vergadering. 
Met betrekking tot het verslag van 25 augustus wordt op verzoek van de heer  een 
zin toegevoegd aan punt 8.6 (aktielijst). En bij de rondvraag wordt de vraag van de heer Noffki 
m.b.t. het rijden van scooters op het oord op genomen. Het verslag zal conform worden 
gewijzigd en per post aan de voorzitter worden verzonden ter ondertekening en daarna in pdf 
worden verzonden aan de heer  (voor op de site van de RAR). 
 
5. Procesvoorstel verbetering camping: vervolg. 
SenC geeft een korte presentatie over het beeld dat zij heeft over een beheer/kwaliteitsplan 
voor de camping en planning voor de kwaliteitsverbetering (behoorlijke staat van onderhoud). 
Het betreft een eerste opzet en geeft de richting aan waar SenC heen wil. De heer  
vraagt wat de rol is van de gemeente bij deze kwaliteitsslag. SenC geeft aan dat de gemeente 
naast de aanpak van de objecten (w.o. de ) en het reguliere onderhoud ook de recreanten 
kan ondersteunen/faciliteren waar nodig, bijvoorbeeld in de vorm van extra afvalcontainers, 
ondersteunend snoeiwerk en waar nodig samen de problemen op te lossen. De voorzitter 
geeft aan dat de vorm van faciliteren maatwerk is en dat dat vooraf niet eenduidig 
beschreven/vastgelegd kan worden omdat het dan niet meer werkt. De heer  geeft 
aan dat er in dit (voorlopige) beleidsplan weinig of niets is terug te vinden van de RAR notitie - 
geschreven door de Voorzitter van deze RAR - betreffende de camping waarin wij hebben 
vastgesteld dat alle partijen, dus ook S&C verantwoordelijk zijn voor de huidige situatie op de 
camping. In dit beleidsplan kiest S&C er echter voor zijn eigen zaakje op orde te krijgen en 
gooit alle problemen over de schuttingen van de bewoners. De heer  waarschuwt dat 
dit plan in deze vorm niet op enig draagvlak zal kunnen rekenen, maar dat de recreanten 
alleen maar hun hakken in het zand zullen steken. 
Hij vraagt daarom S&C deze notitie nog eens goed te lezen. In deze vergadering wordt 
gesproken over ondersteuning aan de vaste recreanten op de camping, daar waar nodig, 
terwijl er in het plan van aanpak niets over staat vermeld. De ervaring heeft  hem echter 
geleerd dat je dit soort mondelinge aanvullingen niet kan en mag accepteren omdat ze in de 
praktijk vrijwel altijd waardeloos blijken te zijn. Hij blijft daarom bij zijn standpunt dat er daar 
waar nodig uit coulance een financiële vergoeding – schriftelijk vastgelegd -- zou moeten 
komen voor de recreanten, omdat nu in zijn ogen wordt nu de rekening alleen bij de recreant 
wordt neergelegd. 
Verder is  bijzonder teleurgesteld in de houding van de RAR. Er is tijdens het 
tot stand komen van de huurovereenkomst van het Recreatieoord door de overige RAR een 
unanieme belofte gedaan zich ook in te zetten voor een gelijkwaardige huurovereenkomst 
voor camping. Hij moet echter helaas concluderen dat er blijkens de discussie in dit overleg 
nauwelijks steun te verwachten is vanuit de RAR.  
 
Afgesproken wordt om in de winterperiode in klein comité bij elkaar komen (

) en hierover door te praten. 
 
6. Datum volgende Overleg en vergaderfrequentie: 
De vergaderfrequentie van dit jaar (1x per maand) wordt door allen als te frequent ervaren. Er 
is niet voldoende ruimte om in de tussenliggende periode in de vorm van werkgroepje bijeen te 
komen. Voorstel om met tussenpose van 2 maanden te vergaderen biedt deze mogelijkheid 
wel. 
Nieuwe datum eerstvolgende vergadering:16 maart 2017 (3e donderdag van maart), om 17:30 
uur (tot 19:30 uur). Verdere data volgen. 
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Aanwezig 

 

Leden van de Raad 

 Voorzitter 

lid RAR 

lid RAR 

Dhr. R. Noffki   lid RAR 

 lid RAR 

  lid RAR 

 

SenC  

 

  

 

 

gast: - 

 

afwezig met kennisgeving: - 

 

 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter is verheugd om na het winterreces iedereen weer te zien. Zij opent de 
vergadering en stelt, met aanvullende punten uit de mails van de RAR-leden voor punt 3, de 
agenda vast. 
 
2. Mededelingen 
van de gekozen leden:  
Het doortrekken van de metro naar het strand. 
Dit is geen punt voor advies van de RAR. Na een korte informatie uitwisseling vat de voorzitter 
samen, dat het goed is om de informatie hierover met elkaar te delen maar dat dat dit geen 
punt is dat op de agenda van de RAR thuis hoort. 
 
van SenC zijde: 
De  van het recreatieoord geeft een beknopt overzicht van de stand van zaken 
van diverse, in de winterperiode, uitgevoerde werkzaamheden op het recreatieoord: 
o Rioleringswerkzaamheden: de reiniging en inspectie van de rioleringswerkzaamheden in 

voorspoedig verlopen. Er zijn in totaal 24 extra (ontstopping)putten geplaatst. Ondanks de 
start is de communicatie over en de werkzaamheden zelf goed verlopen. Het gehele riool-
stelsel is nu in kaart gebracht. Er volgt nog een inspectierapport met advies. Afhankelijk 
van dit advies kan dit tot gevolg hebben dat het meer jaren onderhoudsplan (MOP) moet 
worden aangepast en mogelijk delen worden vernieuwd. De RAR wil graag het integraal-
advies ontvangen. 

o Omheining recreatieoord: Op diverse plaatsen (met name bij de parkeerterreinen) zijn de 
hekwerken vervangen. Ter plaatse van het milieupark wordt nog naar een oplossing ge-
keken in samenwerking met de recreanten (van de grenzende kavels). Mogelijk begroei-
ing of groen doek. 
De heer  vraagt aandacht voor een oude toezegging tot het plaatsen van wilde ro-
zen (duinroos) tegen het hekwerk nieuwe kamp. De heer  zegt toe dit op te ne-
men in de planning, maar kan nu geen uitspraak doen over de datum van uitvoering. Dit 
hangt af van het inboeten en aanslaan hiervan. Mei 2017 kan haalbaar zijn. 
De reacties over de aanpassing ter plaatse van de entree van het recreatieoord zijn over-
wegend positief, oogt veel vriendelijker. 

o Uitrol internet (Wifi). Op het moment zijn ca 150 stuks boxen bij de recreanten geplaatst 
en zijn problemen met de bekabeling direct opgelost. Gezien de vraag kan het plaatsen 
van een 2e CMTS-kast worden uitgewerkt. 
Het gerucht dat de boxen niet geleverd kunnen worden is terecht maar hier is in overleg 
met de leverancier al een oplossing voorhanden. 
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o De nieuwe snackbar is gereed en klaar voor het nieuwe seizoen. De sloop van het oude 
gebouwtje (Stuifkenszand) loopt vertraging op omdat de sloopt hiervan samenhangt met 
de opdracht tot de sloop van de voormalige beheerderwoning (één opdracht). De RAR 
geeft unaniem aan dat zij de sloop eigenlijk per direct gedaan zouden wil hebben. De 
heer  wordt gevraagd deze gekoppelde (stroperige) procedure aan mw.  
te bevestigen zodat zij dit kan opnemen met Hfd. SO-Vastgoed. 

o Beheer recreatiegebouw: de heer  geeft aan dat er een beheerovereenkomst ligt. 
 is hierin opgenomen als de beheerder van het gebouw. Na de RAR-vergadering 

volgt een gesprek tussen S&C en de Voorzitters van  en RAZ. 
o Sleutelplan voor de electrakasten: de heer  geeft aan dat het sleutelplan op-

nieuw is ingericht. Er volgt nog een overkoepelend plan waarbij ook alle gebouwen op het 
recreatieoord zijn opgenomen. De basis is nu ingericht. Bij een calamiteit is de buiten-
dienst in principe het eerste aanspreekpunt. Bij afwezigheid hiervan de receptie en na 
werktijd de nachtportier. 

o Winterwacht 2016/2017: Er zijn 8 reguliere bijeenkomsten gehouden. In de winterperiode 
zijn er 2 stormen geweest met enkele schades, zijn er 3 geregistreerde inbraken gemeld. 
Verder is er extra waakzaamheid geweest bij de vervangingswerkzaamheden van de ter-
rein afscheidingen bij het Stuifkenszand. Al met al heeft de winterwacht goed gefunctio-
neerd. 

o Aanpassing Tv-signaal Ziggo => KPN: De heer  geeft aan dat het recreatieoord voor 
het Tv-signaal overstapt naar KPN. Deze heeft een vergelijkbaar zenderpakket. Door ook 
het Tv-signaal onder te brengen bij de KPN komt dit ten goede aan de kwaliteit. De KPN 
geeft het recreatieoord aansluiten op glasvezel. Voor de oude Tv-toestellen blijft er een 
zgn. PAL signaal, maar voor de digitale TV worden de mogelijkheden groter. Ook het op-
nieuw inrichten van het info-kanaal is dan mogelijk. De verwachting is dat dit voor het 
hoogseizoen geregeld kan zijn. De RAR adviseert om het communicatie traject hierover 
tijdig op te starten. 

o Stavaza café : de heer  geeft aan dat S&C met een mogelijke herontwikke-
ling bezig is van . De kosten van deze herontwikkeling zijn echter fors. Op grond 
hiervan moet bezien worden wat dit voor gevolg heeft voor jaarlasten / de exploitatie van 
het recreatieoord. Alle opties liggen in principe nog open ook sloop-nieuwbouw. Er zal 
echter geen sprake meer zijn van het verhuren aan een exploitant. Het gesprek met SO-
Vastgoed hierover was gepland voor vanmiddag maar is door het verschuiven van de 
RAR-vergadering uitgesteld. De RAR wil graag op de hoogte gehouden worden van de 
verdere ontwikkelingen. De heer  geeft aan dat er echt iets gedaan moet worden 
aan het pand. 

 
3. Ingekomen brieven en/of mails 
Asbest: vanuit de recreanten is er een vraag aan de RAR gesteld of het mogelijk is om te 
komen tot een mogelijke gezamenlijke aanpak van de asbestdaken. De heer vraagt of 
het mogelijk is om voor de recreanten die hun asbestdak vervangen op het recreatieoord 
asbestcontainers geplaatst kunnen worden. De heer  geeft aan deze mogelijkheid te 
onderzoeken. Hij zal dit en de eventueel hieraan verbonden kosten aan de heer  
doorgeven. De heer  geeft aan dat dit niet iets voor de RAR is maar van en voor de 
recreanten zelf. 
 
4. Concept verslag van de vorige vergadering. 
Met betrekking tot het verslag van 13 oktober 2016 wordt op verzoek van de heer  
een tekstuele aanpassing op punt 5 (procesvoorstel verbetering camping: vervolg) verwerkt. 
Het verslag zal conform worden gewijzigd en per post aan de voorzitter worden verzonden ter 
ondertekening en daarna in pdf worden verzonden aan de heer  (voor op de site van 
de RAR). 
 
5. Parkeerplan recreatieoord. 
De heer  geeft een toelichting op het voorliggende parkeerplan. Hij geeft aan dat de 
wachtlijst voor de jaarparkeerplaatsen reeds is weggewerkt. Verder kan de parkeercapaciteit, 
door de werkzaamheden ter plaatste van het milieupark, met ca 30 extra parkeerplaatsen 
toenemen. Deze uitbreiding staat geheel los van de sanering van parkeerplaatsen aan/langs 
de Schelpweg. Hij geeft aan dat het recreatieoord deze afname niet gaat accommoderen. Het 
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parkeren op het recreatieoord blijft ten behoeve van de recreanten. Door efficiënter indelen 
kan de parkeercapaciteit nog iets toenemen. Daarnaast kan door de mindervalide plaatsen 
niet meer van kenteken te voorzien en de kettingplaatsen op te heffen ook een beter gebruik 
(dekking) van de plaatsen worden behaald. 
 
Mw.  vat het verhaal kort samen: meer parkeerplaatsen, geen ketting -en 
beugelparkeerplaatsen meer en geen toegewezen mindervalide parkeerplaatsen. De heer 

 ziet de kettingplaatsen als een service richting de oudere recreanten die (nog) geen 
mindervalidekaart hebben. De heer  benoemd de emotie die bij de recreant van een 
kettingplaats kan liggen maar vindt het een plus indien elke recreant de mogelijkheid krijgt om 
te kunnen parkeren. De heer  geeft aan dat de kettingplaatsen duidelijk zijn gemarkeerd 
en dat dit op het parkeerterrein niet zo is. Hierdoor kan er bij het parkeren op het 
parkeerterrein mogelijk schade aan de auto ontstaan door niet duidelijk afgebakende plaatsen. 
De heer  geeft aan dat de situatie nog gaat veranderen, onder andere de markering 
van de plaatsen (met een T), dat de 24 pp voor mindervalide (zonder kentekenmarkering) 
evenredig verdeeld worden over de 3 parkeerterreinen en dat er wordt voorzien in een 
laad/losplaats voor het afzetten van personen/mindervalide ter plaatse van de toegangen. Bij 
de camping is de helft van de parkeerplaatsen nu nog voorzien van een nummer (door het 
verplaatsen van het hekwerk zijn veel nummerplaatjes verdwenen). Het is de bedoeling dat 
alle drie parkeerterreinen voor alle recreanten toegankelijk worden (met één smartcard). De 
heer  geeft aan dat er niet gewacht moet worden met de communicatie hierover 
richting de recreanten. 
De heer  stelt voor om de kettingplaatsen te handhaven. De beugels bij de 
beugelplaatsen te vervangen door een ketting, hierdoor krijg je eenheid krijgt op het 
parkeerterrein. Voorts geeft hij aan dat er recreanten zijn die niet in aanmerking komen voor 
een mindervalide kaart/plaats, die graag een ketting(parkeer)plaats, dicht bij de entree van het 
oord zouden willen. Dat kun je zien als een stukje service. Op de vraag van de heer , 
of er bij parkeerterrein 2 en 3 ook dubbele slagbomen worden geplaatst, is het antwoord nee. 
Met uitzondering van de heer , kunnen de overige leden zich vinden in het 
parkeerplan. 
 
6. Verkiezing Recreanten adviesraad. 
De heer  geeft aan dat de kandidaatstellingsbrieven voor de recreanten adviesraad per 
post zijn verzonden. Voor de leden  en  alsmede de voorzitter Mw  
nadert het einde van hun zittingstermijn. De heren , Noffki en  kunnen zich her 
verkiesbaar stellen. 
De heer  vraag aandacht om deze verkiezing bij een notaris te beleggen in verband 
met de onafhankelijkheid. Mw.  vraagt aandacht op een strakke sturing van de 
termijnen want deze zijn krap en ook aandacht voor een onafhankelijke verificatie van de 
recreanten die zich aanmelden. 
De heer  zegt toe een en ander uit te zoeken en hierover een terugkoppeling te geven.  
 
7. Procesvoorstel verbetering camping: vervolg. 
De heer  geeft aan dat de voorgestelde aanpassingen van de bestemmingsplan 
voorschriften nog niet definitief zijn. Zodra hierover helderhuid is wordt dit weer opgepakt. S&C 
gaat wel door met de kwaliteitsverbetering zoals indeling passantenplaatsen, camperplaatsen 
etc. De heer  stelt voor om vanuit de camping een werkgroep in te stellen en zegt toe 
hier een korte notitie voor op te stellen. Hij geeft aan de ontwikkelingen af te wachten en kijkt 
uit naar een plan van aanpak. 
 
8. Datum volgende overleg en vergaderfrequentie: 
In verband met de komende verkiezingen voor de RAR worden er voor 1 juli nog 2 vergaderin-
gen belegd: 

- datum eerstvolgende vergadering: maandag 1 mei 2017, om 18:00 uur (tot 20:00), 
- datum daarop volgende vergadering: donderdag 1 juni: om 17.30 uur (tot 19:30). 
- Verdere data volgen. 

 
9. Aktielijst: 
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De punten op de aktielijst zijn lopende de vergadering aan de orde gekomen. In verband met 
de tijd stelt de voorzitter voor om aan de rondvraag te beginnen. 
 
10. Rondvraag en sluiting 
De heer .  
De Campingstof is aan het begin van het seizoen aan de recreanten verzonden. Dat kost toch 
veel geld. Kan dit niet anders. De meeste recreanten komen aan het begin van het seizoen op 
de receptie en zouden deze daar ook mee kunnen nemen. De heer  haakt hierop in. 
Het is een goed voorstel om de hoeveelheid aan post te reduceren. Het idee om dit te wijzigen 
was al in ontwikkeling. De heer  stelt daarop voor om per direct, gedurende het ope-
nings-seizoen (1 Maart – 31 Oktober), de Campingstof enkel per mail te verzenden (aan de 
recreanten met een opgegeven mailadres) alsmede een stapel op de balie (receptie) te leg-
gen. Gedurende de wintermaanden zal deze ook per mail worden verzonden en, aan de recre-
anten zonder een bekend mailadres per post. 
De heer  heeft nog twee opmerkingen op de facturen. De kettingplaatsen zijn niet 
doorberekend. Komt hier nu een separate factuur voor (€)? En op de jaarfactuur staat bij en-
kele recreanten het modem (Wifi-box), gaat dat wel goed. De heer  zegt toe hier op 
terug te komen. 
 
De heer .  
De heer  zegt verrast te zijn door de kosten die aan de verhuur (aan derden) van een 
recreatiehuisje verbonden zijn. Is dit nieuw en waar bestaan deze kosten uit. De heer 

 geeft aan dat deze kosten voor onderverhuur al jaar en dag in het tarievenboek zijn opge-
nomen. Het zijn voornamelijk administratieve kosten, maar komt daar de volgende vergade-
ring, op verzoek van de voorzitter, op terug. 
De heer  heeft nog enkel zaken m.b.t. de Campingstof, te weten: 
o Moet je nu als recreant nu als je een bouwvoornemen hebt ook aan de beheerder melden 

dat je gaat verbouwen?  
De heer  geeft aan dat elke verandering aan het gehuurde bij de verhuurder 
(schriftelijk) gemeld moet worden, dus ja. 

o In de Campingstof wordt aangegeven dat de beheerder weer (op zaterdagen) spreekuur 
gaat houden in het recreatiegebouw. Hierbij staat geen tijd aangegeven. Hij adviseert om 
de tijd van het spreekuur te communiceren. 

o Kan er een stukje ruimte in de campingstof worden gereserveerd voor de RAR om een 
column over asbest te schrijven. De heer  geeft aan dat dit mogelijk is en wacht 
het stukje af. 

Voorts vraagt de heer  om de jaarrekening van het recreatieoord van 2016. De heer 
 geeft aan dat het recreatieoord onderdeel is van de gemeente. De gemeente maakt 

één jaarrekening. Deze is op een hoog abstractieniveau (over alle clusters en diensten) Hierin 
is het recreatieoord niet te onderscheiden. 

 
De heer Noffki. 
De heer Noffki vraagt nogmaals aandacht voor de scooters die het rijden op het terrein. Kan 
hierover een stukje worden opgenomen in de Campingstof om dit aan banden te leggen. De 
heer  neemt dit mee voor de volgende Campingstof. 
De heer Noffki geeft aan dat het schouwen van de heggen een taak is van de beheer-
der(schouw). Ook bij het handhaven op het niet na komen van afspraken/AV is de beheerder 
als eerste aanzet. Verder geeft de heer Noffki aan dat de communicatie over de sloop van het 
huisje aan de Abeellaan beter had gekund. Dat had veel commotie kunnen voorkomen. S&C 
geeft aan dat dit beter had gekund. 
 
De heer . 
De heer  geeft aan dat recreanten veel last hebben van een forse overgroeiing van een 
pad. De heer  geeft aan de situatie te kennen en dat dit deel uitmaakt van het plan 
van aanpak. 
 
De heer . 
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SenC  

  

  

 

 

gast: - 

 

afwezig met kennisgeving: - 

 

 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter geeft aan dat zij het fijn vindt dat het iedereen gelukt is om eerder te komen 
omdat zij om 19.30 uur de vergadering moet verlaten in verband met een andere verplichting 
en geeft aan dat de heer  om 18.00 uur zal aansluiten. Zij opent de vergadering en 
stelt, met aanvullende punten uit de mails van de RAR-leden voor punt 4, de agenda vast. 
 
2. Presentatie Camperplaatsen 
De heer  geeft een presentatie over, de eerste gedachtenspinsels vanuit S&C voor de 
aanleg van, camperplaatsen. Hij geeft aan dat dit onder ander voortkomt uit een verzoek 
vanuit de gebiedscommissie, ideeën/ontwikkelingen om de camping aantrekkelijker te maken 
en het aanbieden van nieuwe diensten. Voordat dit verder handen en voeten gaat krijgen zijn 
er nog wel een aantal hobbels te nemen, zoals de Wet markt en Overheid en gemeentelijke 
concern regels en nadere afstemming met de gebiedscommissie. De RAR dankt de heer 

 voor het vroegtijdig informeren van de RAR over deze ontwikkeling. Het idee van deze 
nieuwe ontwikkelingen wordt positief ontvangen. De RAR geeft wel enkele aandachtspunten 
mee zoals: hou het gescheiden van de camping; zorg dat deze 24-7 service herkenbaar is; 
zoek een beheersvorm die geen overlast geeft voor de bestaande voorzieningen. Zodra er op 
dit punt ontwikkelingen zijn, zal dit opnieuw op de agenda komen. 
 
3. Veranderingen S&C. 
De heer  geeft uitleg over de huidige organisatie van de directie S&C (Cluster MO). Op 
15 november jl. heeft het college van Burgemeester en Wethouders een besluit genomen over 
de verzelfstandiging van de sportvoorzieningen en sportprogrammering. Dit houdt in dat het 
beheer en exploitatie van sportvoorzieningen inclusief de sportvelden per 1 januari 2018 
overgaan naar een zgn. Overheids BV (verzelfstandigd Sportbedrijf). Het verzelfstandig 
Sportbedrijf omvat de zwembaden, sporthallen, gymzalen en sportterreinen, schoolsport, 
verenigingsondersteuning, Sportregie en de uitvoerende onderdelen van team evenementen 
en alle ondersteunende en management functies die noodzakelijk zijn om het Sportbedrijf 
optimaal te laten functioneren. Op dit moment worden voorbereidingen getroffen om dit proces 
voor te bereiden.  
Bij S&C blijven er dan nog 3 componenten achter; 
- De NME, waarvoor een principebesluit tot verzelfstandiging is genomen. Dit proces loopt 

1 jaar achter op de verzelfstandiging Sportbedrijf. 
- De lokale cultuurcentra (LCC’s). hiervan zijn er nu nog 5 in eigenbeheer bij de gemeente. 

De gemeente is bezig (via tender) om het beheer en exploitatie van deze LCC`s onder de 
aandacht van de markt te brengen. Dat proces loopt. 
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- Het recreatieoord HvH. Over de positionering van het RO zal een discussie kunnen ko-
men over waar het beheer te beleggen. Een logische plek zou een uitvoeringsorganisatie 
binnen de gemeente zijn (dat zou Stadsbeheer kunnen zijn). Er is voor dit onderdeel nog 
geen discussie tot verzelfstandiging. Het is vooralsnog de bedoeling om het beheer te 
continueren en onder te brengen binnen de gemeente. De RAR vraagt in hoeverre zij hier 
een rol/stem (advies) in heeft. De heer  en  willen meer duidelijkheid 
voor de lange termijn en geven aan hun contacten richting de politiek te raadplegen (poli-
tieke agenda 2018). De voorzitter wil –de positie recreatieoord in de gemeentelijke organi-
satie- als vast punt op de RAR-agenda geplaatst hebben.  

 
4. Mededelingen (de heer  sluit aan) 
van de gekozen leden:  
o Parkeerplan:. De heer  heeft met betrekking tot het opheffen van de ketting/beugel-

plaatsen nog een suggestie. Er zijn nu circa 700 parkeerplaatsen en 743 smartcards uit-
gegeven. Hierdoor zal er naar waarschijnlijkheid enkel in het hoogseizoen sprake zijn van 
parkeerdruk. Is het een mogelijkheid om deze kettingplaatsen in het voor- en naseizoen 
te behouden / alsnog van een ketting te voorzien? De heer  geeft aan dat hij 
eenheid op het terrein wil. Eén type parkeerplaats is daar onderdeel van. Daarnaast is er 
voorzien in voldoende mindervalide parkeerplaatsen. De heer  wil wel dat de 
parkeerplaatsen duidelijk gemarkeerd zijn en geeft aan geen verschil te zien met de par-
keerplaatsen bij de lokale supermarkt (qua afmeting). De Voorzitter geeft aan dat de RAR 
eerder al een positief advies heeft uitgebracht op het parkeerplan, standpunt is helder en 
blijft gehandhaafd. 
De heer  neemt de opmerking over het parkeren bij de snackbar mee. Hij geeft 
aan dat daar een laad en losstrook is bedacht. Wordt vervolgd. 

o Hekwerk: De heer  geeft aan dat rondom het oord een hekwerk is aangebracht 
maar dat er in de buurt van zijn recreatiehuisje nog 20 meter ontbreekt. De heer  
geeft aan dat de aannemer hem heeft aangegeven dat hij daar geen hek gaat plaatsen 
omdat er begroeiing staat. De heer  legt uit dat deze situatie circa 3 jaar geleden 
is ontstaan. De heer  geeft aan dat deze hekken reeds besteld zijn en in de 
planning staan om dit jaar te worden aangebracht. Hiermee is dit punt opgelost. 

 
van SenC zijde: 
o Rioleringswerkzaamheden: de heer  geeft aan dat er nog geen advies / inspec-

tierapport is. De verwachting is dat deze er voor de volgende vergadering (1 juni) is. De 
heer  geeft aan dat er in zijn straat nu voor de tweede keer het riool is gereinigd. 
Het zegt dat het een leugen is dat deze rioolinspectie een complementaire reiniging en 
inspectie van de rioleringswerkzaamheden is. De heer  geeft aan dat dat wel de 
opdracht was. Misschien dat de reden waarom daar tweede maal is gereinigd uit het rap-
port blijkt.  

o Omheining recreatieoord: Naar aanleiding van de vraag van de heer  over de 
wilde roos. Helaas is 80% van de rozen afgestorven. Opnieuw inboeten kan pas plaats-
vinden in jan/feb 2018. De heer  geeft aan dat dat ook de reden was waarom hij in 
2016 deze vraag heeft neergelegd. Hij vindt het jammer dat het pas nu wordt opgepakt 
(kans voorbij laten gaan). 
- In het verlengde daarvan: de bestrijding van het Japanse knoopkruid is opgenomen in 
het jaarplan. 
- Op diverse plaatsen (vooral bij de parkeerterrein -milieupark) is nieuwe aanplant ge-
plaatst. Deze staat te verdrogen: graag aandacht. De heer  geeft aan dat deze 
om de dag van water worden voorzien. 

o Uitrol internet (Wifi). De heer  laat een overzicht (maandrapportage) zien van het in-
ternet gebruik in de afgelopen maand. Hieruit blijkt dat er flink gebruik wordt gemaakt van 
deze voorziening. 
De heer  geeft aan dat het naar zijn mening niet goed werkt. Zo kreeg hij giste-
ren, naar zeggen, de mail retour die verzonden was. De KPN gaf hem aan niet te kunnen 
zien wat hier de oorzaak van is. De heer  verzoekt om dit via het klachtenformulier 
zodat dit in het project meegenomen kan worden. 
De heer  geeft aan dat het internet/WiFi signaal zeer sterk is. Hij geeft aan dat 
reeds op het parkeerterrein van de Zeetoren verbinding heeft. 
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De heer  geeft aan dat de 2e CMTS-kast is geplaatst. Hierdoor kan met de uitrol 
van de volgende 200 internet modems worden begonnen.  

o Beheer recreatiegebouw: de heer  meldt dat op 15 april de beheerovereenkomst 
van het recreatiegebouw door  en RAZ is getekend. De 
RAR geeft aan dat dit een mooi resultaat is. De heer  verwijst naar zijn mail met 
uitnodiging. Hij geeft aan dat er een verzoek ligt om uitleg te komen geven over enkele 
zaken. Hij kan het namelijk niet meer uitleggen waarom op het recreatieoord schijnbaar 
alles kan en op de camping weinig of niets. Hoezeer hij het de recreanten van het recrea-
tieoord ook gunt dat zij geheel gratis gebruik kunnen maken van het recreatiegebouw en 
zelfs geen gas en licht hoeven te betalen is het niet meer uit te leggen dat zij als enige partij 
op de camping, die alle recreatieve activiteiten verzorgt, dik € 5.500,= per jaar dienen te 
betalen. De heer  geeft aan dat er in het verleden is afgesproken dat de gebruikers 
van het recreatiegebouw de energiekosten zelf zouden betalen. Maar ziet dat hier geen 
geld voor is afgedragen. De heer  vult aan dat ook de (gebruikers)OZB in rekening 
gebracht en betaald zou moeten worden. De voorzitter vraagt S&C naar de reden en afwe-
gingen hiervoor naast elkaar te leggen en dit uit te zoeken. 

o Stavaza café : de heer  geeft aan dat er een kostenraming is gemaakt voor de 
herontwikkeling van . De kosten van deze herontwikkeling (complete verbouwing) 
zijn echter fors. Het staat bijna gelijk aan nieuwbouw. Daarom is er nu verzocht om een 
volledige inventarisatie van objecten op het recreatieterrein. Op grond hiervan kan er een 
goede afweging worden gemaakt (haalbaarheid). De heer  heeft de indruk dat de 
recreanten van de camping voor deze kosten gaan opdraaien. De heer  geeft aan dat 
deze kosten over het hele recreatieoord worden verdeeld, zeker niet allen de camping. 
Vooralsnog is er nog geen inzicht in deze kosten. Ook hier verwijst de heer  naar 
zijn email “Daar waar faciliteiten worden ontnomen en niet wordt geleverd -- welke er waren 
toen je een overeenkomst aanging -- zou je normaliter moeten kunnen rekenen op verre-
kening of enige vorm van compensatie. Onze huidige beleidsmakers denken daar echter 
heel anders over en willen de vaste kampeerder doodleuk laten opdraaien voor het falend 

management en de daarbij ontstane herstelkosten.” De heer  onderschrift dit gevoel 

en heeft een vergelijkbare vraag neergelegd bij Vastgoed (SO): vandaar dat een volledige 
inventarisatie en toekomst perspectief van alle gebouwen wordt gevraagd. Wordt vervolgd. 

o Oude Snackbar: De sloop van dit object is alsnog losgekoppeld van de sloop van het voor-
malige woonhuis. Mooi resultaat. De heer  geeft aan dat deze plaats zal worden 
betegeld en ingericht voor parkeren. 

o Tarief verhuur recreatiehuisje: de onderbouwing is aangeleverd maar gezien zijn verlof 
heeft de heer  hier nog niet naar kunnen kijken. Komt volgende vergadering aan 
de orde. 

o Asbest: Op verzoek van de heer ; “of het mogelijk is om voor de recreanten die hun 
asbestdak vervangen op het recreatieoord asbestcontainers te plaatsen” heeft de heer 

 een en ander uitgezocht. Het is mogelijk om een asbestcontainer op het recreatie-
oord te plaatsen. Deze plaatsing is echter niet gratis. De kosten bedragen ca € 750,- per 
dag. Hierbij komen nog de kosten van 1 man personeel. Totaal ca €1500.- per dag. De 
heer  geeft aan dat de recreant zijn asbest zelf gratis bij het milieupark van de ge-
meente kan afgeven (geseald in plastic). Verder wijst hij er op dat er een risico bestaat dat 
recreanten hun asbest buiten werktijden bij de container of de plaats van de container zul-
len neer zetten / dumpen. De heer  geeft aan dat dit een milieudelict is (ernstig) en 
blijft erbij dat dit niet iets voor de RAR is maar van en voor de recreanten zelf. 
De heer  geeft aan dat het recreatieoord wel zou kunnen faciliteren door de asbest-
zakken en tape te verstrekken en te registreren. De heer  koppelt terug richting de 
recreanten. 
 

5. Ingekomen brieven en/of mails 
De ingekomen emails/brieven zijn reeds bij de mededelingen behandeld. Er zijn geen 
ingekomen punten. 
 
6. Verkiezing Recreanten adviesraad. 
In verband met de tijd geeft de voorzitter aan dat zij eerst punt 7 van de agenda wil 
behandelen (in plaats van 6 –Tv-zenderpakket) alvorens zij de vergadering verlaat.  
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De heer  geeft aan dat er voor 3 gebieden een kandidaat is, dat er voor gebied 3 twee 
kandidaten zijn en dat voor gebied 2 geen kandidaat zich heeft gemeld. 
De heer  constateert dat met zijn eerdere tip, om de kandidaat RAR-leden zich, in een 
paar regels, te laten voorstellen niets is gedaan. Nu kun je enkel op naam van de kandidaat 
een keuze maken. (na de vergadering is dit na gegaan: Op het aanmeldingsformulier is hier 
speciaal ruimte voor gereserveerd, echter heeft geen van de kandidaten hier gebruik van 
gemaakt). 
De heer  geeft aan dat een mogelijke kandidaat, voor gebied 2, heeft aangegeven de 
periode van 4 jaar te lang te vinden. Met stringente uitleg van de regels zal gebied 2 nu (door 
geen kandidaatstelling) de komende 4 jaar geen mogelijkheid hebben om op een later tijdstip 
alsnog een kandidaat aan te dragen. Er worden enkele opties voorgesteld om gebied 2 toch 
een vertegenwoordiging te bieden. De heer  geeft aan dat er misschien gekeken moet 
worden naar een andere manier om met de recreanten in gesprek te komen, bijvoorbeeld 
klantenpanel. Op meer plaatsen blijkt dat de bereidheid van de mensen, in onder ander 
verenigingen, om als vrijwilligers een bijdrage te leveren terug loopt. De voorzitter geeft aan 
dat nu de reglementen enkel voorzien in de mogelijkheid tot herverkiezing indien een RAR-lid 
tussentijds opzegt, er misschien een andere artikel/lid aan het reglement moet worden 
toegevoegd waarmee het mogelijk wordt om in dit soort gevallen een tussentijdse verkiezing 
uit te schrijven. Zij stelt voor dit met directeur van S&C te bespreken. Misschien is 
ondertekening van het verslag voldoende om het zo te regelen. 
 
Na dit agendapunt geeft de voorzitter het voorzitterschap over aan de heer . 
 
7. Zenderpakket TV en Radio. 
Na grondig onderzoek is besloten om voor de levering van Radio- en Tv-signaal van 
aanbieder te veranderen.  biedt een verbetering aan door de aanleg van een 
glasvezelkabel en nieuwe apparatuur waardoor het signaal verbetert maar waardoor ook 
digitaal signaal geleverd kan worden in standaard- en HD-definitie. 
In de notitie over het moderniseren van het radio- en Tv-signaal wordt de RAR gevraagd te 
adviseren over welke regionale zenders er in het standaardpakket en welke zenders in een 
eventueel aanvullend pakket. 
De RAR-leden geven hun voorkeur van zenderpakket door: er is gekozen voor geen regionale 
zenders en geen CNN Turk, Al Jazeera en Samenyolu.  
Er zijn nog enkele vragen opgekomen tijdens deze behandeling: 
1. Er wordt nu radiosignaal WDR3 als standaard aangeboden. Het verzoek van de RAR is om 

hier WDR4 voor te kiezen daar zij weten dat hier veel naar wordt geluisterd. 
Kan dat geregeld worden? 

2. Kan een individuele recreant die nu privé, een KPN betaalzender heeft “Fox Sport”, deze 
nu ook bekijken op het recreatieoord? 
Zo niet kan deze individuele recreant dan zelf met de KPN een contract afsluiten voor deze 
extra zender? 

3. Kan een individuele recreant die nu privé, een Ziggo betaalzender heeft “Fox Sport”, deze 
nu ook bekijken op het recreatieoord? 

4. Wat kost een extra betaalkanaal in SD of in HD  – de recreant?  
De heer  geeft aan dat geconstateerd is de bestaande TV-wandcontactdozen in de 
caravan/huisjes in veel gevallen vervangen moeten worden omdat deze verouderd zijn. In het 
project is hier rekening mee gehouden zodat deze kastjes vervangen gaan worden. De 
recreant kan dit zelf doen of kan dit laten doen. 
De heer  geeft aan deze vragen door te zetten naar  en hier volgende 
keer op terug te komen. 
 
8. Concept verslag van de vorige vergadering. 
Met betrekking tot het verslag van 16 maart 2017 is op verzoek van de heer  een 
tekstuele aanpassing op punt 5 (parkeerplan recreatieoord) verwerkt. Daarnaast 2 tekstuele 
correcties op pagina 3. Het verslag zal conform worden gewijzigd en per post aan de voorzitter 
worden verzonden ter ondertekening en daarna in pdf worden verzonden aan de heer  
(voor op de site van de RAR). 
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9. Aktielijst: 
Enkele punten op de aktielijst zijn lopende de vergadering aan de orde gekomen. De voorzitter 
stelt voor de lijst voor de volledigheid toch door te lopen. 
-2016.07 De heer  geeft aan dat de uitvoering van de handhaving nu op basis van 
het piepsysteem werkt. Dat werkt goed. In enkele gevallen geeft het aanleiding tot aanpassing 
van het proces of het upgraden van de informatie. De heer  vraagt naar een overzicht 
van zaken waar S&C nu mee bezig is. De heer  zegt toe hier de volgende vergadering 
op in te gaan. Met betrekking tot handhaving: legalisering is enkel mogelijk indien het voldoet 
aan de regelgeving (legaliseren is geen gedogen) 
-2016.10 Bestemmingsplan. S&C heeft vanuit het projectteam te horen gekregen dat het be-
stemmingsplan 1 juli 2017 ter inzage gaat. S&C heeft nog geen uitwerking of terugkoppeling 
van de voorschriften ontvangen (zijn alle wensen verwerkt?). Zodra hier duidelijkheid over is 
zal dit worden uitgewerkt en de recreanten worden geïnformeerd. 
2016.15 , 2017.02 , 2017.03 en 2017.04 zijn afgehandeld en kunnen van de aktielijst af. 
 
10. Datum volgende overleg en vergaderfrequentie: 
In verband met de verkiezingen voor de RAR zal de eerstvolgende vergadering de laatste in 
deze samenstelling zijn: 

- datum volgende vergadering: donderdag 1 juni: om 17.30 uur (tot 19:30). 
- Verdere data volgen. 

 
10. Rondvraag en sluiting 
De heer Noffki. 
De heer Noffki vraagt aandacht voor het dumpen van grofvuil (o.a. banken) naast het milieu-
park. Hij vindt het onbegrijpelijk dat er recreanten zijn die dit doen. Je vervuilt je eigen net toch 
niet. Dit kost extra inzet en dus geld. Hij vraag de heer  om hier aandacht aan te 
schenken in komende Campingstof. 
 
De heer . 
De heer  heeft enkele vragen. 
- Hoe staat het met de opvolging van de voorzitter van de RAR? De heer  geeft aan dat 

er een mogelijke kandidaat is die onafhankelijk is t.o.v. het recreatieoord.  
- De heer  geeft aan dat het prettig zou zijn als er een agenda van het management 

bij de receptie zou liggen. Hij geeft een voorbeeld van een vrachtwagen die het terrein niet 
op mocht (van de receptie) ondanks dat dit vooraf was geregeld. 
De heer  geeft aan dat deze er weldegelijk is en dat die op de balie ligt (logboek 
waar in alles staat genoteerd). De heer  stelt dat: “het toch schijnbaar minder glad-
jes verloopt dan men denkt. Er zijn recreanten die, door dit soort miscommunicatie, enkele 
minder prettige ervaringen hebben met enkele personeelsleden achter de receptie (interne 
organisatie) die blijkens de nodige incidenten niet op de hoogte zijn. Het management moet 
eindelijk eens begrijpen dat het uitermate frustrerend voor de recreanten is, als om be-
paalde redenen toegang aan recreanten wordt geweigerd terwijl 2 dagen later het manage-
ment diezelfde redenen zelf met voeten treedt” .  

- De heer  vraag aandacht voor de omgeving van en de camping. Ondanks 
de kleine verbeteringen ziet hij verval van de voorzieningen op de camping. Monumentaal 
pand komt in verval, speeltuintje en tennisbaan worden zeer matig onderhouden. Hij geeft 
aan dat ook de omgeving (naastgelegen woonwijk) steeds meer dat signaal afgeeft. 

De heer .  
- De heer  vraagt aandacht voor de beplanting bij de milieustraat. De heer  

geeft aan dat de beplanting nog wordt uitgebreid in relatie met het hekwerk. 

- De heer  geeft aan dat op de plattegrond van het Milieupark nog de oude situatie 

staat aangegeven. Daarnaast adviseert hij om de huisregels duidelijk zichtbaar aan te bren-

gen. De heer  geeft aan dat er gewerkt wordt en omarmd het idee om bij de toe-

gang een bord met huisregels te plaatsen, maar dan wel positief geformuleerd. 

- De heer  heeft een vraag over wie de heer  vervangt tijdens zijn ko-

mende verlofperiode.  

De heer  geeft aan dat hij formeel hiërarchisch verantwoordelijk is voor het beheer 

van het recreatieoord. Het dagelijks beheer is in handen van . Hij geeft aan 
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Dhr. R. Noffki   lid RAR 

  lid RAR 

  lid RAR 

 

SenC  

  

  

   

 

gast: - 

 

afwezig met kennisgeving: - 

 

 
1. Opening en vaststelling agenda 
De heer  geeft aan dat de voorzitter iets verlaat is. De heer  is bereidt om tot die 
tijd de honneurs voor haar waar te nemen. Hij heet iedereen welkom en opent de vergadering. 
De voorzitter inventariseert 6 aanvullende agendapunten van de RAR-leden. Deze 6 punten 
zullen worden behandeld onder agendapunt 2 (mededelingen van de gekozen leden). Na deze 
inventarisatie neemt mw.  het voorzitterschap van de heer  over en stelt, met 
aanvullende punten, de agenda vast. 
 
2. Mededelingen 
van de gekozen leden:  
o Wijziging . De heer  stelt dat de overgang van  naar  sig-

naal zeer slecht geregeld is. Hij uit zijn ongenoegen over de . Hij wil in het 
verslag opgenomen hebben dat: “Hij een nietsnut is en niets kan”. De  geeft aan 
dat hij vandaag door ten minste 12 leden is gebeld dat zij aangaven geen beeld hebben 
en dat ook de verstrekte informatie aan de recreanten onjuist is. Na een flinke discussie 
kan worden geconcludeerd dat er, ondanks de nodige zorg die er aan is besteed, onvol-
doende informatie aan de recreanten is verstrekt. Zo is de verstrekte informatie enkel ver-
zonden per mail aan de recreanten waarvan het adres bekend is. De overige recreanten 
moeten deze cruciale informatie zelf bij de balie ophalen. Gesteld kan worden dat deze 
informatie had naar alle recreanten per post verzonden had moeten worden. Voorts is de 
RAR unaniem dat deze verstrekte informatie niet volledig is. Zo ontbreekt het aan duide-
lijk stappenplan/begeleiding/instructie hoe dit nieuwe zenderpakket geïnstalleerd moet 
worden (de overgang gaat namelijk niet automatisch). Het inlevingsvermogen over de 
consequentie van deze switch en over hoe deze verandering door de recreanten moet 
worden opgepakt is behoorlijk onderschat. 
SenC geeft aan dat dit helaas, o.a. qua communicatie, niet goed is gegaan. Zo is de, spe-
ciaal hiervoor georganiseerde, informatiemiddag niet druk bezocht (ca 30-40 man) en is 
hierdoor het aantal bereikte recreanten zeer klein. Verder is er door  een fasering 
aangebracht in de levering. Zo komt het radiosignaal pas na 5 juni (hierdoor moet de re-
creant als hij/zijn de komende dagen radio wil luisteren dit via de Tv doen. Overigens 
heeft  aangegeven dat het volledige WDR-pakket geleverd gaat worden, dus inclusief 
de gevraagde WDR4. Verder loopt SenC bij deze overgang tegen enkele kinderziektes 
aan en heeft SenC moeite om lopende het proces de recreanten tijdig te bereiken en te 
informeren. 
De heer  geeft aan dat hij 3 a 4 man heeft ingeschakeld om de recreanten te 
assisteren die de instellingen zelf niet voor elkaar krijgen en is de receptie voor een lan-
gere tijd bezet. Hiermee is de zorg van de heer , extra ondersteuning en bereik-
baarheid van de telefoon aan de balie, weggenomen. Verder kan het voorkomen dat de 
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Tv verouderd is en het signaal niet kan omzetten. Hiervoor zal een kastje aangeschaft 
moeten worden. Het vervangen van de wandcontactdozen verloopt goed.  
De heer  vindt de informatie verstrekking onjuist. Komende dagen moet via de Tv 
naar de radio worden geluisterd, maar dat staat nergens. De voorzitter vat het samen: er 
wordt geadviseerd om duidelijke communicatie richting de recreanten. Het liefst via huis 
een huis, waarin het probleem beschreven staat en de oplossing (stap voor stap instruc-
tie) alsmede de fasering en wanneer het volledige signaal beschikbaar is. De heer  
zegt dit toe. 
De heer Noffki heeft nog een aanvullende opmerking met betrekking tot de -signaal-
storing van vorige week. Het -signaal deed het toen wel. Is het mogelijk om ter 
plaatse van de slagbomen van het parkeerterrein informatie (A-4) te plaatsen zodat de re-
creant direct (bij aankomst) geïnformeerd is. Deze tip wordt meegenomen. 

o Los van bovenstaande is er een extra discussie ontstaan over het internetsignaal (wifi-
internet): De heer  geeft aan dat het signaalsterkte (levering) ontoereikend is. De 
geplaatste straalzender is niet toereikend voor het aantal aangesloten recreanten. De ca-
paciteit is voldoende voor de 1e golf van 200 recreanten die internet kregen, maar het zijn 
er nu 300-400. De heer  heeft vorige vergadering aan gegeven dat er gestart is 
met de uitrol van de 2e fase (200 internet modems) en de 2e CMTS-kast geplaatst is. Hij 
geeft aan dat dit kan bij gelijktijdig gebruik op drukke dagen. De  is daarom ook aan 
de slag om dit de ondervangen door een glasvezelkabel aan te leggen. De aanleg hiervan 
heeft helaas vertraging door planning van de aannemer. 
De heer  geeft aan dat eenmaal uitgegeven codes niet terug gezet kunnen worden. 
Hij ondervindt een beperking van het maximaal aantal aansluitingen op zijn box. Hier zit 
dat? Deze door hem in gebruik gegeven codes blijven na installatie 1 maand geblokkeerd 
of de box moet worden gereset. 

o Mail van de heer : De heer  heeft melding gemaakt dat na diverse werkzaam-
heden ten bate van rioleringen en andere ondergrondse leidingen er op de hoek Helm-
weg /Schelpweg veel overtollig zand blijven liggen. De beheerder heeft hierop reeds pas-
sende actie voor uitgezet (reeds verholpen). 

o Speeltoestellen recreatiegebouw: De heer  stelt dat het aantal speeltoestellen 
zeer beperkt is. Dit zou naar zijn mening uitgebreid moeten worden. De heer  
vraagt of niet alle speeltoestellen op één plek geplaatst kunnen worden. Hij signaleert dat 
er hier en daar losse toestellen staan. De heer Noffki geeft aan dat de Wipkippen bij het 
brug wel gebruikt worden. Daarnaast vraagt hij met steun van de heer  of de ten-
nisnetten vervangen kunnen worden. 
De heer  geeft aan dat de geplaatste toestellen gecertificeerd moeten zijn (kwa-
liteitskeurmerk) de kosten van dit soort toestellen is prijzig. Met de huidige wet –en regel-
geving is het niet meer mogelijk om zomaar enkele losse boomstammen neer te leggen. 
De heer  antwoord dat hij nog wel ergens een net heeft, waarna hij toe zegt om 
een overzicht te maken en met een voorstel te komen. 

o Campers op parkeerterrein: De heer  heeft geconstateerd dat er in enkele cam-
pers op het parkeerterrein werd gerecreëerd. Dit hoort niet, deze moeten op de camping. 
Hij wil graag horen hoe deze daar terecht zijn gekomen. De heer  geeft aan dat 
dit achteraf niet te controleren valt. Hebben ze een smartcard gebruikt of een dagparkeer-
kaart? Hij beaamd dat deze niet op het parkeerterrein horen. Naast het parkeren van 
campers wordt deze groep aangevuld met aanhangwagens en grote (brede) aannemers 
busjes. Hierover zijn in het verleden afspraken gemaakt. Aanhangers zijn niet toegestaan 
(nemen met de auto ervoor 2 parkeerplaatsen in gebruik) en de werkbussen moeten te-
gen de duinen parkeren. De heer  wil hierop best acteren maar moet wel tijdig 
het juiste signaal krijgen (en niet achteraf) –desnoods foto van kenteken. 

o Onderhoud recreatieoord (dagelijks beheer): De heer  stelt dat de huidige 3 man 
personeel voor het dagelijks onderhoud in zijn ogen onvoldoende is. Er is volgens hem 
voldoende financiële dekking voor het planmatig onderhoud van het terrein maar het da-
gelijks onderhoud is beneden peil. De heer  geeft aan dat de werkdruk zeer 
hoog is. De huidige medewerkers hebben veel taken zoals, storingsonderhoud, milieu-
park, maaien, snoeien en watergeven van aanplant. Deze mannen houden behoorlijk wat 
ballen in de lucht. De inhuur is nu op de camping aan het werk. Zij gaan hierna richting 
het recreatieoord. 

o Zorg voor groen: De heer  vraagt aandacht voor de nieuwe beplanting. Zo ook de 
vorige vergadering. Hij stelt dat waarschijnlijk de helft van de jonge aanplant is verdroogd, 
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vooral bij het milieupark. De heer  geeft aan dat de opdracht is uitgezet om om 
de 2 dagen de aanplant water te geven. De heer  geeft aan dat er behoorlijk is ge-
investeerd in beplanting en dat het zonde is dat de nazorg ontoereikend is. Hij vraagt om 
een aanvullende instructie aan de medewerkers omdat blijkbaar de eerdere instructie niet 
toereikend is geweest.  

 
van SenC zijde: 
o Rioleringswerkzaamheden: Er is nog geen advies / inspectierapport voorhanden. SenC 

heeft enkel een overzicht van de uitgevoerde werkzaamheden. Dit punt verschuift naar 
volgende vergadering. 

o Handhaving gedragsregels (rijverbod scooters/milieupark): De heer  geeft aan 
dat het reglement hier duidelijk in is. Op het recreatieoord mag niet met een scooter / 
brommer worden gereden dit is gezien de snelheid ook gevaarlijk. Hij zal hier in de Cam-
pingstof aandacht aan besteden. Probleem van handhaven is dat de overtreder niet door 
SenC gesignaleerd wordt. De heer  vraagt wat de bevoegdheid van de nachtpor-
tier is, wat zijn de afspraken. De heer  geeft aan dat dit proces goed is ingericht. 
Zij hebben een verre gaande bevoegdheid en kunnen als dat nodig is zelf de politie in-
schakelen/oproepen.. 
De heer Noffki geeft aan dat er aardig wat Wit/Bruingoed staat op het milieupark. Af-
spraak is dat de recreant dit zelf afvoert. Waarom accepteert SenC deze zaken. De heer 

 geeft aan dat SenC deze niet accepteert maar dat de recreant deze na slui-
tingstijd bij het milieupark dumpt. Het betreft misdragingen van de recreant. De heer 

 zegt toe hier in de Campingstof aandacht aan te besteden en aan te geven dat er 
zichtbaar en onzichtbaar controle op komt (camera). Mag op grond van de wet op de pri-
vacy nog wel gewerkt worden met camera’s? Het is een zorg dat het piepsysteem niet 
werk omdat de recreanten bang zijn voor represailles van overtreder. De heer  op-
teert voor een ander aanpak: Houd het Oord schoon, veilig en Fris. 
De voorzitter geeft aan dat er nog een afspraak staat dat zodra de regels duidelijk en hel-
der zijn er een positief signaal naar de recreanten gaat waar zij zich aan te houden heb-
ben. 

o Uitrol internet (Wifi): Dit punt is al voldoende aan de orde geweest. 
o Verkiezingen RAR: De heer  deelt mee dat de nieuwe leden van RAR gebeld zijn en 

hen is aangegeven dat zij benoemd zullen gaan worden. Hij geeft aan dat de heren H. 
Hooftman en M. Cronenberg de Nieuwe RAR-leden zijn. Enkel gebied 2 kent nu geen ver-
tegenwoordiging in de RAR. Hij geeft aan dat dit met de directeur SenC is besproken en 
die heeft aangegeven akkoord te gaan met het uitschrijven van een tussentijdse verkiezing 
na de zomerperiode. 

o Zenderpakket Tv en Radio: Dit punt is al aan de orde geweest. 
o Tarief verhuur recreatiehuisje: De heer  deelt het informatieblad uit dat de recre-

anten aan de balie kunnen ontvangen. Hij geeft aan dat het proces is ingericht. Mevrouw 
 en de heer  stellen een tekstuele aanpassing voor die akkoord wordt bevon-

den: geen verschil in overeenkomst maar eenduidige regels die voor iedereen gelden. 
o Positie Recreatieoord: De heer  geeft aan dat hier geen nieuwe informatie over voor-

handen is. Wel weet hij aan te geven dat de RvC voor het Sportbedrijf Rotterdam is aan-
gesteld. De volgende fase is het Werven van een directeur. 

 
3. Ingekomen brieven en/of mails 
De ingekomen email van de heer  is reeds bij mededelingen behandeld. 
Er zijn geen nieuwe ingekomen punten. 
 
4. Concept verslag van de vorige vergadering. 
Met betrekking tot het verslag van 1 mei 2017 is op verzoek van de heer  een 
tekstuele aanpassing op zijn 3e rondvraag in punt 10 (Rondvraag en sluiting) verwerkt. Ook de 
heer  heeft tekstuele aanpassing ingediend. Hij geeft aan dat deze twee stukjes tekst 
iets anders zijn verwoord en vraagt de voorzitter om te besluiten om zijn voorgestelde tekst 
over te laten nemen. Voorzitter geeft aan dat deze tekst overgenomen kan worden (pagina 3 
(beheer recreatiegebouw) en pagina 5 (tweede rondvraag van de heer ) in punt 10. 
Met deze wijzigen kan het verslag worden vastgesteld. 
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Naar aanleiding van: De heer  geeft aan dat de presentatie van de Camperplaatsen ook 
aan de gebiedscommissie is gegeven en deze goed is ontvangen. 
De heer  vraagt nogmaals aandacht voor de palen met ketting nabij de supermarkt. 
Suggestie: parkeren bij de supermarkt.  
De heer  zou op het formulier van de verkiezingen graag aangegeven zien dat de 
toelichting (wervende tekst) van de kandidaten niet vrijblijvend is maar verplicht gevuld moet 
worden. 
 
5. Aktielijst: 
De voorzitter stelt voor om de lijst voor de volledigheid toch even door te lopen. 
Met betrekking tot de verschillende punten over handhaving, regels en bestemmingsplan 
wordt aangegeven dat de aanpassing van het bestemmingsplan ter inzage gaat. SenC is in dit 
proces een klant. Volgende week wordt het inloopspreekuur bezocht. Volgende vergadering 
krijgt de RAR informatie van hoe de opgestelde wensen tot aanpassing van het bestemmings-
plan zijn overgenomen. De heer  stelt voor om een gecomprimeerde aktielijst te maken 
daar er nu enkele punten op staan die tot een vergelijkbare actie gaan leiden. De voorzitter 
geeft aan dat dat prima is als maar duidelijk blijft waar de inhoud over gaat. 
2017.12 wordt toegevoegd aan de actielijst (Tasman vergelijking in rekening gebrachte kosten 
t.o.v. beheer recreatiegebouw). 
2017.13 wordt toegevoegd aan actielijst: handhavingsregels positief geformuleerd: zo doen wij 
dat hier. 
2017.05 kan afgevoerd worden is afgehandeld. 
 
6. Datum volgende overleg en vergaderfrequentie: 
Volgende vergadering zal een overdrachtsvergadering worden. Voorstel van de heer  om 
de directeur SenC uit te nodigen voor het installeren wordt positief ontvangen. Na enige dis-
cussie over de datum wordt er door de heer  een voorstel gemaakt op basis van de 
agenda van de directeur. 
De zoektocht naar een nieuwe voorzitter is nog niet afgerond. Indien er niet tijdig een onafhan-
kelijk voorzitter is gevonden zal een van de RAR-leden tijdelijk deze functie waarnemen. 
 

- datum volgende vergadering: opgave volgt. 
 
7. Rondvraag en sluiting 
De heer : 
Wat zijn de afspraken met het uitlenen van de heksleutel? De heer  geeft aan dat de 
afspraak is dat deze afgesloten moet worden. Mag niet open blijven staan. Het mee lopen om 
deze open en dicht te doen kost te veel tijd. 
Mevrouw  geeft aan uit te kijken naar de volgende vergadering. Het zal haar laatste 
RAR-vergadering zijn. zij voorziet grote toespraken waarin wij terug kijken op de afgelopen pe-
riode van 8 jaar. Dat was een periode waar veel, heel veel is gebeurd. Zij vat nu even kort sa-
men: emotie, frustratie, niet voor niets en geen spijt maar zijn toe aan de volgende fase en dat 
is overdragen. 

 
De overige leden hebben geen punten voor de rondvraag. 
 
Om ca. 19.40 uur sluit de voorzitter de vergadering. 
 
Volgende RAR-vergadering wordt nader afgestemd met de RAR-leden. 
 
 
Vastgesteld in de vergadering van 5 juli 2017 
 
 
 
 
 

 

(voorzitter Recreanten Adviesraad) 
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Aanwezig 

 

Leden van de Raad 

 Voorzitter 

 lid RAR 

 lid RAR  

Dhr. R. Noffki  lid RAR 

  lid RAR  

  lid RAR  

Dhr. M.S. Cronenberg nieuw RAR-lid 

Dhr. H.P.E. Hooftman nieuw RAR-lid 

 

SenC 

  

   

 

gast 

Mw. H.M van Bockxmeer S&C, directeur 

 

afwezig met kennisgeving  

  

 

 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter heet iedereen welkom en opent de overdrachtsvergadering. Mw.  neemt 
op verzoek van S&C als gast de voorzittershamer ter hand voor deze overdrachtsvergadering. 
Zij geeft aan dat de Dhr.  op cursus is en Mw.  en dhr.  ook 
voor deze vergadering zijn uitgenodigd maar dat beide later bij het afscheidsetentje van de 
vertrekkende RAR-leden zullen aanschuiven. Daarnaast heet de voorzitter de directeur van 
Sport en Cultuur, mw. Van Bockxmeer, van harte welkom die speciaal voor deze 
overdrachtsvergadering is uitgenodigd. De voorzitter ziet nog een aantal nieuwe gezichten en 
stelt voor direct met agendapunt 2 te beginnen. 
De heer  geeft aan dat dit geen officiële RAR vergadering is. De reden daarvan is dat: 
er 4 leden per 1 juli afgetreden zijn en dat ook mevrouw  als onafhankelijk voorzitter per 
1 juli afgetreden is. De heer  stelt dat dit dus een informele bijeenkomst is 
overeenkomstig de berichten van de heer  (zie bijlage bij verslag) 
 
2. Voorstelronde 
De voorzitter stelt voor om een voorstelrondje te houden zodat iedereen kennis met elkaar kan 
maken en weet wie in welke hoedanigheid aan tafel zit. 
Na het voorstelrondje geeft de voorzitter aan dat er voor het gebied 2 nu geen 
Barvertegenwoordiging is maar dat met de directeur S&C is kortgesloten om voor gebied 2 
een tussentijdse verkiezing te houden. Dit wordt door de heer  bevestigd. Voor gebied 2 
zal in het najaar een verkiezing worden uitgeschreven. 
 
De voorzitter vraagt of er ook al zicht is op een nieuwe voorzitter van de RAR. Hierop geeft de 
heer  aan dat S&C enkele kandidaten op het oog heeft maar zij deze kandidaten nog 
moet polsen. 
De heer  geeft aan dat S&C na 1 juli jl volgens het reglement acht weken de tijd heeft 
om een met een onafhankelijke voorzitter te komen. Hij wenst  veel succes toe. 
Mocht S&C niet op tijd met een onafhankelijke voorzitter komen dat kiezen de leden van de 
RAR een voorzitter uit hun midden. 
 
Geconstateerd wordt dat vrijwilligers niet meer staan te dringen (beperkt zich niet tot het 
recreatieoord). Mw. Van Bockxmeer vraagt wat S&C zou kunnen doen voor de werving van 
nieuwe kandidaten voor de RAR. De heer  geeft aan dat dit overeenkomt met de 
algemene tendens. De mensen zijn op alle vlakken niet meer zo betrokken als vroeger en 
komen enkel consumeren. De heer Noffki herkent dit en geeft aan dat er wel achteraf wordt 
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geklaagd. Misschien is het een optie om voor de RAR aan te geven dat deelname ook voor 
een kortere periode mogelijk is (bijvoorbeeld 1 a 2 jaar). 
 
Naar aanleiding van de vraag van de heer  geeft mw. Van Bockxmeer aan waarom zij 
vandaag als gast aanwezig is. Mw. van Bockxmeer geeft aan dat zij direct na haar aanstelling 
ook al een bezoek heeft gebracht aan het recreatieoord. Zij vervolgt dat zij van kamperen 
houdt, de duinen en de kust. Het recreatieoord ligt een mooi gebied waar velen veel zorg en 
aandacht schenken aan hun huisje en dat de camping ook een mooie mix kent van vaste en 
dagrecreanten. Zij geeft aan dat het exploiteren van het recreatieoord geen gebruikelijke taak 
is voor de gemeente, maar dat dit een politieke keuze is. Zij ziet in deze exploitatie zowel de 
potentie als de uitdaging. Daarnaast ziet zij de RAR, als vertegenwoordigers van de 
recreanten, een mooie rol weggelegd om met elkaar (RAR-S&C) in gesprek te gaan. 
 
3. Overdracht zittende RAR-leden 
De voorzitter geeft de vertrekkende RAR-leden het woord om aan te geven wat zij de nieuwe 
leden mee willen geven. De heer  vult aan dat dat ook de zaken mogen zijn die 
bereikt zijn. 
De heer  wil de nieuwe leden, maar ook de herkozen leden enkele punten mee geven: 
- zorg dat er bij elk stuk een goede communicatie zit richting de recreanten;  
- dat de vergroening op het recreatieoord goed is ingezet (z.a. heggen, wilde roos) en hij 

spreekt de hoopt uit dat dit zo blijft (hij verwijst nog even naar de tegelbank waar goed ge-
bruik van wordt gemaakt); 

- zijn droom dat door middel van een overkapping van de parkeerplaats zonne-energie op te 
wekken is een droom gebleven; 

- hij is blij met het verbeterplan voor de parkeren (parkeerplan); 
- is trots op het resultaat dat behaald is met betrekking tot de huurovereenkomst (recreatie-

oord) en de geboden mogelijkheid tot inwinnen van advies van een advocaat; 
- hij blijft kansen en mogelijkheden zien in de samenwerking S&C-RAR; 
- is trots dat het MOP inclusief werkplan van de grond is en spreekt de hoop uit dat dit tijdig 

voor volgend jaar wordt besproken;  
- en de laatste is voor S&C: het is mooi dat de RAR betrokken is maar houdt ons ook betrok-

ken. 
De heer  geeft aan dat hij met veel plezier de afgelopen 7 jaren heeft bijgedragen en 
mogen bijdragen en hoopt dat de samenwerking goed mag blijven gaan. 
De heer  dankt de RAR-leden voor de samenwerking in de afgelopen jaren en dankt 
de voorzitter en spreekt zijn waardering uit voor de wijze zoals zij haar rol als voorzitter heeft 
vervult. Zie bijlage voor de volledige speech van de heer . 
Mevrouw  kijkt terug op een roerige periode waarin veel is bereikt. Ze geeft aan dat de 
positie recreatieoord in de gemeentelijke organisatie nu een vast agendapunt is voor de Jaar-
vergaderingen. Ze geeft aan dat wat haar betreft het een aanbeveling zou zijn om het recrea-
tieoord in een eigenrechtspersoon onder te brengen, maar dat aan dat zolang het onder de 
hoede van de gemeente het betaalbaar en vertrouwd blijft. Ze wenst allen veel sterkte en wijs-
heid toe voor de komende periode. 
De heer  sluit af door de voorzitter namens de RAR-leden te bedanken voor haar inzet 
als voorzitter. Hij geeft aan dat ze zich enorm heeft ingespannen voor de recreanten waarvoor 
nogmaals dank en overhandigd mw.  een klein presentje. 
 
4. Milieupark 
De voorzitter wil de notitie aangaande het milieustation van het Recreatieoord informeel ter 
sprake brengen. De heer  reageert hierop. Hij stelt dat hij hierop tegen is omdat dit 
een overdrachtsvergadering is en dat het stuk daarom formeel niet behandeld kan worden. 
Mw. van Bockxmeer doet het voorstel om het stuk informeel te bespreken en dit moment 
gebruiken om de notitie aan te scherpen. Misschien kunnen de vertrekkende leden nog een 
bijdrage leveren zodat er op een later moment een betere afweging gemaakt kan worden. 
Na een stevige discussie geeft de heer  op verzoek een toelichting op het voorliggende 
stuk. Na een diversiteit aan mogelijkheden en tips vat mw. van Bockxmeer samen dat de 
strekking is om het milieustation zoveel mogelijk te behouden en de mogelijkheid te 
onderzoeken of hier met camera’s kan worden gewerkt. De heer  geeft aan dat er 
naast de communicatie richting de recreanten ook een financiële paragraaf aan deze notitie 
hangt. De heer  stelt dat met name deze financiële paragraaf een “ambtelijke 
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enkelband” is voor het management. Het waarmaken van verwachtingen valt binnen de 
gemeentelijke organisatie niet mee, er zijn binnen de context van beheer verschillende 
belangen tussen Stadsontwikkeling, Stadsbeheer en S&C. 
De voorzitter sluit de discussie af door aan S&C te vragen om dit vraagstuk met een 
aangepaste notitie eind juli opnieuw te agenderen voor behandeling in de RAR. 
 

5. Concept verslag van de vorige vergadering. 
Het verslag van de overlegvergadering, gehouden op 1 juni 2017 wordt per mail aan de 
vertrekkend voorzitter aangeboden met verzoek deze te ondertekenen. 
 
6. Aktielijst: 
Aktielijst wordt doorgeschoven naar volgend overleg. 
 
7. Datum volgende overleg en vergaderfrequentie: 
De datum voor het volgende overleg zal na een geplande bespreking van de RAR-leden wor-
den doorgegeven aan S&C. 
 
7. Rondvraag en sluiting 
Mw. Van Bockxmeer geeft aan dat de aanstellingsbrieven voor de RAR-leden getekend zijn. 
Zij bedankt de vertrekkend voorzitter voor haar inzet. Ze spreekt uit dat het jammer is dat som-
mige termijnen star zijn en dat het een hele opgave zal zijn om een passende vervanger te 
vinden. Ze spreekt lof uit voor de inzet van de RAR-leden voor hun inzet in tijd, wijsheid, stu-
ring, belangenafwegingen en inzet met hart en ziel en overtuiging. Er worden stapjes gezet 
maar de ambtelijke molen heeft beperkingen. 
Ze vervolgt dat er in de exploitatie afwegingen zijn, zoals bijvoorbeeld de bereikbaarheid van 
het recreatieoord en benadrukt de kleinschaligheid en dat met de –beperkte- bijbehorende 
voorzieningen het een hele opgave is. 
De heer  sluit af dat hij dankbaar is dat hij zijn verhaal mocht doen. 

 
 

(gast voorzitter Recreanten Adviesraad) 
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Aanwezig 

 

Leden van de Raad 

  lid RAR 

Dhr. H.P.E.  Hooftman  lid RAR 

Dhr. R. Noffki    lid RAR 

Dhr. M.S. Cronenberg  lid RAR 

 

SenC  

  

  

 

gast: - 

 

afwezig met kennisgeving:  

  

 

 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering en stelt, met aanvullende punten uit de mails van de RAR-
leden voor punt 3, de agenda vast. Dhr  wordt aangewezen als notulist. Hij geeft aan 
zijn best te doen een zo zorgvuldig mogelijke verslaglegging te doen. 
 
2. Mededelingen van de gekozen leden: 
De RAR deelt mede dat zij Dhr Hooftman als tijdelijk voorzitter hebben gekozen. Daarnaast is 
Dhr. Noffki benoemd als eerste penningmeester. 
 

Mededelingen van S&C: stavaza zenderpakket TV en Radio 
De heer  deelt mede dat de glasvezel kabel van  inmiddels ingegraven ligt en in 
werking is. Er is zeker nog de nodige fine tuning nodig aan de software kant maar grosse 
mode functioneert de verbinding goed. 
 
De heer Hooftman vraagt waarom het bijkopen van een Fox betaalzender niet mogelijk is. 
Hierop wordt uitgelegd dat S&C zijn eigen uitzender is over het interne kabelnetwerk. Dit 
betekend dat de betaalzender niet individueel maar collectief ingekocht zou moeten worden. 
Wanneer dit breed gewenst wordt kan hier naar gekeken worden, aanvullende kosten zullen 
dan jaarlijks verrekend worden op de (eind)factuur van alle recreanten. 
 
Dhr Cronenberg vraagt waarom het installeren van zijn ip camera niet mogelijk is. Hierop 
wordt uitgelegd dat dit is omdat deze IP camera zijn eigen IP en Mac adres nodig heeft. Het 
systeem laat dit niet toe, ook in dit geval omdat S&C in feite zijn eigen uitzender is en IP 
adressen in dat geval per individuele apparaat met de hand vastgelegd zouden moeten 
worden. 
 
Dhr  geeft aan dat in een eerder stadium is toegezegd om WDR 3 te vervangen voor 
WDR 4 als signaal. Nu blijkt dat dit een digitaal signaal betreft en dus niet via de analoge radio 
uitgang op de wcd. Dhr  legt uit dat er slechts beperkt ruimte is voor analoge 
radiosignalen en daarom slechts een beperkt analoog pakket beschikbaar is. Hij zegt toe te 
laten onderzoeken wat de bijkomende kosten zullen zijn voor het toevoegen van WDR 4 aan 
het analoge pakket. Daarnaast geeft hij aan dat het doorlussen van het geluid van de TV naar 
een stereo ook een oplossing zou kunnen zijn. Dhr  geeft aan dat liever niet de tv aan 
heeft om naar de radio te luisteren. 
 
Dhr Noffki vraagt of het klopt dat recreanten gratis de Thomson box krijgen. Dhr  geeft 
aan dat dit niet het geval is, wel is het mogelijk er één te lenen bij de receptie om te proberen 
en te kijken of dit in deze individuele gevallen uitkomst biedt. 
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Dhr Noffki vraagt of het mogelijk is een inventarisatie te maken over de wensen qua 
zenderpakket. Dhr  geeft aan dat dit prima zou passen bij de rol van de RAR maar dat bij 
zoveel mensen evenzoveel wensen verwacht mogen worden. 
 
Dhr Noffki vraagt of hij, omdat hij nu minder analoge zenders ontvangt ook minder mag 
betalen. Dhr  antwoordt dat dit niet mag omdat hij nu ook veel meer zenders digitaal 
ontvangt. Het is zelfs zo dat recreanten zonder televisie betalen voor de aansluiting. 
 
Dhr Hooftman geeft aan dat dan ook gelijk het antwoord is op de vraag van dhr. . Dhr 

 geeft aan dat in verband met de vakantieperiode een formeel antwoord aan dhr. 
 nog even op zich laat wachten. Dhr.  geeft aan dat dit waarschijnlijk een 

persoonlijke vraag van dhr.  betreft en niet een vraag gesteld namens de RAR. 
 
Dhr Noffki vraagt of het in de toekomst niet handig zou zijn als een RAR lid meeloopt in de 
uitrol en communicatie van zo een ingrijpend project dat alle recreanten aangaat. Dhr. 

 geeft hierop aan dat dit in het verleden bij een ander project is voorgesteld maar 
afgewezen. Dhr.  antwoordt dit een welkom voorstel te vinden en hier in de 
toekomst ruimte voor te willen bieden daar waar dit door beide partijen gewenst wordt geacht. 
 

Mededelingen van S&C: positie recreatieoord in de gemeentelijke organisatie 
Dhr.  geeft aan dat hier niets nieuws over te melden is. 
 
Dhr. Hooftman geeft aan graag voor de aanstaande gemeenteraadsverkiezingen een nieuwe 
huuroverkomst, vergelijkbaar met het recreatieoord, gerealiseerd te willen hebben. Dhr. Noffki 
vult aan dat dit toch mogelijk zou moeten zijn. Dhr.  geeft aan de wens te begrijpen maar 
hier niet in tegemoet te kunnen komen. Dhr.  geeft daarbij aan dat dit al duidelijk 
besproken is en dat de reden bekend is. Daarnaast geeft hij aan dat dit wellicht niet helemaal 
helder gecommuniceerd is. 
 
3. Ingekomen brieven en/of mails 
Er zijn geen ingekomen brieven en/of mails te bespreken. 
 
4. Milieupark 
Dhr.  geeft aan dat tijdens de eerdere informele bijeenkomst een voorstel informeel is 
besproken en niet inhoudelijk is behandeld. De conclusie en het advies van de RAR is dat het 
milieustation zo moet blijven als het is en bewaakt moet worden door middel van camera 
toezicht. Daarnaast adviseert de RAR om wel chemisch afval in te zamelen. De kosten van het 
inzetten van daartoe geëquipeerd personeel als mede het op orde brengen van het terrein om 
aan alle vergunning eisen hiervoor te voldoen zullen dan doorberekend moeten worden aan de 
recreanten. Dhr Noffki vult aan dat de RAR uit rondvraag heeft begrepen dat de kosten voor 
camera toezicht ca. € 500 zouden zijn. 
Dhr  geeft aan dat de manier waarop bijvoorbeeld bij vergelijkbare parken afval wordt 
ingezameld ook een goed passende manier hiervoor kan zijn. Daarnaast geeft hij aan dat het 
voorstel betreffende chemisch afval verder bestudeerd zal moeten worden. De RAR geeft 
daarop nogmaals aan dat extra kosten gewoon doorbelast moeten worden aan de recreanten 
en excessen beteugeld zouden kunnen worden door het invoeren van cameratoezicht. Om goed 
met de recreanten te communiceren wordt het dringende advies gegeven een 
kabelkrantsysteem opnieuw in te voeren. 
 
 
5. Verkiezingen gebied 2 
Dhr Hooftman geeft aan graag verkiezingen voor het vacante gebied in september 
georganiseerd te zien. Dhr.  geeft aan dit graag te organiseren en spoort de leden van de 
RAR aan bekenden uit gebied 2 hiervoor uit te nodigen en te vragen zich kandidaat te stellen. 
 
 
6. Aktielijst 
Dhr.  geeft aan de oude en nieuwe aktielijst samengevoegd te hebben en dubbellingen 
eruit te hebben gehaald. Dhr.  geeft aan de nieuwe lijst goed te vinden wel ontbreekt 
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naar zijn inzicht het kopje onderhoud terreinen waarbij hij aangeeft drie personeelsleden 
hiervoor te weinig te vinden. Dhr. Noffki stelt voor het onderhoud buitenruimte als vast punt in 
de aktielijst op te nemen om zodoende dit waar nodig te behandelen. Dhr.  stelt voor om 
de asbest verwijdering als actiepunt van de lijst te halen omdat dit een verantwoordelijkheid 
van de individuele recreant is, de RAR gaat hiermee akkoord. 
 
Dhr. Hooftman wil graag het invoeren van een nieuwe huurovereenkomst voor de recreanten 
van de camping op nemen als actiepunt op de lijst. Dhr.  geeft aan dat dit zeker 
opgenomen moet worden maar dat nog even afgewacht wordt wat het definitieve 
bestemmingsplan aan mogelijkheden zal bieden, bijvoorbeeld de mogelijkheid tot het 
neerzetten van veranda’s. 
 
Dhr.  geeft aan dat het (chemisch) bestrijden van het Japanse knoopkruid op 
grondgebied van Delfland per direct verboden is. Hierop is Delfland direct op zijn 
verantwoordelijkheden als eigenaar van het gebied aangesproken en gevraagd met een 
definitief plan van aanpak te komen. Op eigen grond wordt nog wel gebruik gemaakt van 
chemische bestrijdingsmiddelen. 
 
Dhr.  vraagt naar de stand van zaken betreffende de reiniging en inspectie van het 
rioolstelsel. Dhr  geeft aan dat het ontvangen Excel bestand met de rapportage nog voor 
verbetering vatbaar is. Hieruit zal de nodige managementinformatie gedestilleerd moeten 
worden om dat een voor de leek begrijpelijk beeld te komen. Dit rapport kan hopelijk in de 
RAR vergadering van september besproken worden. Mocht dit langer duren dan wordt de 
RAR hier vanzelfsprekend over geïnformeerd. 
 
7. Eigen agenda RAR. 
Hierna wordt de op 27 juli ingediende agenda van de RAR puntsgewijs doorgenomen. S&C 
vraagt de RAR dit in het vervolg ruim van te voren aan te geven zodat zij de tijd heeft zich voor 
te bereiden en daar waar nodig informatie in te winnen. De RAR geeft aan zich hierin te 
kunnen vinden. 
 
Allereerst worden de openstaande punten aangegeven door dhr.  doorgenomen. Dhr. 

 geeft aan dat er een vergelijking tussen alle aanwezige (recreanten) verenigingen moet 
komen. Over de erfpacht constructie voor de Keet van kampeervereniging Tasman waar 
steeds over wordt gesproken is in de archieven niets te vinden. Dit geeft de vrijheid om in 
onderling overleg tot een in de huidige tijd passende overeenstemming te komen. 
Dhr. Hooftman stelt voor om de Tasman niets in rekening te brengen. Dhr  reageert 
hierop door te stellen dat de verenigingen tenminste de energiekosten vanuit de exploitatie 
zouden moeten dekken. Dhr.  stelt voor om medio september met een voorstel 
hieromtrent te komen. 
 
De RAR geeft aan om handhaving graag als vast punt op de agenda te willen zetten. In deze 
vergadering wordt als voorbeeld het “nieuwe gevaar” van Hoover boards aangehaald. Mede 
vanwege het zittende gebruik hiervan worden deze snel over het hoofd gezien. Dhr.  
geeft aan hierin vooral een moreel appel op de eigen verantwoordelijkheid en fatsoen te willen 
doen en zegt toe hier aandacht aan te zullen besteden in de volgende campingstof. Daarnaast 
geeft dhr.  aan dat regelgeving mee zal lopen met de te ontwikkelen camping aanpak. 
 
Dhr.  geeft aan dat de gemiddelde recreant maar doet en laat waar hij/ zij zelf zin in 
heeft en zich nergens wat van aan trekt. Er zou hierom meer aandacht aan handhaving 
moeten worden besteed dan nu het geval is. 
 
Dhr.  geeft aan dat WDR 4 als digitale radiozender beschikbaar is. Wanneer dit als 
analoge zender wordt gewenst vanuit de RAR dan vraagt hij graag advies welke zender 
daarvoor ingeruild mag worden. Ook zegt hij toe eventuele kosten voor het toevoegen van 
deze zender en dus het aanschaffen van een extra module in het zendersysteem uit te zoeken 
en te delen met de RAR. Dhr  legt uit dat het niet mogelijk om sportzender FOX 
individueel bij te kopen. Mocht de behoefte er zijn dan kan dit wel collectief ingekocht worden. 
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Dit betekent een geschat kostenplaatje van € 7,50 (abonnementskosten) x 110 (aansluitingen) 
per maand. Deze kosten zullen dan aan de recreanten moeten worden doorbelast. 
 
Dhr.  geeft aan dat er een nieuwe onafhankelijke voorzitter is gevonden. En dat hij 
wanneer alle formaliteiten zijn afgerond zijn naam bekend zal maken. Dhr.  geeft aan 
dat deze man wanneer hij ambtenaar in dienst van de gemeente Rotterdam is geen voorzitter 
zal worden. Dhr Hooftman reageert daarop dat een oud ambtenaar of ambtenaar in dienst van 
een andere gemeente wat hem betreft wel zou kunnen. Dhr  geeft aan een voldongen 
feit niet te accepteren en eist inspraak in de procedure en keuze.  
 
Dhr. Hooftman geeft aan dat de bouwhekken rondom het gebouw “De Stal” er niet uitzien 
maar toont wel begrip en waardering voor het neerzetten hiervan. Dhr.  geeft een 
weergave van de huidige stand van zaken omtrent het gebouw. Hieruit blijkt dat de kosten 
voor renovatie te hoog zijn en dat wordt ingezet op het slopen van dit pand. Sloop zal buiten 
het recreatieseizoen plaats moeten hebben maar hieraan voorafgaand is minimaal een jaar 
flora en fauna onderzoek vereist. Het “tuindershuis” zal naar verwachting deze winter gesloopt 
worden. 
 
Dhr. Hooftman geeft aan dat de doeltjes door S&C zijn verwijderd, dhr.  geeft aan dit 
te hebben laten doen in verband met de veiligheid. Ook is de valondergrond bij de speeltuinen 
oude kamp en camping uitgegraven en opgevuld met nieuw speelzand. Dhr.  vraagt 
waarom dit nu is gedaan en of er rapportages / een aantoonbare grondslag is dit op dit 
moment in uitvoering te geven. Dhr  geeft aan dat is gebleken dat de ondergrond niet 
voldeed aan de daarvoor geldende wettelijke eisen. Het eerder aangebrachte speelzand was 
verwaaid en diende direct opgevuld te worden mede n.a.v. een tweetal incidenten. Dhr. 

 meent dat de aanwezige glijbaan een geschenk is geweest van een recreant en vraagt of 
er een rapport is dat aangeeft dat de speeltuin(en) onveilig zijn. Dhr. Noffki vraagt of er actie is 
ondernomen in verband met de veiligheid en niet via een circuit achteraf en puur alleen vanuit 
de gemeente. Dhr  geeft aan dat er gehandeld is puur vanuit veiligheidsoverwegingen. 
Voor de camping is nu wederom gekozen voor speelzand omdat voor de camping nog 
gekeken wordt naar de locatie van de speeltuin op de langere termijn. 
 
Dhr.  geeft aan het schandalig te vinden dat dit is aangepakt terwijl de speeltuin in zijn 
ogen wellicht nog verplaatst kon worden. S&C trekt zijn eigen plan en doet gewoon. Het kan 
volgens hem niet zo zijn dit toch zo gedaan wordt. Dhr.  geeft daarop aan dat hij 
gemeend heeft de ondergrond veilig te moeten maken in plaats van het hele seizoen de 
speeltuin te sluiten. Dhr  wil graag de rapportage over de speeltuinen inzien. 
 
Dhr. Noffki geeft aan dat de RAR zich vaak politieagent voelt. Zo is op het gebied van 
parkeren veel te zeggen waaronder dat de RAR vindt dat kenteken registratie op 
recreatieadres plaats zou moeten vinden. Dhr.  wil graag toelichten hoe de installatie 
van de slagbomen tot stand is gekomen. Dhr Noffki geeft daarop aan dat de RAR zich naar 
zijn mening beter op de toekomst en constateringen van nu kan richten. Dhr.  reageert 
hierop boos met de woorden dat er niet naar hem geluisterd wordt en stapt vervolgens op met 
de mededeling zich te zullen beraden op zijn positie als RAR lid.  
 
Dhr Noffki geeft aan dat het volgens de RAR zo zou moeten zijn dat duidelijk is aangegeven 
welke voertuigen waar mogen staan, dat alleen houders van een invalideplaats recht hebben 
op een vaste plaats, en dat er geen uitzonderingen meer gemaakt mogen worden. Daarnaast 
vindt de RAR dat er betaald wordt voor een pas en niet voor een parkeerplaats en dat alle 
bijzondere plaatsen verwijderd moeten worden. Dhr.  geeft aan om binnen het bereik van 
de eerder positief geadviseerde parkeernotitie de bezetting van de mindervalide plaatsen goed 
te monitoren en zo nodig aan te vullen c.q. uit te breiden. Dhr. Hooftman adviseert een 
efficiënte tekening te maken en daarbij goed te kijken naar de breedte van de parkeerplaatsen. 
 
Dhr. Hooftman vraagt wat de taken van de bewaking zijn en wat zij wel en niet mogen, daarbij 
vraagt hij waarom er met twee man op een golfkar wordt gereden. Dhr.  geeft aan 
de casus waaraan de heer Hooftman refereert niet te kennen en zich hierin te moeten 
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verdiepen. Wat er precies wel en niet tot de taken behoort, is uitvoerig beschreven in de 
werkinstructie voor de bewaking. Hierin kan eventueel inzicht worden verschaft. 
 
Dhr. Hooftman stelt dat het wellicht beter zou zijn wanneer de bewaking zijn rondes per fiets 
doet. Daarnaast vraagt hij aandacht voor het door recreanten verwijderen en ontvreemden van 
de witte palen op de camping waardoor recreanten nu de auto in het paadje gaan parkeren. 
Dhr.  zegt toe dit op de radar bij de bewaking te zetten en strenger toe te zien op het 
“illegaal” parkeren op de camping. 
 
Dhr. Hooftman vraag naar de plannen met de ‘kinderboerderij’ omdat hierover verschillende 
verhalen de ronde doen. Dhr.  geeft aan dat de kinderboerderij binnen wet en 
regelgeving zal moeten gaan vallen en dat er onderzoek loopt naar eventuele kosten om dit te 
realiseren. Hierna zal er een besluit worden genomen over het al dan niet voortzetten van het 
houden van dieren. 
 
Dhr Hooftman doet navraag naar de huisvesting van een collega van S&C op de camping en 
vraagt zich af of hiervoor betaald wordt. Dhr  geeft aan hier geen uitspraken over te doen 
daar dit betrekking heeft op de persoonlijke gegevens van een collega. 
 
Dhr. Hooftman doet navraag naar de overlast gevende kiezels welke zijn aangebracht rondom 
het recreatiegebouw. Dhr.  geeft aan hier eerder al navraag naar te hebben gedaan 
en dat dit behoort tot de architectuur van het gebouw. Er is geen toestemming verleend hier 
aanpassingen in te doen. Op aandringen van dhr. Hooftman geeft hij aan hier nogmaals 
achteraan te gaan. 
 
De RAR vraagt of het mogelijk is de kabelkrant terug in te voeren. Dhr.  geeft aan dat er 
reeds een kanaal is vrijgehouden om dit in te voeren en er zeker naar deze mogelijkheid wordt 
gekeken en dat het om budgettaire redenen op dit moment nog niet geïmplementeerd is. 
 
De RAR doet navraag naar de aanpak van onderverhuur van huisjes en caravans. Dhr. 

 geeft aan dat op iedere melding hiervan gereageerd wordt en betreffende recreanten 
aangesproken en zo nodig ook aangeslagen worden hiervoor. 
 
Dhr. Hooftman geeft aan in een eerder stadium een aantal verbeterpunten voor de 
winterwacht aan dhr.  te hebben gestuurd. Dhr.  vraagt deze aan hem door te 
sturen zodat deze in de volgende vergadering behandeld kunnen worden. 
 
Dhr. Noffki geeft aan een datum voor een volgend overleg onder voorbehoud wil plannen in 
verband met de situatie met dhr. . Dhr.  stelt voor om als voorlopige datum 16 
september om 10:00 uur in te plannen. 
 
Tot slot spreekt de RAR zijn zorgen uit over de ontstane situatie met dhr.  en de 
eventueel daarmee samenhangende toekomst van deze RAR 
 
 
 
Vastgesteld in de vergadering van 16 september 2017 
 
 
 
 
 
Dhr H.P.E. Hooftman 

(voorzitter Recreanten Adviesraad, wnd.) 
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Aanwezig 
 
leden van de Raad 
 
Dhr. R. Noffki    lid RAR 
Dhr. W.A. Noorloos  lid RAR 
H.P.E.  Hooftman                lid RAR   
 
SenC  

   
   

 
gast: - 
 
afwezig met kennisgeving:  
Dhr. M.S. Cronenberg lid RAR  

   
   

 

 

1. Opening en vaststelling agenda 

De heer Hoofdman opent de vergadering met het doornemen van de afwezigen, Dhr.  

, dhr. Cronenberg is verhinderd vanwege werkzaamheden 

elders en 

. De agenda wordt niet gewijzigd. 

 

2. Mededelingen: 

van de gekozen leden:  

De vertegenwoordigers van de gebieden geven aan dat er geen mededelingen zijn.  

 

van SenC zijde: 

• Bezoek wethouder Kasmi:  geeft aan dat de wethouder het bezoek en gesprek 

met de RAR als erg prettig heeft ervaren. 

• Doorkijk winterwerk: 

o Hekwerk: Op diverse locatie zal oud hekwerk worden vervangen en ontbre-

kend hekwerk, met name achter de kavels gelegen aan de tweede passanten-

straat worden aangesloten op het bestaande hekwerk. Doelstelling is om voor 

het einde van het jaar een gesloten geheel te hebben rondom het recreatie-

oord en camping. 

o Parkeerplaatsen: Belijning zal worden aangebracht en bebording wordt aan-

gepast. Mindervalideplaatsen zullen duidelijk worden aangemerkt met borden. 

o Website: S&C zal inzetten op een duidelijkere en beter toegankelijke website 

waarop alle basisinformatie terug te vinden is. 

o Bestrating: Het straatwerk rondom het sportveld wordt gerenoveerd. De be-

staande klinkers worden zoveel mogelijk schoongemaakt. 

• Onderhoud buitenruimte: De heer  geeft een toelichting op de diverse werk-

zaamheden zoals kap en snoei waarbij advies van de bomenwacht leidend is, schoon-

maak en kleine herstelwerkzaamheden en het vegen van het recreatieoord en cam-

ping. 

• Positie recreatieoord in de gemeentelijke organisatie: De heer  geeft aan dat er 

op dit moment geen nieuws te melden is, mogelijk blijft het recreatieoord nog wat lan-

gere tijd onder S&C vallen. Het komende jaar zal hier meer duidelijkheid over komen. 

 

3. Ingekomen brieven en/of mails 

De heer Hooftman geeft aan dat de RAR met enige regelmaat van individuele recreanten 

brieven ontvangt. De RAR zal deze wanneer dit kan zelfstandig beantwoorden. 
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4. Rioolaanpak 

De heer Hooftman geeft de reactie van S&C te betreuren en vraagt of er nog eens naar 

gekeken kan worden. Er staat hier en daar een kolk beschrijving, zijn vraag is om goed te 

onderzoeken of er in plaats hiervan iets aan het profiel van de bestrating kan worden gedaan 

zodat het plaatsen van een kolk niet nodig is. S&C zal dit meenemen in de uitvoering, welke 

nog wel even op zich zal laten wachten omdat voor het gehele project een 

aanbestedingsprocedure loopt. 

 

5. Winterwachtregeling 

De heer Hooftman geeft aan de vrezen dat met het opnemen van een maximum van twee jaar 

de winterwacht om zeep wordt geholpen. S&C stelt dat de regel is opgenomen om 

permanente bewoning tegen te gaan. De aanwezige RAR leden begrijpen dit standpunt. 

Tegelijkertijd weten de aanwezige RAR leden ook niet snel een goed alternatief en willen dit 

nog intern bespreken. De RAR komt met een advies op de winterwacht notitie. 

 

6. Concept verslag van de overlegvergadering, gehouden op 17 maart 2018 

De heer Noffki geeft aan bij de rondvraag zijn vraag over schoonmaken sloot bij de botter, en 

antwoord op vraag verkoop van het recreatieoord te missen. De heer  zal deze 

toevoegen en het verslag opnieuw ter goedkeuring aanbieden. 

 

7. Bestemmingsplan 

De heer  geeft aan dat er bezwaar is aangetekend betreffende tuinderswoningen. Er 

vindt veel overleg plaats met voorwaarden en uitvoering en wat dit voor het recreatieoord 

betekend. Agendapunt nemen we mee naar de volgende vergadering. 

 

8. Agenda RAR  

Worden door de verschillende vertegenwoordigers ingebracht: 

• Parkeren: 
o Voor de magneetkaart is soms borg betaald. S&C geeft aan dat hier-

voor inmiddels een proces is ingericht. Recreanten die menen nog 
borg te goed te hebben kunnen zich melden bij de receptie. 

o Na een korte terugblik op de invoering van de kentekenregistratie 
wordt geconcludeerd dat dit systeem het eind goed is gaan bevallen. 
Inmiddels draait dit volledig naar wens. 

• Toegang tot het terrein: Er wordt een korte discussie gevoerd over de (mis-
bruik van) de toegang tot het terrein met voertuigen, er is met name ergernis 
over klusbusjes die veelvuldig blijven staan. 

• Huisvuil: De afvalverwerking heeft dit seizoen behoorlijk wat stof doen op-
waaien. Inmiddels is dit onder controle echter geeft S & C aan dat met name 
het foutief aanbieden van afval (lees het dumpen van puin) door recreanten 
een enorme stijging in kosten met zich mee zal brengen. De RAR stelt dat het 
des te belangrijker is om hier goed en duidelijk over te communiceren. 

• EHBO Post: S&C geeft aan in samenwerking met een aantal recreanten een 
EHBO-voorziening op te zetten. Dit wordt vanuit service oogpunt begeleid. 

• Asbestverdachte daken: Naar verluidt is het recreanteninitiatief gestopt van-
wege persoonlijke omstandigheden. Mogelijk wordt dit door anderen opnieuw 
opgepakt. 

• Dierenweide: S&C geeft aan dat t.z.t. overwogen zal worden of het zinvol is 
hier aan vast te houden.  

• Snackbar: gevraagd wordt te letten op de gehanteerde openingstijden. S&C 
geeft aan dat er contractuele minimale openingstijden zijn vastgelegd waarvan 
in overleg met de beheerder kan worden afgeweken. 

• Reparatie recreatieobject: S&C legt de gangbare procedure uit die recreanten 
kunnen volgen om hun (ver)bouw voornemen met de beheerder te bespreken, 



Verslag Recreanten Adviesraad, dd. 30 oktober 2018 

 

 

3 van 3 

 

30102018 verslag overlegvergadering RAR (30 oktober 2018) 

ook komt hierbij kort de mogelijkheid van het aanvragen van een omgevings-
vergunning ter sprake. Informatie en formulieren zullen online beschikbaar 
worden gesteld. 

• Voorwaarden internet, algemene voorwaarden. S&C stelt dat er bij invoering 
geen algemene voorwaarden voor handen waren die beschreven hoe en on-
der welke voorwaarden recreanten konden opzeggen. Vraag van S&C aan de 
RAR is om een advies hierover op te stellen. 

• Brief belastingen: Dhr. van Noorloos geeft aan dat hij graag zijn post op het 
recreatieoord laat bezorgen, S&C stelt dat dit geen probleem is. 

• Camping Drempels te hoog: Vele recreanten vinden de drempels te hoog. 
S&C zal onderzoeken welke drempels dit betreft en waar zij dit noodzakelijk 
acht maatregelen treffen.  

• Aanbrengen belijning tennisveld? S&C zal zich beraden over een leuke invul-
ling van dit stuk op de camping, mogelijk wordt inderdaad belijning aange-
bracht. 

• Sloop: De stand van zaken is dat er aanvullende maatregelen moeten worden 
getroffen voordat tot slopen van Kaapweg 103 en 115 kan worden overge-
gaan. Zo moet er alternatieve huisvesting voor o.a. de vleermuis en huismus 
worden gevonden. 

• Vervallen recronvoorwaarden en huurcontract zoals recreatieoord: Gevraagd 
wordt om voor de camping de recronvoorwaarden te laten vallen en een huur-
overeenkomst met bijbehorende voorwaarden soortgelijk aan het recreatie-
oord op te stellen. Zo kan de kavel prijs worden herzien en een oneerlijke ver-
deling van grond in verhouding tot de prijs ongedaan worden gemaakt. S&C 
geeft vast te houden aan de huidige huurovereenkomst, de recronvoorwaar-
den blijven van toepassing. 

• Regelgeving camping: De RAR zoekt nadrukkelijk de samenwerking met de 
vraagstelling; hoe om te gaan met bouwsels in strijd met regelgeving. Er wordt 
afgesproken een werkgroep te formeren om hierover verder te discussiëren. 

• Seizoen 2019 De RAR verzoekt een minder turbulente start dan in 2018. S&C 

sluit zich hierbij aan en stelt aanvullend deze winter weer een aantal stappen 

richting een professionelere organisatie te willen zetten. 

 

9. Datum volgende overleg en vergaderfrequentie: 

De eerstvolgende vergadering wordt vastgesteld op 5 januari vanaf 14:00 uur. 

 

10. Rondvraag en sluiting 

De heer Noffki vraagt aandacht voor het handhaven op het verbod op werkzaamheden in het 

hoogseizoen. De heer Noffki vraagt om de mogelijkheid in het winterseizoen klusweekenden in 

te voeren, S&C ziet hier op dit moment geen mogelijkheden voor. De heer Hooftman vraagt 

aandacht voor de marketing van de camping, hier liggen veel mogelijkheden. De heer 

 vraagt de RAR om vooraf aan de vergadering wat meet toelichting te geven op de door 

haar ingebrachte agendapunten. Waar mogelijk vraagt hij deze agendapunten te formuleren 

als een advies. 

 

Om ca. 21:00 uur sluit de voorzitter de vergadering. 

 

 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van 5 januari 2019 

 

 

 

 

 

Dhr Hooftman 
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Aanwezig 
 
leden van de Raad 
 
Dhr. R. Noffki    lid RAR  
Dhr. M.S. Cronenberg lid RAR  
H.P.E.  Hooftman                lid RAR  

  lid RAR   
 
SenC  

   
   

 
gast: - 
 
afwezig met kennisgeving:  

   
 

 

1. Opening en vaststelling agenda 

Dhr. Hooftman heeft een aantal punten nagezonden. dhr.  wil graag vuilafvoer 

toevoegen aan de agenda. Met name de communicatie hierover recreanten.  

 

2. Mededelingen: 

van de gekozen leden:  

 

van SenC zijde: 

• Onderhoud buitenruimte: vanuit beheer valt op dat er veel vandalisme op het moment 

heeft plaatsgevonden. 

• Positie recreatieoord in de gemeentelijke organisatie: De heer  geeft aan dat er 

op dit moment geen nieuws te melden is. Dhr  vraagt over de langere termijn 

dat, verzilting en zoetwateropslag een steeds groter probleem kan worden. Dhr.  

vraagt contact op te nemen met Delfland over de lange termijn visie / planning op het 

duingebied inzake het waterbeheer. 

 

2.a. Ingekomen agendapunt vuilafvoer 

Dhr  geeft aan de laatste periode tevreden te zijn over de personele inzet dit draagt bij 

aan een verzorgde aanblik. Dhr.  maakt zich zorgen over de afvalscheiding; Alle 

containers worden volgegooid met groenafval (inclusief aarde en zand) dit zijn extra kosten en 

moeten dus worden door belast. Groen container zit vol en afval verdwijnt uiteindelijk in de 

perscontainers. De RAR stelt voorstel om op woensdag open te gaan maar dan alleen voor 

het groenafval. S&C neemt dit verzoek in beraad. Dhr.  geeft aan dat S&C ook 

overweegt een mogelijkheid te creëren 7 dagen per week groenafval in te zamelen. 

 

Dhr.  stelt voor om meer aan voorlichting te doen wat er nu gebeurt met het 

ingezamelde afval. Wellicht een folder of meenemen in de campingstof. Dhr  voegt 

daaraan toe de communicatie graag te vervroegen in de tijd zodat recreanten op voorhand 

geïnformeerd zijn. Zo wordt veelal voorkomen dat mensen boos reageren omdat zij niet op tijd 

of onvolledig geïnformeerd worden. Bijvoorbeeld al bij het meesturen met de jaarfactuur.  

 

3. Ingekomen brieven en/of mails 

Dhr Cronenberg heeft aangegeven dat de mindervalide plaatsen op P1 allemaal bezet waren 

met Pasen. Dit kwam o.a. omdat er veel auto’s fout stonden geparkeerd. Daarna zijn 

onderborden geplaatst en de heer Cronenberg geeft aan dat het met het onderbord een stuk 
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duidelijker is geworden. Dhr.  geeft aan de hoeveelheid beschikbare plaatsen 

blijvend te monitoren en indien nodig extra plaatsen te kunnen creëren. 

 

Dhr. Hooftman heeft vragen gesteld over het plaatsen van een nieuw hek op de bunker van 

het winkelplein. Dhr  geeft aan deze niet bij S&C in beheer is. Er is nagevraagd wat 

de plannen hiermee zijn. S&C wacht op reactie. 

 

S&C heeft de leden van de RAR gevraagd welke toe te mogen voegen ter vervanging van 

weggevallen zender? Hierop is nog geen bericht ontvangen, S&C wacht nader bericht vanuit 

de RAR af. 

 

Er zijn verder geen ingekomen brieven of mails van recreanten ter behandeling in de 

vergadering aangeboden. 

 

4. Jongerencontainer, stand van zaken 

In aanvulling op de toelichting zoals deze in de agenda staat vraagt dhr. Noffki of het mogelijk 

is budget vrij te maken voor de ondersteuning van de verenigingen. Dhr.  geeft aan 

dat er lopend overleg is met de vereniging om dit te realiseren. Vanuit het beheer staat de 

deur altijd open, er zal wel gezocht worden naar participatie. Jeugd kan altijd langslopen op de 

administratie, zich melden bij de RAR, of via de verenigingen contact zoeken. 

 

Dhr. Hooftman vraagt hierop om de belijning van het volleybalveld in ere te herstellen en daar 

een netje op te hangen. Dhr.  zal dit in orde laten maken. 

 

5. Faciliteiten voor campers 

In aanvulling op de toelichting in de agenda meldt dhr.  dat de camperserviceplaats is 

geplaatst vanuit de wens te voldoen aan de hedendaagse eisen van de camper recreant. 

Campers van buiten moeten hiervoor betalen.  

 

6. Kosten slagbomen (geagendeerd op verzoek van de RAR) 

In aanvulling op de als bijlage aan de agenda toegevoegde correspondentie legt dhr. 

 uit dat ook leveranciers die €3,40 moeten betalen voor toegang. Voor klussers is er 

een extra product parkeren toegevoegd om klussende recreanten tegemoet te komen. De 

kluskaart is € 3.40 voor een dag, € 10 voor een week en € 30 voor een maand. Hierop kunnen 

meerdere kentekens worden geboekt (max 1 per keer door de slagboom). Nog altijd kan er 

dan maar één tegelijk op maar er hoeft niet meer voor ieder apart betaald te worden.  

Dhr. Noffki vraagt naar mogelijkheden om te hard rijden binnen de hekken tegen te gaan. Dhr. 

 geeft aan dat er om deze reden bloembakken rond het sportveld zijn geplaatst. De 

zichtbaarheid van de bakken zal nog worden vergroot door het aanbrengen van reflecterende 

stickers. 

Dhr. Noffki stelt voor om bij uitgifte van een heksleutel een briefje mee te geven met in het kort 

de regels voor rijden en parkeren op het recreatieoord. Dhr.  gaat hiermee aan de 

slag. 

 

Nu er toch over verkeer wordt gesproken geeft dhr. Cronenberg aan dat er op P1 een 

gevaarlijke verkeerssituatie is tussen het einde van het fietspad en het begin van het 

parkeerterrein. Fietsers schieten hier met hoge snelheid P1 op wat tot gevaarlijk situaties leidt. 

De RAR vraagt S&C dit te bespreken met de beheerder/ eigenaar van het fietspad. 

 

7. Tussentijdse verkiezingen gebied 1 

Dhr.  geeft aan dat de oproep om verkiesbaar te stellen is verzonden aan alle 

recreanten in gebied 1, de termijn sluit 25-05-2019. 

 

8. Concept verslag van de overlegvergadering, gehouden op 16 maart 2019 

Er zijn geen opmerkingen bij het conceptverslag en wordt bij deze vastgesteld. 
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9. Aktielijst 

Geen aanpassing 

 

10. Rondvraag, Datum volgende overleg en sluiting 

Dhr  vraagt of het mogelijk is als vaste agendapunten toe te voegen parkeren en vuilaf-

voer? Hiertegen is geen bezwaar. 

 

De heer  stelt voor de om data van komende vergaderingen in een schema te vatten zo-

dat voor een jaar vooruit gepland is. Afgesproken wordt dat dhr. Noffki een voorstel per mail 

rondstuurt. 

 

Dhr.  vraagt om periodiek een RAR vergadering gericht op een meer lange termijn te 

plannen. Hij ziet graag een overleg waarin we meer vooruitlopen dus ook de 5 / 10 jaren ter-

mijn bespreken met elkaar. 

 

Dhr.  geeft een korte toelichting op het sluiten van de dierweide. Belangrijkste argu-

ment voor deze keuze is het dierenwelzijn na het afhaken van de vaste verzorgers van de die-

ren. 

 

Dhr Noffki vraagt of het mogelijk is de nieuwe watermeterputten af te sluiten. Dhr. 

geeft aan hier wel wat beren op de weg te zien en vraagt een advies aan de RAR hoe dit in te 

richten. Met name voor het verschaffen van toegang voor het afsluiten en opstarten. 

 

Dhr Hooftman vraagt naar de stand van zaken bij het petit comité. Dhr  meldt dat er een 

juridisch advies in voorbereiding is waarbij eraan wordt gewerkt het huishoudelijk reglement te 

beperken en overlapping met bestemmingsplan en Recron voorwaarden eruit te halen. Dhr 

 zegt vervolgens toe een nieuwe uitnodiging aan het petit comité op korte termijn te ver-

sturen bij voorkeur in afstemming met de RAR vergaderingen 

 

Dhr. Hooftman snijdt kort het onderwerp parkeren busjes aan. Dhr  meldt o.a. in de 

campingstof verwezen te hebben naar voormalig milieu station. Dhr. Hooftman vraag om ook  

op p2 en 3 aangewezen plekken voor busjes te creëren. Dhr.  zal deze mogelijkheid 

onderzoeken. 

 

Dhr. Hooftman vraagt om paaltjes te plaatsen voor het voetgangershek op P3 zodat parkeren 

daar lastig wordt gemaakt. Dhr.  geeft dit in uitvoering. 

 

Om ca. 13:00 uur sluit de voorzitter de vergadering. 

 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van … 2019 

 

 

Dhr Hooftman 

(Voorzitter Recreanten Adviesraad) 
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Concept verslag overlegvergadering RAR (28 september 2019) 

 
Aanwezig 
 
leden van de Raad 
 
Dhr. R. Noffki    lid RAR  
Dhr. M.S. Cronenberg lid RAR  
H.P.E.  Hooftman                lid RAR  
 
SenC  

   
   

 
gast: - 
 
afwezig met kennisgeving:  
Dhr. W.A. Noorloos  lid RAR  

   
  

 
 

 

1. Opening en vaststelling agenda 

Dhr. Hooftman opent de vergadering en stelt de agenda vast.  

 

2. Mededelingen: 

van de gekozen leden:  

Dhr. Hooftman geeft aan dat de  

is.  
 

van SenC zijde: 

• Onderhoud buitenruimte: buiten het project rioolrenovatie zijn er geen grote werk-

zaamheden gepland. Eigen medewerkers geven zoveel mogelijk uitvoering aan (on-

derhouds-) werk dat gedurende het drukke seizoen is blijven liggen en regulier onder-

houd.. 

• Positie recreatieoord in de gemeentelijke organisatie: De heer  geeft aan dat er 

op dit moment geen nieuws te melden is.  

• Ter informatie is de brief over de rioolwerkzaamheden bijgevoegd: Dhr Hooftman geeft 

aan dat iets zwaars op de bril beter kan worden aangepast in een zak zand. 

 

3. Ingekomen brieven en/of mails 

Er zijn geen ingekomen brieven of mails.  

 

4. Mondelinge toelichting op de antwoorden als reactie op de adviezen van de RAR 

De nieuw ingebrachte adviezen worden spoedig door S&C beantwoord, echter over de bunker 

ontbreekt een werkelijk advies. De RAR geeft aan dat dit als signaal dient dat de bunker in 

gebruik is genomen naar verluid met toestemming van .  geeft wel over gebruik van 

de bunker te hebben gesproken maar verder geen toestemming te hebben verleend. 

 

S&C heeft de leden van de RAR gevraagd welke toe te mogen voegen ter vervanging van 

weggevallen zender? De vraagt of Ziggo sport toegevoegd kan worden. Dhr  zal dit 

uitzoeken en in de volgende vergadering terugkoppelen. 

 

5. Gemeentelijke herplant verplichting gekapte bomen langs “grote” parkeerplaats 

oude kamp 

Er is intern navraag gedaan, hierbij is aangegeven dat de herplantplicht hier niet van kracht is. 

wel is er een wens vanuit S&C om nieuwe aanplant aan te brengen.  
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Dhr  geeft aan dat het realiseren van een aparte inlever mogelijkheid voor 

groenafval (nog) niet is gelukt. S&C is nog op zoek naar budget. In reactie op vragen vanuit de 

RAR geeft hij aan dat mogelijke stort van buiten nihil lijkt en altijd in de gaten wordt gehouden. 

Mochten de kosten de pan uit reizen dan kunnen aanvullende maatregelen genomen worden.  

 

Afvalverwerking communicatie nemen we mee in de campingstof.  

  

Dhr. Hooftman vraagt of het mogelijk is de genoemde circulaire uit 1993 aan het verslag toe te 

voegen. Dhr  zegt toe deze toe te voegen. 

  

Er volgt een discussie over de complexiteit van de handhaving, bijvoorbeeld auto's, 

onderverhuur, illegale aanbouw. Afgesproken wordt om gezamenlijk te werken aan het 

opstellen van een prioriteringsmatrix als actie op de volgende actielijst. 

  

S&C vraagt de RAR na te denken en te adviseren over het mogelijk afsluiten (met een slot) 

van de watermeterputten op het oude terrein en de camping. De RAR denkt na over een 

advies. 

  

Dhr. Hooftman vraagt nogmaals om het plaatsen van paaltjes bij het hek naar de Kaapweg. Dit 

om parkeren daar tegen te gaan. Dhr.  verzekert hem dat dit nog op de werklijst 

staat. 

  

De RAR vraagt om de huisregels met name gericht op sociaal gedrag mee te nemen in de 

eerst volgende campingstof. 

 

6. Verslag oktober 2018 en maart 2019, niet alles is in de notulen opgenomen 

De genoemde verslagen worden aangepast en direct verwerkt. 

 

7. Concept verslag van de overleg vergadering gehouden op 16 maart 2019  

 

8. Aktielijst 

Geen aanpassing 

 

9. Rondvraag, Datum volgende overleg en sluiting 

Dhr Noffki vraagt of alle winterwachten voldoen aan de regels van de winterwacht. Antwoord ja  

Dhr Noffki vraagt of de het informatiebord over de huisregels omtrent het milieu station 

aangepast kunnen worden. Er volgt een discussie over de term diefstal. Dhr.  geeft 

aan geen inzicht te hebben in wat er wettelijk gezien veranderd wanneer dit aangepast zou 

worden.  

  

Dhr Hooftman vraagt of er voor de RAR een publicatiebord geplaatst kan worden. Dhr. 

 geeft aan dit in de lijst voor het winterwerk op te nemen. 

 

Om ca. 12:30 uur sluit de voorzitter de vergadering. 

 

Vastgesteld in de vergadering van 15 maart 2020. 

 

 

Dhr Hooftman 

(Voorzitter Recreanten Adviesraad) 
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Aanwezig

leden van de Raad

Dhr. M.S. Cronenberg lid RAR 

H.P.E.  Hooftman lid RAR 

SenC

gast: -

afwezig met kennisgeving:
Dhr. W.A. Noorloos lid RAR 
Dhr. R. Noffki lid RAR 

1. Opening en vaststelling agenda
Dhr. Hooftman opent de vergadering en stelt de agenda vast. Er zijn geen toevoegingen aan
de agenda.

2. Mededelingen:
van de gekozen leden:
Dhr. Hooftman geeft aan dat de 
is.

van SenC zijde:
· Onderhoud buitenruimte:

komt terug verderop in de agenda.
· Positie recreatieoord in de gemeentelijke organisatie:

De heer  geeft aan dat er op dit moment geen nieuws te melden is.

3. Ingekomen brieven en/of mails
De RAR geeft aan de reacties van SOC te hebben bestudeerd en deelt een schrijven uit in
reactie hierop. Hierin wordt wederom puntsgewijs op de bekende punten ingegaan. Als
toelichting geeft dhr.  aan dat dit een breed gedragen mening. Dhr.  geeft in het
kort aan dat blijkt dat mensen zich over het algemeen steeds minder aan regels houden. En
vraagt de RAR hierin mee te denken hoe dit tij te keren.

Er volgt een discussie over mensen en middelen waarin de RAR aangeeft aan dat er anders
gehandhaafd kan worden. Daarbij worden specifiek het gebruik van het parkeerterrein door
aanhangers en het illegaal afstorten van afval benoemd.

Dhr.  geeft aan dat er is gewerkt aan een 24 uur toegankelijke groen afval hiervoor
is echter geen budget gevonden, daarbij moet ook opgemerkt worden dat juist daarbij het
risico op naast plaatsing en illegale stort levensgroot is. De RAR adviseert om het
millieustation vaker open te doen om te proberen te voorkomen dat er zaken gestort worden
die hier niet in thuis horen. S&C geeft aan dit advies mee te nemen en hier voor de volgende
RAR op terug te komen.

De Witgoed-inname was een pilot. SOC geeft aan dat hieraan vorig jaar ca € 1.500 is gespen-
deerd. Nu het bedrag bekend is adviseert de RAR positief voor het in standhouden van deze
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inname.

Ten aanzien van de vraag hoe om te gaan met de betalingen over de gesloten periode in ver-
band met Corona geeft dhr.  geeft aan dat het beleid is dat er geen huur wordt terug ge-
geven maar wel terughoudend wordt omgegaan met incasso. Dhr. Hooftman vraagt hoe dit
dan zit met toeristenbelasting en bijvoorbeeld internet? Dhr.  legt uit hoe toeristen-
belasting wordt berekend. De RAR geeft aan antwoord af te wachten over restitutie.

Dhr.  geeft aan dat de aanmelders voor de winterwacht doordrongen moeten zijn van
de verantwoordelijkheden die hierbij horen. Voor dit jaar geldt een kennismakingsgesprek
waarin ook naar motivatie en geschiktheid wordt gekeken. Dhr.  vraagt de werkwijze en
protocol ter inzage op. Dhr.  zal dit toesturen.

Stuyvkenszand, is naar het idee van het beheer in volledig eigendom. Dit zit niet in het beheer
van SOC.

De speeltuin is in maart aangelegd, dit is volgens de RAR niet de bedoeling. Dhr. 
geeft aan door de te volgen procedures niet anders kon dan op dit moment. De RAR geeft aan
dat er dan eerder gestart had moeten worden met de aanbesteding vanuit de gemeente, dan
waren de speeltuinen op tijd gereed geweest.

Het sanitair gebouw, SOC snapt de irritatie. De CV in dit gebouw was op sterven na dood. Uit-
eindelijk is het toch gelukt de ketel te vervangen. De verwachting was dat dit nog mogelijk was
in de gesloten periode tot 1 juli. Op dat moment bleek het gebouw ineens open te mogen. Hier
was sprake van overmacht. De RAR geeft aan dat vorig seizoen één CV ketel al stuk was en
de tweede was gerepareerd met onderdelen van de eerste en liep op z'n laatste benen. Het
was dus logisch geweest om de ketels in de winterperiode 2019 - 2020 bij groot onderhoud te
vervangen.

De RAR vraagt of het wel verstandig is zelf een snackbar te exploiteren. Gezien de ervaringen
met externe pachters is besloten het voorlopig in ieder geval niet opnieuw te verpachten. Dhr.

 geeft aan dat het na een lastige start goed begint te draaien. Dhr. Hooftman vraag of
er ook gewerkt gaat worden met medewerkers met een afstand tot de arbeidsmarkt. Dhr.

 geeft aan dit goed uitgezocht en ook daadwerkelijk geprobeerd te hebben. Hier zijn
contacten over die nog niet tot een samenwerking hebben geleid.
De RAR geeft als advies ook op maandag en dinsdag open te gaan zeker in het hoogseizoen.
SOC neemt dit advies in haar overwegingen mee.

Vraag van de RAR wat is er gedaan met adviezen van de RAR over corona in samenwerking
met de verenigingen. Deze zijn gedeeld met de veiligheidsregio, daarna is besloten het
recreatieoord te heropenen.

Complimenten van RAR namens diverse recreanten over de inrichting van de speeltuinen.

De RAR geeft aan verschillen geconstateerd te hebben in de ondertekening van diverse
communicaties vanuit de gemeente, het verschil in ondertekenen is onderdeel van de
overwegingen van SOC.

De jaarfactuur zal niet veel meer wijzigen behalve kleine aanpassingen

Afval ondernemers zit in de huurprijs, ook de snackbar betaalt huur.

RAR vraagt om na te denken over een mogelijk beach volleybalveld op de locatie van de oude
speeltuin. Het bestaande veld moest namelijk wijken voor de nieuwe speeltuin. In de oude
speeltuin lag immers zand, dus een nieuw net plaatsen met de oude palen en het is gereali-
seerd tegen zeer geringe kosten.
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RAR vraagt nogmaals te kijken naar de genoemde heg.

4. Glasvezel
Glasvezel, Wat is het percentage dat nu internet heeft op het recreatieoord? Dit ligt uit de
losse pols tussen de 40% en 50%. Er komt een nieuwe aanbesteding voor levering van inter-
net en televisie in 2022. Iedere willekeurige leverancier kan daarop inschrijven. Extra aandacht
zal worden besteed aan een naadloze overgang. De RAR geeft aan bij de aanbesteding een
boeteclausule op te nemen welke opgelegd kan worden als er onverhoopt geen naadloze
overgang mocht zijn.

5. Gedrag door recreanten
Er wordt veel gecrosst over het terrein. Er zijn duidelijke richtlijnen, echter recreanten houden
zich er niet aan. De RAR zal een advies in brengen hoe om te gaan met wangedrag zoals
bijvoorbeeld te hard rijden. Ook parkeren door gasten op stranddagen wordt daarin
meegenomen.

6. Concept verslag van de overlegvergadering, gehouden op 28 september 2019
Geen verdere aanpassingen aan het verslag, dit wordt ondertekend.

7. Aktielijst
· Communicatie gedragsregels wordt aan gewerkt
· Bestemmingsplan is definitief, wordt vervolgt
· Zender blijven zo staan. Wensen kunnen altijd besproken worden.

8. Rondvraag:
Dhr.  geeft aan dat hij initiatief neemt een afspraak te maken om enige
meningsverschillen uit te praten.

Om ca. 12:30 uur sluit de voorzitter de vergadering.

Vastgesteld in de vergadering van 12 september 2020.

Dhr Hooftman

(Voorzitter Recreanten Adviesraad)




